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Številka:    900-1/2024- 13- 401102 

Datum:      14. 2. 2024 

 

 

ZADEVA: Dobesedni zapisnik 11. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je bila v sredo,  

                 dne 14. 2. 2024 ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16, stavbe Mestne občine Kranj.  

 

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, bomo kar začeli. Po naših podatkih smo sklepčni. Zdaj, da čakamo, točk imamo res ogromno, tako da bi kar 
predlagal, da gremo s sejo, da začnemo. Danes je 14. februar, pričenjamo enajsto redno sejo mestnega sveta. 
Smo v sejni sobi številka 16. Svojo odsotnost so upravičili Sonja Mašič, magister Branko Grims, Ana Pavlovski in 
pa Saša Kristan. Od novinarjev pa imamo Simona Šubica, ki je tudi prijavil svojo, prosim?  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
...Iva Bajca, ki se je nam kot svetnikom opravičil, verjetno se pa vam ni.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Podajamo še opravičilo, hvala lepa, Bojan. V redu. Gremo najprej ugotavljati prisotnost. Prosim, če lahko 
pritisnete ta gumb za prisotnost. 19, torej 20 prisotnih, kar pomeni, da smo sklepčni. Zdaj da ne pozabim, no, 
samo to 23. marca bo v Kranju spet čistilna akcija Očistimo Kranj, "Kranj ni več usran" in vabljeni, da se nam 
pridružite. Naknadno vas bomo obvestil, kje lahko prijavite svojo udeležbo. Torej 23.03. 2024, čistilna akcija, to 
je sobota. Zdaj pa, kaj imamo vse na mizi? Najprej snemanje. Jaz se opravičujem ,nam ni uspel dejansko pobrat, 
potem smo se odločil, da bomo kar na seji pobrali soglasje za svojo zvočno in pa slikovno snemanje tako da 
naslednja seja, 10. aprila, bo že snemana. Jaz vas prosim, da pustite to v desnem kotu pri sebi, tam bo potem 
eden od naših šel, ena sodelavka bo pobrala vsa ta soglasja. Potem imate poročilo o izvršitvi sklepov 10. seje 
mestnega sveta, potem seznam sklepov vseh komisij, seveda z vsemi pripombami. V petek, v ponedeljek smo 
imeli sosvet krajevne skupnosti, niso imeli pripomb na obravnavano gradivo. Potem imamo popravek gradiva 
točke 3.D pri premoženjskih zadevah in pa dobili ste zdaj tudi na mizo predlog za skrajšani postopek in čistopis 
9. točke odloka o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta sončne elektrarne na površinah in objektih 
Mestne občine Kranj. Tanja, si ti razdelila one zadeve? Ok, Tanja bo pa še nekaj pri točki pri točki 14 razdelila. Ja. 
In pa, to se pravi, zdaj obveščam mestni svet bom v skladu s tretjo točko 129. člena poslovnika, v kolikor ne bo 
vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 7. točke, to je odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o kategorizaciji 
občinskih cest v Mestni občini Kranj, ki je v prvi fazi osnutek in pa 9. točke, odlok o javno-zasebnem partnerstvu 
za izvedbo projekta sončne elektrarne na površinah in objektih Mestne občine Kranj, gre spet za osnutek, in 10. 
točke, odlok o spremembah odloka o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega 
zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti Mestne občine 
Kranj, osnutek tudi, sprejeli, da bodo sprejeli to po skrajšanem postopku, predvsem ti dve zaradi bližajočih se 
razpisov, ki nam sledijo. Tako da, to je to. Zdaj odpiram razpravo na dnevni red, s tem začenjam razpravo. Je 
kdo? Če ne, potem gremo kar na sprejem dnevnega reda, torej zaključujem razpravo. Gremo na sprejem. Najprej 
vašo prisotnost, prosim. 21. Hvala lepa. Prosim, če glasujete o dnevnem redu, kdo je za, kdo je proti? Najlepša 
Hvala. 22 za, eden ni glasoval, torej ugotavljam, da je soglasno sprejeto dnevni red. Gremo na točko 1. Potrditev 
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zapisnika 10. seje in pa poročilo o izvršitvi sklepov. To bo podal direktor mestne uprave Bojan Veselinovič. Bojan, 
prosim. 
 
BOJAN VESELINOVIČ (direktor občinske uprave Mestne občine Kranj) 
Dober dan. Najprej, 10. Redna seja je bila 21. 12. Lani, leta 2023. Obravnavane so bila štiri premoženjske zadeve. 
Tako izjemna dodelitev neprofitnega stanovanja Mestne občine Kranj v najem, šlo je za podaljšanje, izbris 
zaznambe javnega dobra na nepremičnini v katastrski občini Babni vrt in dopolnjen je bil v dveh primerih načrt 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem, ne razpoloženjem. Pod tretjo točko je v zvezi s pravilnikom o 
prenehanju veljavnosti pravilnika o pogojih in merilih za dodelitev službenih in kadrovskih stanovanj Mestne 
občine Kranj v najem, bil sprejeti dogovor, da pripomb ni možno popraviti z redakcijskimi popravki, zato je 
popravljen pravilnik dan v ponovno obravnavo na današnji seji. Predstavlja se je tudi Kovačnica, podjetniški 
inkubator Kranj. V zvezi z javnostjo sej je pa že župan prej povedal, kakšen bo nadaljnji razvoj dogodkov. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Bojan. Odpiram razpravo, kakšno mnenje? Ne, hvala lepa. Torej, gremo na, kar na glasovanje. Prosim 
vašo prisotnost. Glasujemo pa: potrdi se zapisnik 10. seje mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 21.12. ter 
poročilo o izvršitvi sklepov 22, 23 prisotnih. Prosim, če lahko glasujete o točki 1. Hvala lepa. 22 za, nihče proti. 
Ugotavljam soglasno, prva točka sprejeta. Gremo na kadrovske zadeve, točka 2A. Torej, imenovanje 
predstavnika uporabnikov oziroma zainteresirane javnosti v svetu javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo 
Kranj. Poročevalec Matjaž Rakovec, župan. Torej tukaj imamo za predstavnika uporabnikov oziroma 
zainteresirane javnosti v svet javnega zavoda Zavoda za turizem in kulturo Kranj se za naslednje mandatno 
obdobje imenuje Iztoka Jenka, magister organizacije. Odpiram razpravo. Če ne, gremo na glasovanje. Vašo 
prisotnost prosim. 24. Hvala lepa, prosim, če glasujete. Hvala lepa. 24 za, nihče proti, soglasno sprejeto. Točka 
b., imenovanje predstavnika ustanovitelja izmed javnih uslužbencev mestne občine, mestne uprave Mestne 
občine Kranj v svet javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo Kranj se predlaga magistra Marka Čehovina za 
naslednje mandatno obdobje. Odpiram razpravo. Ni. Gremo na glasovanje. Vaša prisotnost prosim. 25. Hvala 
lepa. Prosim, če glasujete. Hvala lepa. 25 za. Soglasno sprejeto, Hvala. Gremo še na točko c, imenovanje 
predstavnikov ustanovitelja v svet javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo Kranj. Tokrat je poročevalec 
Janez Černe. Jani, prosim. 
 
JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 
Lep pozdrav vsem skupaj. Pri točki 2c je imenovanje predstavnika ustanovitelja v svet zavoda za turizem in 
kulturo Kranj. V postopku evidentiranja se je na poziv prijavilo pet kandidatov. Komisija oziroma v mestni svet 
pa lahko imenuje dva predstavnika ustanovitelja v svet javnega zavoda. Komisija je na podlagi prijav teh petih 
kandidatov sklenila mestnemu svetu predlagati kandidatki Ninu Rus Turuk in Nado Sredojević. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Jani. Odpiram razpravo. Ni razprave. Prosim, če gremo na glasovanje, najprej vašo prisotnost. Torej, s 
strani ustanovitelja Mestne občine Kranj Nina Rus Turuk in pa Nada Sredojević sta kandidata za predstavnico 
ustanovitelja 23. Prisotnih. Še kdo? Če ne, prosim, 25, prosim, če glasujete. Hvala lepa. 23 za, nihče proti. 
Soglasno sprejeto. Tudi to najlepša hvala. Premoženjske zadeve. Točka 3a, izbris zaznambe javnega dobra na 
nepremičnini katastrska občina Kranj pa so potem tukajle naštete parcele, tako da bi vseeno prosil, da ne 
izgubljamo časa, Matejo, da nas seznani s tem s to točko. Mateja, prosim. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Župan, Hvala za besedo. Svetniki in svetnice. Lep pozdrav. Predlagamo ukinitev statusa grajenega javnega dobra, 
in sicer na treh nepremičninah v k. o. Kranj. Gre za zemljišča, ki se nahaja ob gimnaziji Kranj, izvzem iz javne rabe 
pa predlagamo zaradi morebitne prodaje oziroma zamenjave tega zemljišča z zemljiščem, ki se nahaja pri 
trgovski, Srednji trgovski šoli. Krajevna skupnost z izvzemom in pa prodajo soglaša. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Kdo rabi kakšno pojasnitev glede tega? Ne? Ja, lahko. 
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Hvala za besedo. Smo v pogovorih z ministrstvom za vzgojo in izobraževanje. Pred mislim, da tremi leti nam je 
ministrstvo brezplačno preneslo v last stavbo nekdanje trgovske šole. V isti pogodbi smo se mi obvezali, da v 
naslednjih petih letih tudi odkupimo zemljišče okrog nekdanje trgovske šole smo pa zato, da ne bi vsega skupaj 
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tako rekoč plačevali, smo iskali tudi, kaj je v lasti občine in bi lahko prodali v narekovajih države in smo našli 
parcele pri gimnaziji Kranj in pri šolskem centru Kranj. Nekako za gimnazijo ima ministrstvo večji interes, ker gre 
za parkirišče in možno širitev tudi telovadnice na gimnaziji Kranj. Tako, da nadejamo se, da bomo pač ta ti dve 
zadevi, ki sem jih omenil, čim prej izpeljal pri čemer pa zaenkrat pri šolskem centru Kranj še nimajo interesa. No, 
tako. Tako da to zemljišče pri gimnaziji bi jim radi prodali, hkrati pa kupili zemljišče pri nekdanji trgovski šoli 
Kranj. Za trgovsko šolo še omenim, da letos smo energetsko sanirali razpis za obnovo, notranjo obnovo pa že 
poteka. Ne vem, če je že izbran izvajalec, ampak cilj je, da bi pač čim prej v šolskem letu se začelo tudi 
izobraževanje oziroma da to postane podružnica osnovne šole Jakoba Aljaža v polni meri. Hvala lepa, Jani.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Jani. Andreja, prosim.  
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Hvala, podžupan za pojasnila. Saj ravno to me je zmotil, ker poznam te načrte gimnazije, da se širi na to dvorišče, 
da se naredijo neke dozidave; telovadnica, učilnice. Tako da če prav razumem boste to bomo to prodali 
ministrstvu. Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Saj boste tako ali tako vi odločali o tem. Ok, hvala. Gremo, če ni nobenega, kar na glasovanje za to točko 3a, vašo 
prisotnost prosim. Sklep imate napisan tako, da ne bi bral, je predolg. 23, ok, v redu, prosim, če glasujete. Hvala 
lepa. 25 za, soglasno sprejeto. Hvala. Gremo na točko b. Babni vrt. Mateja, prosim. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Hvala še enkrat. Predlagamo ukinitev statusa grajenega javnega dobra na dveh zemljiščih v katastrski občini 
Babni vrt. Gre za zemljišči v izmeri 23 in pa 107 m², ki - gre za to, da se v naravi uredi obstoječa cesta, in sicer 
zaradi tega predlagamo izvzem iz javne rabe in pa prodajo tega zemljišča oziroma zamenjavo, krajevna skupnost 
soglaša z izvzemom in pa prodajo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Mateja. Kakšno vprašanje? Ne. Gremo na glasovanje? Prosim. Točka 3b, to se pravi Babni vrt, vaša 
prisotnost, prosim. Hvala lepa. 25. Prosim, če lahko glasujete, 26. Hvala lepa. 26 za, soglasno sprejeto. Super. 
Gremo še na točko c. Razpolaganje z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj. Mateja, prosim. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Predlagamo dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj, in sicer najprej 
za zemljišče v katastrski občini Babni vrt. Gre za zemljišče v izmeri 112 m². V bistvu očitno je bila tukaj včasih 
mišljena neka pot, ki pa sedaj to več ni oziroma je pač zemljišče, ki ga lahko prodamo. Izvzem predlagamo zaradi 
prodaje, ocenjena vrednost je 12.810 EUR, oziroma 114 EUR po kvadratnem metru, na podlagi cenitve. Krajevna 
skupnost pa soglaša s prodajo. Naslednje zemljišče, za katerega predlagamo dopolnitev načrta, se nahaja v 
katastrski občini Vojvodin Boršt 1, to je na Griču pri Mlaki. Gre za zemljišče v izmeri 10 m², prodaja pa se zaradi 
funkcionalne zaokrožitve sosednjega zemljišča. Ocenjena vrednost je 1.221 EUR oziroma 122 EUR po 
kvadratnem metru. Krajevna skupnost soglaša s prodajo. Potem predlagamo dopolnitev še z enim zemljiščem v 
katastrski občini Rupa. Gre za zemljišče v izmeri 270 m². Prodaja se za funkcionalno zaokrožitev sosednjega 
zemljišča oziroma kot pripadajoče zemljišče k stavbi. Ocenjena vrednost je 26.632 EUR, oziroma 98 EUR po 
kvadratnem metru na podlagi cenitve, krajevna skupnost prav tako soglaša s prodajo. Potem predlagamo 
dopolnitev načrta tudi s tremi zemljišči, ki sem jih že omenila v okviru, z dvema, se opravičujem, v okviru izvzema 
iz javnega dobra. Prav tako predlagamo prodajo, in sicer je ocenjena vrednost 1.520 EUR. 4,22 EUR za kmetijsko 
zemljišče in 14,78 EUR za stavbno zemljišče. To so, to je pa ocena na podlagi podatkov Gurs. Pred prodajo bo 
opravljena še cenitev. Krajevna skupnost pa soglaša s prodajo. Potem predlagamo še dopolnitev načrta 
razpolaganja z enim zemljiščem v Spodnji Besnici, in sicer gre za zemljišče v izmeri 140 m². Ocenjena vrednost je 
4.490 EUR. To gre za podatke Gursa. Pred prodajo bo opravljena cenitev, krajevna skupnost pa prav tako soglaša 
s prodajo. To je pa kar se tiče načrta razpolaganja vse. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Mateja. Prosim za vprašanja, mnenja. Ne. Hvala lepa. Potem bi kar šli na glasovanje. Torej, ves ta 
paket pod točko 3c. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem. Vašo prisotnost, prosim. Ok, hvala lepa. 
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Prosim, če glasujete v tej točki 3c. Hvala lepa, soglasno sprejeto. Gremo še na točko 3d, kjer gre za popravek. 
Mateja, prosim. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Hvala za besedo. Predlagamo dopolnitev načrta pridobivanja, in sicer najprej s štirimi zemljišči v katastrski občini 
Primskovo. Kot je že župan povedal, je prišlo do napake pri navedbi ene parcele, in sicer je pri parceli 1092 
zmanjkala poddelilka skozi 3, tako da smo dali vam na mizo popravek v zvezi s tem. Gre pa za zemljišča v približni 
izmeri 5500 m². V naravi se na zemljišče nahaja pri osnovni šoli Janeza Puharja oziroma podružnični šoli 
Primskovo. Nakup predlagamo za potrebe širitve šole. Ocenjena vrednost pa je 669.969 EUR, in sicer na podlagi 
ponudbe lastnika. Ja, saj sem rekla, na podlagi ponudbe, se popravljam, na podlagi ponujene vrednosti. Potem 
predlagamo dopolnitev načrta z enim zemljiščem v katastrski občini Britof. Gre za zemljišče izmeri 504 kvadratne 
metre. V naravi predstavlja zemljišče ob cesti pri nogometnem igrišču v katastrski občini Britof, odkup 
predlagamo za potrebe ureditve pločnika, ocenjena vrednost pa je 10.080 EUR, in sicer na podlagi ponudbe 
lastnika. Zadnje parcele se nahajajo v katastrski občini Bitnje, in sicer gre za tri zemljišča v približni izmeri 
5000 m². V naravi predstavlja nogometno igrišče v Bitnjah, odkup pa se predlaga za potrebe ureditve športnih 
objektov. Na podlagi ponudbe lastnika je ocenjena vrednost 63.000 EUR. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Mateja. Jaz bi sam prosil za bolj, mislim, preden začnete vprašanja, da bi malo bolj podrobno točko 
1, se pravi Primskovo pa točko 3., o se pravi Primskovo tole Bitnje razložil pa bom kar Janija prosil, za zadevo 
razloži. No, pa boste pa še dodatna vprašanja, če bo potrebno.  
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Hvala za besedo. O Primskovem ste verjetno že veliko slišal pa prebral. Gre za parcelo, ki je bila del predmeta 
sodbe na Ustavnem sodišču. Namreč lastnik, Sklad obrtnikov in podjetnikov, je pač tožil občino. Občina je v 
bistvu ta spor nekako izgubila. Šlo se je pa za to, da so na skladu planirali tukaj gradit bloke. Zgodila se je civilna 
iniciativa, mislim da okrog 1500 podpisov in leta 2014 pri sprejemanju OPN-ja je nekako v zadnjih vzdihljajih 
občina to spremenila iz stavbnega v zelene površine. Sklad je pač zahteval ustavno presojo, recimo da jim je 
Ustavno sodišče ugodilo. Namreč Ustavno sodišče je zahtevalo, da občina ni naredila svoje naloge, predvsem v 
tehtanju tudi zasebnega interesa pri spreminjanju namembnosti tega zemljišča. Mestna občina Kranj je potem 
po tej sodbi, ta sodba je v bistvu zahtevala, da bi morali mi to odpraviti v roku enega leta. To seveda je pač 
praktično nemogoče, ker sprejemanje občinskega prostorskega načrta traja v povprečju 10 let, je naredila tudi 
tehtanje, naredila je iz vseh zahtevanih vidikov ZUREP3, se pravi od privatnega interesa, družbenega interesa in 
tako naprej. Mestna občina Kranj je v tem postopku ugotovila, da je to zemljišče edino primerno za širjenje 
šolskih dejavnosti. Torej, kupujemo to zemljišče za potrebe širitve šole. V postopku, ko smo mi sklad obvestili o 
naših namerah, je sklad vložil tožbo proti občini. Potem pa smo bili povabljeni na pač, če se lahko izvensodno 
dogovorimo. Tožil so nas za tole vrednost, ki jo vidite na ekranu. V pač teh pogajanjih, ki trenutno tečejo, pa so 
ponudili, da za teh 570.000 EUR plus davek, zdaj malo zaokrožujem številke, da, če občina za ta denar odkupi, 
da potem odstopijo od tožbe. Občina je naredila tudi tri cenitve te parcele. Eno je za sedanji namen za zeleno 
površine, drugo je za namen šolskih dejavnosti, tretje je za stavbni namen, za stavbni namen mislim, da je, 
popravite me službe, če se kaj zmotim, mislim da okrog 1,5 milijona evrov vrednost te parcele, za šolski namen 
je približno takale, kot je pred vami. Mislim, da se za 10.000 EUR razlikuje. Za zelene površine pa seveda tok 
manjša. Ampak glede na prostorske možnosti Primskovega glede na pač širjenje stanovanj na tem področju, je 
pač to edina smotrna lokacija, da se bo šola razširila. Pa enkrat v bodočnosti postala tudi samostojna osnovna 
šola. Če bo imel še kdo kakšno vprašanje, bom odgovoril. Zdaj pa prosim še ta tretjo zadevo. Nogometno igrišče 
v Bitnjah. Gre za igrišče nogometnega kluba Bitnje. Leva parcela je v privatni lasti, desna parcela je v lasti škofije. 
Pač Nogometni klub oziroma Mestna občina je to dolga leta najemala, sedaj je pa pač očitno lastnik, mislim, da 
je iz Medvod, se je naveličal te nizke najemnine ki jo je dobival od občine, je zahteval okrog, če se prav spomnim, 
okrog 240.000 EUR. Mi smo rekel, da glede na to, da je to športna površina po namembnosti, verjetno ne bo 
nobenega kupca in blefira, zato smo mu pač ponudili, smo mu pač rekli, da pač o tem se ne pogajamo. Zdaj je 
prišel s kontra ponudbo za 63.000 EUR. Naše službe imajo nalogo, da pač maksimalno ponudimo 55.000 EUR pa 
prej sem od Miha Bečana dobil obvestilo, da verjetno bo to ceno 55.000 EUR sprejel. Je pa, da še pojasnim, no, 
2 parceli sta tukajle na oziroma 3 parcele so na sliki. Ta desna je v pretežni meri samo igrišče, ta levi temnejši ali 
pa svetlejše plavi gre pa za gol pa tudi strugo, strugo pač potoka. Nas to sicer ne zanima tok zelo, ampak lastnik 
ni bil pripravljen prodati, brez da se cele parcele kupujejo. Je pa lastnik tudi tretje parcele, tiste, ki jo vidite levo 
od ta zadnje plave parcele, te pa nismo hoteli pač se pogovarjat o tem, da bi jo odkupoval. Želje pa je seveda, da 
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se zemljiško stanje tudi na ta desnem delu uredi, se  pravi škofijo, ampak tam pa še nismo prišli do tega, da bi 
bili pripravljeni to prodat. Tako da, hvala lepa. Če so kakšna vprašanja, pa povejte. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Super, Jani, hvala lepa. Evo, odpiram razpravo. To je točka 3d. Igor, prosim. 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Hvala. A ni 3D, tisto prej, ne to Bitnje. Primskovo je 3d, ok. Zdaj sam, da se najprej prav razumemo, se pravi, mi 
zdaj glasujemo samo o načrtu pridobivanja nepremičnega. To še nismo rekli, da bomo to za ta denar kupili, Do 
tega še pridemo. Okej. Zato, ker glede na povedano situacijo je to gradivo preskopo, da bi že o nakupu glasovali, 
se prav do tega še pridemo. Hvala lepa.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, še kdo? Igor? Ne. Glasujemo zdaj o tej točki 3d, o vseh treh elementih. Vašo prisotnost, prosim. 27. Prosim, 
če glasujete. Hvala lepa. 28 za, super. Hvala lepa. Soglasno sprejeto. Gremo še na zadnjo točko, premoženjsko 
3e. Predlog za prerazporeditev sredstev na obstoječi nov NRP. Tanja, prosim. 
 
TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Ja, Hvala .Še z moje strani lep pozdrav. Jaz bom kar navezala v bistvu na že prejle povedano s strani Mateje. 
Namreč na dve zadevi, kar smo dopolnili načrt razpolaganja, sta tudi prerazporeditvi vezani. Prva je na odkup 
zemljišča ob trgovski šoli, kar je zdajle razložil Jani, torej s pogodbo smo se zavezali, da bomo to odkupil. Sredstva 
za prvi odkup oziroma morda menjavo z državo z zemljiščem za gimnazijo so bila planirana na dveh ločenih 
proračunskih postavkah, ampak je bolj pravilno, da se odkup izvede iz ene, in sicer ker bo to pač podružnična 
šola Jakoba Aljaža, bi sredstva združili na eno proračunsko postavko. Ta druga je pa vezana na sam odkup tega 
zemljišča Primskovo, o katerem je bilo zdaj govora. Gre za širitev za potrebe šole na Primskovem, za odkup je pa 
potrebno zagotoviti sredstva, ki jih v proračunu ta trenutek še ni. Za to da jih bomo zagotovili pa predlagamo 
prerazporeditev iz NRP-ja ureditev kanjona Kokre in pa delno iz zdravstvene dejavnosti, kjer smo planirali 
sredstva za najem, vendar ne bodo v celoti porabljena, tako da so predlagana iz dveh postavk, da se združijo na 
eno za odkup Primskovega v višini 669.967 EUR. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Tanja. Še vedno ne odkupujemo, toliko da vemo, samo dajemo NRP sredstva. Kakšno mnenje, 
vprašanja? Vlasta, prosim. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Dober dan želim. Pozdravljeni. Tu navajate, da se manjkajoča sredstva za nakup zemljišč pri osnovni šoli Janeza 
Puharja delno zagotovi tudi iz sredstev, ki so namenjena za najem prostorov v zdravstvenem domu, ki pa jih 
zaradi predvidenega odkupa prostorov Zavarovalnice Triglav za potrebe Osnovnega zdravstva Gorenjska Kranj 
oziroma OZG Kranj posledično ne bo potrebno najeti in sredstev v ta namen ne bodo porabljena. Zdaj, a smo mi 
o tem predvidenem odkupu prostorov o Zavarovalnici Triglav že kaj govorili, ali lahko to zdajle pojasnite ali je to 
kakšna posebna točka dnevnega reda?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ne še. Ni posebna točka zato, ker usklajujemo še vso dokumentacijo. Gre za to da zavarovalnica Triglav prodaja 
prostore na Bleiweisovi, to se pravi od treh jošk naprej, tista stavba. Tam so P+4 plus tu in ideja, ki smo jo dobili 
je, da bi se OZG z vsemi pisarnami preselil tja noter, iz barake. Zasedli bi tretje pa četrto nadstropje in pa klet 
rabijo za arhiv, spraznijo barako, kjer bi mi noter naredili ambulantne prostore, ker tam lahko uporabljamo te 
prostore za zdravniško dejavnost. Prvi pa drugi štuk in pritličje bi zaenkrat ostalo še v lasti Zavarovalnice Triglav, 
ker prenavljajo pa tisti del, ki je, tam na parkirišče od treh jošk, in bi eno leto ostal tam noter, dokler zadeve ne 
prenovijo. Ideja naša pa je, da bi kupili vse za potrebe, ker se pač s 01.01. glede na sprejete zakone, nam obetajo 
dodatne aktivnosti, ki jih bomo mogli izvest. Cena, o kateri se zdaj pogovarjamo za celotno stavbo, je zelo ugodna 
750 EUR po kvadratu neto površine, kar je seveda, glede na - to vam lahko zagotovim kvaliteto, ki je bila narejena, 
ko se je ta stavba delala, zelo dobra. Poleg tega pa imamo tam odprto predlog za javno-zasebno partnerstvo v 
treh stolpičih, kjer bomo delali pač tri stolpiče oziroma nov zdravstveni dom in ideja je, da bi dejansko tam 
opravljali res samo zdravstveno dejavnost, medtem ko pisarne, ker so tok cenejši prostori, bi pa uporabili tukajle 
stavbo Zavarovalnice Triglav. Tam vemo da bo gradbena cena, seveda jo še nimamo, ampak gradbena cena je 
med 2 pa 3.000 EUR, recimo bi lahko bila. Tukaj pa kupujemo prostore, ki so opremljeni, ki so v marmorju za 
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750 EUR, če bomo kupili seveda celotno stavbo. Ne moremo pa še nič povedati preprosto zato, ker hočemo 
seveda imeti vse usklajeno s Triglavom. Oni zdaj etažirajo tako, da bomo vsako etažo, vsak nadstropje lahko 
posebej kupili, ker je to v bistvu enotna, enotna stavba. Ta, ki je na Oldhamsko in ta, ki je na Bleiweisovo, ker je 
pač Zavarovalnica Triglav je to enotno delala. Zdaj pa tam oddajajo. Tukaj bi pa to zadevo prodala in mi vidimo 
super pozicijo, ta zdravstveni del da imamo vse v tem krogu tega križišča semaforskega, med Oldhamsko, 
Bleiweisovo pa Kidričevo. Lahko, lahko. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Zanimiva ideja. Zdaj, mene zanima, ali je o tem treba seznaniti mestni svet oziroma, ali moramo mi sprejeti 
kakšen sklep o tem, ali je ta prerazporeditev to?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ne, to še ni nič.  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Še nekaj, da zaključim, ali je že podpisano kakšno pismo o nameri. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Nič. Oni bojo tudi proces, da bodo pač mogli objavit zadevo in dat na trg. Zdaj, če bo kdo prišel, ne moremo 
pomagat, a veš, mislim, ampak zaenkrat se nam zdi to super lokacija glede na kvaliteto stavbe, tako da boste pa 
vi seveda o tem odločali. Toliko, da veste.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Hvala. Ampak ne razumem, zakaj se nam s to prerazporeditvijo mudi. Zato ker saj, še točnih zneskov, zdaj imamo 
tukaj znesek, ki smo ga pri prejšnji točki potrdil kot ponujena cena. Zdaj si verjetno želimo in obetamo, da za 
manj kupimo in takrat bomo prerazporeditev naredil, ko bomo tudi potrdili pogodbo. Ne vidim razloga, zakaj 
hiteti in prerazporediti sredstva, ker niti ne vemo, mogoče jih je preveč, mogoče jih je premalo in po drugi strani. 
Ti naši sklepi so javni. Proračun je javen. Se pravi, na drugi strani prodajalec ve, da imamo ta denar zagotovljen 
in ko ga tudi mi že enkrat imamo, nas bo lažje naslednjič prepričati, saj je že vse pripravljen sam potrdite. Tako 
da, če čeprav razmišljam, ne vem, kam se nam mudi, saj to naj počaka in bomo prerazporedili do centa točno 
tam, toliko kot rabimo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Bo najprej Mateja s pravnega vidika. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Problem je v tem, da smo mi v postopku mediacije s Skladom obrtnikov in podjetnikov. In seveda, če se hočemo 
sploh mediirati, je treba najprej na mestnem svetu zagotoviti sredstva. Ne moremo se mediirati, če nimamo niti 
sredstev zagotovljenih. Zdaj, kar se tiče same ocene vrednosti, smo jo preverili tako da, ne vem, na kakšen 
drugačen način bi se lahko sploh drugače poravnavali. Če nimamo sredstev, potem se ne moremo niti 
poravnavat, je pa vsekakor, ker je vrednost čez 500 000, potrebna odobritev mestnega sveta in boste s samo 
pogodbo seznanjeni. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Igor, replika. 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Jaz se seveda s tem ne morem strinjat. Vi ne morete podpisat posla, ga ne morete, ne morete izpeljat brez 
denarja. Pogovarjate in dogovorite se pa lahko in ko bomo vedeli, kaj ste se dogovorili in za koliko denarja, takrat 
bomo to prerazporedili, ker vi pravite da se ne morete. Ja, edino, če ni zaupanja do tega mestnega sveta. Se 
pravi, mi se bomo zmenili, potem pa denarja ne boste dali ali pa, če ni zaupanja pogajalca do župana. Župan, 
meniš se pa ne verjamemo, da boš to speljal. Ampak to s pravom nima nobene veze, niti s statutom niti z zdravo 
pametjo, še manj pa s proračunom. Tako da jaz res ne vidim razloga, da se to, vsaj ti razlogi, ki so povedani, meni 
ne argumentirajo te odločitve. Res ne, hvala.  
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MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
V postopku mediacije je Sklad obrtnikov in podjetnikov zahteval v bistvu, dal že ponudbo za odkup teh 
nepremičnin v višini, za katero predlagamo prerazporeditev. Seveda je ob tem treba upoštevati še davek na 
dodano vrednost, a ne. Tako da, če nimamo vaše odobritve, se sploh o tem ne moremo pogovarjati. Je pa, nam 
pa visi tožba a ne in bom rekla tožijo na manjvrednost zemljišča, to se prav odškodninska tožba. Mi se bomo pa, 
bom rekla, s tem s to poravnavo izognili in tej tožbi in, bom rekla, očitkom Ustavnega sodišča, ker bomo rešili 
dve muhi na en mah. Seveda je pa odločitev na vas, ali to sprejmete ali ne. Če pač ne boste potrdil, bomo rekli, 
žal svetniki niso bili za to in se ne moremo poravnat. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Andreja, prosim. 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Jaz pozdravljam. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Andreja, se oproščam, lahko replika, hvala.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Se oproščam, ampak, da ne izgubim. Poglejte, ni tako. Razen če velja to, kar ste vmes rekel, da bomo seznanjeni 
s pogodbo. Počakajte, če bomo samo seznanjeni, potem zdaj odločamo, da toliko denarja tam damo, vi se do 
tega zneska lahko spogajate in podpišete pogodbo in je konec. Mi o ničemer več ne odločamo. Mi se samo še 
seznanimo s pogodbo. Če pa mi odločamo, če pa mi odločamo, je pa še čas, ko boste povedali o čem bomo 
odločali. Če pa vi rabite zdaj to, da podpišete pogodbo in nas seznanite, potem pa, dragi moji, mi zdaj odločamo 
o 700.000 EUR. Dajte nam pravilno povedat. 
 
MATEJA KOPRIVEC (VODJA ODDELKA ZA PRAVNE IN KADROVSKE ZADEVE) 
Na podlagi 29. člena zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnostih moramo 
pogodbo nad 500 000 dati vedno v potrditev mestnemu svetu. Tudi župan nima po statutu pravice, da se 
poravnava z zneski nad 100 000. Tako da vsekakor boste to pogodbo dobil, osnutek bom rekla, sodne poravnave 
v potrditev.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Še enkrat bolj sem prepričan v svoje prve izjave, da ne vidim razloga, kam se nam s tem mudi. To pomeni, tudi 
mi zdaj, če danes to naredimo, vi posla ne morete skleniti, vi pogodbe ne morete podpisati in ne vidim razloga, 
zakaj ne bi mi naslednjo sejo po drugo točko zagotovili sredstva in pod eno pri naslednjih točk potrdil pogodbo, 
kjer bomo takrat vedeli koliko sredstev je treba zagotovit, ker boste vi že vmes pogajali. To je to je vsa logika. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Če nimamo zagotovljenih sredstev, potem se ne moremo niti pogovarjati o tem, o sklenitvi poravnave. Jaz brez 
zagotovljenih sredstev se ne upam, a ne. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Zdaj že trikrat predebatirala. Rabimo sredstva za to, da se gremo pogajat, ne moremo se s prazno vrečo. Andreja, 
prosim. 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica)  
Vmes sem že skoraj pozabila, kaj sem hotela. Pozdravljam to namero, da se na nek način rešuje problematika 
tega našega zdravstvenega doma, na katero nekateri opozarjamo že leta in leta, sej, par stvari se je premaknilo, 
ampak še vseeno. No, meni se pa postavlja vprašanje, zakaj, zakaj pisarne, v marmornate pisarne ali upravo v 
marmornate pisarne, bolnike pa, pa v barake, ker te barake so res barakarske.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Tako se reče, barake se rečejo.  
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Ja, pa tri joške pa to, saj vemo.  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Namembnost je pomembna, mi v prostorih Zavarovalnice Triglav te dejavnosti zdravstvene ne moremo 
upravljati. V tem je problem, a ne. Tam pa imamo možnost opravljanja in ker manjka družinskih ambulant, ker 
manjka otroških ambulant, potem smo se to odločil, da v bistvu namesto, da najemamo kjerkoli, da gremo v to 
zadevo na ta način. Ampak o tem boste še potem vse slišali, ampak še enkrat 750 EUR kvadratni meter, a ne, je, 
tudi če bi bilo sam navaden tepih, mislim, da... 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Saj to ni sporno. Jaz sem že videla lepe ambulante, marmornate.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
To bodo pa v treh stolpičih v severnih vratih. 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Super. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
V redu. Hvala. Jani, prosim. 
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Ja, hvala lepa. Ne morem se ne oglasiti na Igorjevo izvajanje, ker se mi zdi pač samo kompliciranje zaradi 
kompliciranja, ampak isto bi lahko rekel, ne vem, da naj občina odpre razpis za ne vem zgraditev nove ceste, ko 
bodo pa ponudbe dane od strani gradbenih izvajalcev, šele pol bomo pa zagotavljali sredstva. Ne, pač višina 
maksimalna se določi, se da mestni občini okvirje za pogajanje, mestni svet bo pa tako ali tako pač z pogodbo bo 
mogel odločati, ali se strinja s to pogodbo ali se ne strinja. Ne vem, malo sem meša tudi to, kar je župan omenil 
glede zavarovalnice Triglav. To nima veze s tem, kar imamo na mizi. Tokrat kupujemo, mislim dajemo okvirje za 
nakup zelenice na Primskovem, mu dajmo okvirje za nakup nogometnega igrišča. Pa to je to. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Igor, prosim. 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Jani. Ni res, kar govoriš. Ne gre za sprejemljivo stvar. Povej mi, kdaj smo mi tukaj podpisali, potrjeval pogodbo z 
izbiro nekoga, ki je pločnik delal pa cesto, kdaj smo mi tukaj potrjeval pogodb, ki je kdo na razpisu dobil za športne 
dejavnosti? Nikoli. Tukaj gre za neki drugega, razen pa nimam tudi nič proti temu, samo naj bo pravilno 
predstavljeno, da je to 550 plus DDV že dejstvo, in da bomo toliko dal. Zdaj pa, da se ne bomo prerekali. Prav 
bomo to potrdil. Noben problem. Če bo ta cena obveljala, boš častil kavo, če se boste pa kaj izpogajali dol, ampak 
nekaj konkretnega, ne za malico, dam pa jaz za kosilo, a je prav. Ja, tako. Ker danes, župan, danes si me že 
zafrknil, jaz sem se danes v kravato dal, sem mislil, da bo snemano.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Pa k frizerju pa vse, dobro, dobro. Glejte, lahko ogromno izgubimo tukaj, če bomo zakompliciralo. Samo to me 
je strah, z vsemi zamudnimi obrestmi, z vsemi. Pa še zemlje bomo imeli a ne, tako da, ampak lej, dobro. Ker 
točko zdaj sploh imamo, 3e. Ugotavljamo prisotnost, hvala. Imamo tole NRP nov. Hvala lepa. Kaj pa je zdaj to 
črno tamle? No, nekaj čez 20 vas je, to sigurno. Prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. 
25 za, nihče proti. Soglasno sprejeto. Hvala lepa. Gremo zdaj na točko 4, ki je bila pač nekak razlog vprašanje 
svetnice. Pa bi kar prosil Tomaža Laniška, da nam to zadevo predstavi. Tomaž?  
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Spoštovani svetnice in spoštovani svetniki. Točka 4 je misija EU za podnebna nevtralna in pametna mesta, ki je 
v bistvu tudi osnova potem za peto točko, sistem mestne kartice, ki je bila, tako kot je župan povedal, tudi v 
bistvu smo dobili v novembru s strani svetnice Saše Kristan in potem v decembru kar nekaj vprašanj s strani 
Sonje Mašič, kar nekaj vprašanj pa ugotavljam, da nobene od njiju danes ni prisotne, tako da boste pač ostali 
izvedeli tiste stvari, kar so, kar zadeva kartice v peti točki Ta četrta točka je pa namenja vam, da vas seznanimo 
s pomembnim dokumentom, ki ga bo, v kolikor kaže, da bo ostal tak kot je, župan podpisal s predsednico 
Evropske komisije oziroma z bodočim predsednikom ali predsednico, kakorkoli že. Tukaj je v bistvu plod dela 
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zadnjega pol leta te misije, kjer smo bili izbrani kot veste v misijo sto podnebno nevtralnih in pametnih mest 
izmed 400 kandidatk, ki so vloge oddale in je v bistvu to dokument, ki obsega 200 strani, zajeten kup papirja v 
treh dokumentih, in sicer pod prvim delom je zaveza za podnebno nevtralnost, potem akcijski načrt za podnebno 
nevtralnost, ki obsega skoraj 130 strani in potem ta investicijski načrt za podnebno nevtralnost, ki obsega cca 30 
strani. Sploh ta zadnji del, včeraj smo imeli z ekipo kar en tak poglobljen sestanek s ključnimi deležniki na Evropski 
komisiji. Ta tretji del, investicijski del, so pregledovali bankirji, torej številke, ki so bile pregledane po dolgem in 
počez. V osnovi je pa to dejansko dokument, ki je nastal v zadnjih pol leta, dobre pol leta skupaj z ekipo. Torej 
Eva Romih, ki vodi oddelek za zeleni prehod z vsemi našimi sodelavkami tam v tem delu in pa z vsemi uradi na 
Mestni občini Kranj, ker so veliko prispevali noter. Tukaj je tudi zunanja dva deležnika, za kateri mislim, da se jim 
lahko zahvalimo, to je Agencija LEAG naša lokalna agencija za Gorenjsko, kjer je danes tudi Simona Špehar z nami 
kot predstavnica in pa naša zunanja, bom rekel, certificirana svetovalka K&Z, konkretno Slavka Zupan, ki je v 
bistvu bila tudi fajn, ker je ena taka zunanja deležnica, ki potem lažje komunicira z nami, z vsemi nami notranjimi 
plus to kar smo delali fokusne skupine s podjetji, s ključnimi organizacijami v Mestni občini Kranj in pa predvsem 
pridobivanje zajetnega kupa podatkov, ki so na voljo na državnem nivoju in pa tisto, kar je na voljo na 
Gorenjskem oziroma lokalnem mestnem okolju. Tisto, kar je ključno seveda, če želimo biti ogljično nevtralni do 
2030, moramo vedeti, kje smo bili. Izhodiščno leto je 2018. Na podlagi tega bomo skozi ta proces priprave, kot 
ga vidite, vidi se bolj malo, ampak vseeno toliko, da imate občutek, kar zajetna zgodba zadnjega dobre pol leta, 
kjer potem pridemo. Ni tukaj pomen toliko na vsebini, ampak na teh številkah, ki potem v bistvu izpluje iz tega 
in na podlagi tega bomo tudi delali naše proračune do leta 2030. Zdaj tisti hiter trik, a ne, kako zmanjšati ogljično 
nevtralnost, je, da daš majhne številke gor, ki jih komaj preberete, pa imate občutek, da je boljše. Malo šale. 
Ampak tisti del, ki je ključen, je, da imamo mi v bistvu 231 tisoč ton po različnih sektorjev, teh naših, bom rekel 
CO2 odtisov, ton CO2, glede na 2018 je to 6,6 ton na občana. Zdaj, če gremo v bistvu upoštevat pa tonažo, kjer 
odštejemo podjetja ali pa tiste deležnike, ki morajo ali pa so zavezani k plačevanju energijskih, pardon CO2 
kuponov, pridemo do številke, teh 113 000 ton, ki jih je treba zmanjšat oziroma pri tej varianti 231 000 ton, 
pridemo 4,14 tone na občana. Zdaj tisto, kar je ključno, je v ta spodnjem delu, če na hitro razložimo je, da vse 
izhodiščne emisije z 2018 imamo po metodologiji Evropske komisije 20 % teh preostalih emisij, za katere nam 
dajo odpustek, tako imenovani odpustek, ker je v teh različnih sektorjih in ne gremo čist detajlno, seveda, kje 
nastanejo, potem je 31 odstotkov tistega, kar ga v bistvu bomo tudi v Mestni občini Kranj znižal zaradi vpliva 
nacionalnih strategij. En teh je recimo nova železniška povezava oziroma še ta dodatni drugi tir od Ljubljane do 
Jesenic, ker veste, da je to edini enotirni odsek od Istanbula pa do Kiela, in bi ta moral v bistvu pozitivno vplivati 
tudi na boljše prevozne poti in seveda tudi ostale, Eko sklad in ostale politike, ki so s tem povezane. Tisto 
emisijsko vrzel, ki jo pa moramo sami nasloviti, je pa teh 113 100 ton v tem zadnjem stolpcu, ki jo moramo pa 
seveda z ukrepi v tem akcijskem načrtu, in so tukaj navedeni, teh sigurno ne boste mogli prebrati, jih imate pa v 
gradivu in je v bistvu to osnova potem za ta criss cross zgodbo po samih proračunskih zgodbah za naslednjih 7 
let. Govorimo 7 let od danes oziroma že nekaj let od 2018, določeni ukrepi so že upoštevajo, ki smo jih seveda 
izvedel, ne govorimo zdaj o nekih novih ukrepih, ki bi bili zdaj sami sebi namen, ampak govorimo o ukrepih, ki 
so čist logični, normalni. Se pravi energetski sistemi so ključni, potem mobilnost in promet, to sta vedno po vseh 
statistikah EUja ključna dva deležnika za preveč CO2 odtisa. Vemo sami, tudi jaz osebno iz mojega prejšnjega 
življenja vem, da je 80 % stavb v Sloveniji ali pa tudi v tujini premalo ali nič izoliranih, ne, zato tudi pade v to 
zgodbo in zdajle pri tej draginji zaradi, bomo rekli energetske draginje, zaradi vojne v Ukrajini in tako naprej in 
tako naprej, ljudje itak sami vejo, če bi že imeli izolacijo dobro, bi bilo idealno, tako pa pač je pač ta draginja 
udarila ljudi po žepu in prej ko greš v to zgodbo, lažje je za vse. Zato je tud dosti logično pri samem, pri samih 
evrih, ki padajo po različnih sektorjih, da bo v bistvu prebivalstvo tisto, ki bo moralo ali bo naredilo največ pri 
tem, a ne, tako da zdaj, če gremo na pareto sistema, ne, 20 % ciljev ti reši 80 % problema, je tukaj teh 6 ključnih 
ciljev, ki ali pa ukrepov, ki nam pomagajo do tega cilja. Prvi del je siguren ta proizvodnja sončnih energije na 
različne načine. Zdaj tukaj bi si seveda želeli zdaj, če bo nacionalni nivo šel na NEK 2, se pravi drugi blok bo, bo 
ta del večji, potem v tem predzadnjem delu, ko smo rekli 31 %, bi si ga želeli večjega, ampak tudi, če takoj 
začnemo gradit, do 2030 ne bo izgrajena, kar pomeni, da od tega do 2030 Kranj od tega kaj velik ne mora imeti, 
zato seveda smo pač več ali manj obsojeni na ta del, da oddelamo to sončno energijo, ki je možna .Potem tisto 
eno vozilo na gospodinjstvo ki ga je župan napovedal. To je lažje reči kot naredit. To se zavedamo, ampak ukrepi, 
ki so s tem povezani so pa ključni. Se pravi izboljšati javni potniški promet, skupaj s temi platformami in karticami, 
s katerim bomo lahko usmerjali določene zadeve, povečat več ljudi v enem avtu in tako naprej in tako naprej. 
Skozi različne mehke ali pa trde ukrepe se to da. Potem je seveda tisto postopno opuščanje fosilnih goriv kot 
takih pa ta center za krožno gospodarstvo, ki ga imamo v Mestni občini Kranj tako ali tako na radarju in pa seveda 
tudi izraba odpadne toplote iz industrije. Tukaj imamo na Laborah en oziroma tri deležnike, ki proizvajajo veliko 
odpadne toplote, ki je podobno kot na Škofjeloškem, tudi neizkoriščena. In tukaj z določenimi ukrepi se to da 
tudi zelo elegantno narediti. Je pa res, da tega ne dela ta, ki to odpadno toploto ima, ker to za njih ni osnovni 



10 
 

posel in se da z določenimi deležniki, ki so še kako zainteresirani v to vstopat, ta del tudi preusmerit. Da ne bom 
predolg, to so zdaj, bom rekel, v vizualnem delu pa višina sredstev, ki jih bomo mogli različni deležniki oddelati, 
skupno je to dobra tretjina milijarde evrov do leta 2030, pri čemer je en del že oddelan. Ta številka, ko smo jo s 
kolegi delali, mi smo se bali, da bo ta številka višja, tudi pri 1000 tonah CO2 smo se bali, da bo zadeva večja, 
ampak gleda da to, da Kranj nima kakega večjega problema s kakšno težko industrijo na eni strani, da nima 
takega izziva kot naši kolegi iz Velenja, ki so ravno tako v tej misiji sto podnebno nevtralnih in pametnih mest, ki 
ne grejo iz manj zelenega, v bolj zeleno, ampak oni gredo dejansko iz rjavega v zeleno, imamo mi vseeno ta izziv 
relativno lažji, ker imamo v osnovi seveda premalo izolirane stavbe pa promet, ki je tak kot je, in tudi recimo 18 
hektarov velika cona, kjer je župan imel vizijo, da se to naredi tukaj, ker Kranj ni imel nekih koncentriranih con, 
plus, da čim manj naših občank in občanov se vozi v Ljubljano ali pa druge občine v službe in ostane doma in tudi 
ne gre, recimo iz planine greš lahko peš, s kolesom, kakorkoli, in to bo vse štelo. Zdaj skupna številka 366 000 000. 
Tisti, ki ste matematično natančni, iz teh grafov hitro lahko vidite, da občani bodo mogli pri tem oddelat okroglih 
102.000.000 EUR. Če govorimo o 56 tisoč prebivalcih plus še nekaj 100, ne, je to v povprečju na vsakega do leta 
2030 nekih 1.800 EUR, kar pomeni, da ena štiričlanska družina bi si mogla nekak investirat nekih 7 do 8.000 EUR, 
zdaj tako čez palec govorim, kar je nekak izolacija stavbe, ki jo imaš ali pa zamenjava energenta, torej toplotne 
črpalke ali karkoli in je to narejen. Se pravi, ni nekaj, kar bi od ljudi zdaj zahteval, da morajo 100.000 EUR 
investirati. Se pravi, ta del smo, tudi, ko smo gledali, je oddelan kot možen. Drug del je gospodarstvo, govorimo 
o velikih, srednjih in malih gospodarskih družbah. On imajo na to, ne, nekih 72.000.000 EUR, ki jih že investirajo 
tako ali drugače. Gospodarstvo je še najmanjši problem, ker vejo, da če nisi zelen, če nimaš pravilnih energentov 
in ostalih, ti niti kupcu prodati ne moreš. Drug del so ti ta veliki, ki so tudi na Laborah, oni so pa tako ali tako 
zavezani energetskim kuponom oziroma CO2 kuponom in dokler so bili kuponi po 3,4 dolarje, ni bil problem, 
zdaj so 90,100 dolarjev, je še kakšen problem, nekak dolgoročna zgodba je 200 dolarjev na CO2 kupon. To velja 
tudi recimo za naše avtomobile, ne. Tudi država, to kar se dogaja na nacionalnih nivojih recimo že v Skandinaviji 
že, Francija je uvedla prejšnji teden, veste, pri 117 gramov na kilometer je še nula, pri 118 je 50 EUR, 193 g na 
kilometer je davek 60.000 EUR na avto, pri čemer imate v mestu Parizu za SUV vozila že danes 36 EUR na uro 
parkirnine. Kar pomeni, če hočeš, lahko imaš, ampak v osnovi želiš čim manj svinjati in v tej smeri je, tudi občani 
bodo tukaj lahko pridodali. Zdaj občina, ta nas najbolj zanima, ne, občina ima v tej zgodbi 96.000.000 EUR do 
leta 2030, en delež je narejen, en del bo pa od sedaj naprej. Če imamo letos proračuna, Mirko, 97,5 milijona je 
to nekak 1/7 vsakega leta do takrat, kar pomeni, da so to investicijska sredstva, torej niso transferja, ampak 
investicijska. V delu, ki jih tako ali tako delamo že v tej smeri. Edino, kar je, in to tudi župan bo lahko komentiral, 
ampak je, da bodo te stvari, ki so v akcijskem načrtu morajo biti odkljukane pri proračunih, ki jih bomo delali in 
delaš stvari itak za ljudi z denarjem od ljudi. Potem je pa še država. Ta del upamo, da sicer bo večji, ampak 
kakorkoli, tukaj je ta številka 52.000.000 EUR. Tu je država s svojimi ukrepi, tako kot sem rekel, železnica, Eko 
skladi in investicije v javne stavbe, tam, kjer ni občina, torej srednje šole, bolnice in take stvari. Pa naj se zgodi 
bolnica, ne, in pa potem še javne službe, kot je pri nas Komunala in ostale zgodbe, ki je približno 44.000.000 EUR. 
Skozi spremembo voznega parka, skozi investicije v krožno gospodarstvo in tako naprej, torej nekaj kar je realno. 
Mi smo dali to na oceno Evropski komisiji. Povratne informacije so zelo dobre. Zaenkrat, torej mi s tem 
kandidiramo v drugi skupini mest. Prva skupina mest, mislim, mislim, da jih je bilo 13, jih je že podpisanih pogodb. 
Mi smo zdaj v drugi skupini, predvidoma z nami zdajle, ker moramo oddati ta dokument sredi marca, gre tudi 
Ljubljana, Velenje sigurno. In če bo vse v redu, bo župan tole lahko že potem podpisal najkasneje po koncu 
poletja oziroma v septembru, ko se tudi konstituirajo delovna telesa na Evropski komisiji po, po evropskih 
volitvah. Tako da, ko dobimo ta tako imenovani label ali značko, da smo tudi uradno v tej misiji potem pa tako 
kot je tudi danes minister Jevšek, ko je bil v Kovačnici na srečanju z vsemi župani, torej na seji sveta Gorenjske 
regije, povedal, da je to potem resno ta zgodba možna direktno tudi prejemanja določenih sredstev iz Bruslja, 
direktno mimo, bom rekel, naših ministrstev ali karkoli. Je pa, še enkrat, težko bo, ni lahko, ampak tudi, če nam 
ne uspe 2030, še zmer imamo potem kakšno leto, dve, pa smo tam, ostala mesta bodo morala biti tam 2050. In 
temu pač, zaradi tega smo tudi mi pravočasno šli v zgodbo, da imamo potem tudi ostala orodja kako naše, bom 
reku občanke in občane pripeljat s korenčkom do tega ne ukrepa, ne pa samo s palico, torej, ne samo s 
sprejemanjem odlokov pa to se sme, to se ne sme ker to po navadi ni lih priljubljen ukrep. Tukaj pa še dve 
povezavi več v filmu o misiji, to itak zdaj o teh stvareh se veliko piše in tudi verjamemo, da veliko pomembnejša 
bo v prihodnje. Toliko na kratko z moje strani, smo pa tukaj z ekipo, če je treba še posebej odgovorit, ni problema. 
Dokument bo objavljen, ko bo enkrat potrjen s strani Evropske komisije bo itak javna listina oziroma javni 
dokument, tako da je pol zadeva pripravljena tudi za to, da povabimo naše občanke in občane k podpisu, 
sopodpisu te pogodbe, ker mi zdajle, to mogoče še informacija. 1. marca podpisujemo skupaj še s 50 deležniki, 
ta dokument, ker je župan skupaj z ostalimi deležniki, govorimo pa akademske vode, gospodarstvo, javni sektor, 
torej različni zavodi in pa tudi določeni posamezniki so sopodpisniki in potem s tem izkažemo tudi kredibilnost 
za samo misijo. Hvala. 
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Vprašanja, mnenje. Vlasta, prosim. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo, že spet jaz. Glejte, jaz sem tole kar z zanimanjem pregledala kot geografinja, bivša, zdaj že 
upokojena pa ekološki problemi pa vse to, mi je bilo dosti blizu. Zadnje čase sem zelo pod vplivom knjige gospoda 
Mlinariča, Rafael, Mihaliča, pardon, Energetika za vsakogar in za vse ostale, kjer na zelo poljuden, a obenem 
strokoven način, opisuje zablode zelenega prehoda. Je pa drugače doktor in predava na fakulteti, tako da ni to 
nek laik, ampak se na stvari spozna. Tako da, ko sem brala te energetske sisteme, mobilnost, odpadki, zelene 
zadeve in tako naprej, me je najbolj, bom rekla, sem se najprej vprašala, zakaj smo mi kot Kranj šli prvi v to, ker 
druge mestne občine ali pa drugi kraj Slovenije pač tega te, bom rekla, časti niso še vzeli. Ali to pomeni, da bo 
zaradi tega življenje naših občanov v Kranju dražje in pa naslednje, kar mene ljudje sprašujejo, glede na to da 
imamo kar veliko ekoloških tem in zelenih tem tudi na sejah mestnega sveta, kaj bom pa jaz konkretno od tega 
imel, pravi kakšen ata ali pa mama. A bom se ceneje vozil, a bom moral samo na plin se ogrevat, a so drva 
prepovedana, a bom moral zdaj električni avto kupiti, a bom moral podreti staro peč? Skratka ljudje, a ne, bi radi 
konkretno odgovore. Tukaj ste vi lepo navedli, a ne da se bo izboljšala kakovost zraka, da bo recimo bolj varna 
cesta, promet in tako naprej, da bodo nižji stroški prometa, manj emisij, hrupa in tako naprej. Ampak, kaj pomeni 
zdaj to konkretno za naše občane? Mi že lahko prispevamo k zmanjšanju recimo CO2 v zraku. A to pomeni, da 
bo občina Kranj reševala celo Slovenijo pri tem izpustu, tako kot bo Slovenija reševala potem v Evropski uniji 
problem, ekološki problem. Ne vem. Da ne bomo mi bolj papeški od papeža, verjamem pa, da je teh 93 ali 
96.000.000 EUR mamljivih in da zdaj glede na to, da smo v to zagrizli, a ne, bo to treba speljati do konca, ampak 
predlagam, da bi potem našim občanom res na poljuden, prijazen način predstavil to, kaj pomeni konkretno za 
njih, a ne. Mogoče pa res svetujem, no, preberite si pa tole knjigo k marsikaj pojasnjuje in bi morda tudi o teh 
problemih, ki jih tukaj zdaj imamo drugače razmišljali, ampak vemo, da je to zdaj pač doktrina Evropske unije, ki 
nas bo po moje fejst koštala in se bojim, da bomo morali marsikaj čez leta spremenit pa vsa opozorila, ki bodo 
dana ali pa so že dana zdaj od kakšnih ljudi, ne bodo pač upoštevana in bodo potem kasneje morali za nazaj 
popravljati kakšne ukrepe, a ne. Tako da malo sem skeptik. Mogoče pa bi stopili en korak nazaj, pa zdravo pamet 
vklopili. Hvala. 
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Ja, hvala. Bomo sproti odgovarjali, prosim, Tomaž.  
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Ja če lahko. Zdaj, hvala za vprašanje, ki je zelo na mestu. Obstajajo teorije zarot in raznorazne zgodbe. Tukaj pač 
je dejstvo. Jaz se zeleni prehod najbolj letos spomnim, potem ko, ko greš, pa sem v Gorenjskem glasu prebral, ta 
Jaka, ne zeleni prehod, ko smo imeli zeleni prehod iz Božiča v novo leto zelen dobesedno tako, da ni snega. Se 
prav, zdaj v tem, ali je to ni, ne vemo. Danes je 40 let od prve medalje, Jure Franko v Sarajevu, kot veste, en dan 
pred olimpijskimi igrami še niso imeli snega pa je čudežno padel. Zdaj, ali to se pokaže, da deluje ali ne, ne vemo. 
Ena stvar jem Milena, če lahko mogoče sam ekran, da mene so učil že kot mulca osnovni šoli, da jagode pobira 
takrat ko jagode rasejo in trenutno zdajle je tole zgodba finančne perspektive Evropske unije, Evropske unija pa 
jaz verjamem, da je lahko kdo skeptik, ampak to je naš dom. Mi smo Evropska unija, saj smo mi del njih in če 
vplačujemo v sklade Evropske unije, potem pričakujemo, da nekaj iz tega ven dobimo in tole so, je pet ciljnih 
politik perspektive 2021-2027 in zdaj smo 2024, smo na sredini perspektive, kjer smo mi kot Slovenija absolutno 
še vedno premalo pobral nekega denarja, ampak prvi del je, prvi cilj je pametnejša, Slovenija. Iz tega ven 
Slovenija dobi 727 000 000, druga je zelena in nizkoogljična 793 000 000 in še tretje, ki diši po tej naši zgodbi, 
bolj povezana Slovenija 511 000 000, tam tistih 85 je v bistvu oni del, ki je večinoma za to premogovniško regijo, 
ampak mi imamo tudi dva milijona, pardon, 2 milijarde evrov denarja v Sloveniji, za priložnosti financiranja in 
sofinanciranja. V prejšnji perspektivi večino je tukaj pisal so kolesarske povezave in ostale stvari. Zdaj je tole na 
mizi. Torej, teh naših 96 000 000 kot Mestna občina Kranj, v osnovi to pomeni lastni viri, razen, kar bomo lahko 
skombinirali iz teh virov in tukaj na je na nas, da lahko smo pač odvisni od ministrstva, ko nam bodo dale denar 
ali gremo pa takoj direktno preko Horizon projektov in tukaj bomo mi kot label,, kot misijsko mesto imeli to 
prednostno pravico pred ostalimi. Še enkrat, mi smo, ko smo kandidirali, prvi, moraš biti malo butnen, da greš. 
Mislim, saj dobesedno, saj poglejte, to morte vedet ne. Ni lahko, ker je velik protivetra. Ampak kandidatk in 
kandidat mest je bilo 1500, mi po Kyotu, po kjotskem in po pariškem sporazumu mora biti ogljično nevtralnih do 
2050 sploh brez, da se pogovarjamo. Zdaj pa Evropska komisija je pa tukaj določila teh pet misij. Ta ni najbolj 
pomembna, najbolj pomembna je misija za raka. Ker smo dolgoživa družba, vse dalje živimo, vedno več 



12 
 

problemov z zdravstvom, ker ljudje imajo preveč problemov. In kako to naslovit? To je ena izmed ključnih, sicer 
zato, ker želimo s povezanimi zgodbami pametnih mest ljudem omogočiti boljše živeti, ampak z manj sredstvi. 
Ampak to je tukaj trenutno na mizi. Problem imamom da pri nas mogoče tudi na vladni strani ne vejo, kako to 
razdeliti po mestih. Mi, če bomo čakali samo na druge, ne bomo nikoli nič dosegli, in tukaj imamo to priložnost, 
pri čemer še enkrat, to kar je bilo poudarjeno pa takrat, ko ste kot mestni svet potrdil, da Mestna občina Kranj 
gre v to, je pa bilo, da je pogodba, ki jo bo župan podpisal bo pravno formalna ne zavezujoča, moralno še kako 
in v osnovi, kar mi kot Kranj ne bomo pobrali od teh evropskih sredstev, jih bodo ostala mesta. Še enkrat, tu ni 
za 100 drugorazrednih mest, od teh 100 mest. plus 12 mest iz ostalih držav pridruženih članic, je od vseh glavnih 
mest v Evropski uniji, torej vseh 27 glavnih mest, jih je 18 glavnih mest v tej misiji, tudi naša Ljubljana. Iz Slovenije 
nas je kandidiralo 8 mestnih občin in ostalih občin, izbrani smo bili samo 3. Zdaj. Jaz mislim, da če smo država 
Rogličev, pa Pogačarjev in ostalih, si upamo tudi iti in dovoliti. Je pa stvar v tem zdaj, ali je ta pravo ali ne, ne 
vem, ampak trenutno če jagode rastejo v tem primeru, imamo pripravljene zgodbe, kjer lahko tudi marsikakšno 
stvar sofinanciramo s temi zgodbami. O teorijah zarot bi pa lahko, pa mislim, da covida tudi treba privleči gor, 
ampak covid nam je, kar zadeva digitalne preobrazbe, pa pomagal, v tej smeri, da smo se malo zganili, a ne.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, hvala, še kdo? Zoran.  
 
ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 
Najlepša hvala za besedo, lep pozdrav vsem svetnicam in svetnikom. Ko slišim izraz teoretik zarot dobim kurjo 
polt, ker od teoretikov zarot ste hujši samo še praktiki zarot. Dejstvo je, da ne vem, če sploh veste, da znanost si 
ni enotna niti v tem, a se planet segreva ali se ohlaja. To je prva stvar, Al Gore je rekel, da do leta 2014 ne bo več 
snega na severnem polu, danes ga je več kot kadarkoli prej. Sever Evrope je doživel zgodovinsko nizke 
temperature, Amerika tudi. Tako, da vsak povprečno izobražen človek ve, da je podnebje na zemlji odvisno zgolj 
od ciklusov sonca in ne od človeka, ki povzroča ne vem kakšen ogljični odtis, sploh pa Evropejec. Sami veste, da 
en tanker v tem momentu sprosti več ogljikovega dioksida, kakor ga pa mi v celem življenju. Zdaj, kar se tiče tega 
zelenega prehoda, pa zelenih nekih agend pa trajnostnega razvoja. Ko to slišim, vem, da gre samo za tratenje 
denarja, mlatenje prazne slame in pa siljenje občanov v neupravičene ekonomske investicije. To je popolnoma 
vse. In Vlasta je sama sebi dobro odgovorila z dr. Miheličem, on je jasno povedal, da so zelene agende polne 
nonsensov in da se bodo sesule same vase in to je tudi razlog, da druge občine modro čakajo, kaj se bo v 
prihodnosti zgodilo okoli tega. Hvala lepa za besedo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala za mnenje. Mitar? 
 
MITAR VUJINOVIĆ (mestni svetnik) 
Hvala za besedo in lep pozdrav vsem skupaj. Absolutno podpiram tole agendo in sem vesel, da se je naša občina 
odločila, da gre po tej poti, kjer sem v srcu tudi zelen in 11 let nazaj sem tudi sam postavil toplotno črpalko, 
zamenjal okna, par let nazaj streho in tak naprej, me zelo moti, me zelo moti, ko se eni obnašajo tako kot, da so 
oni sami na tem planetu in me samo, preden bom rekel, predstavil vprašanje imamo Ali imamo strategijo, kako 
obvladati situacijo s temi individualnimi kurišči. Jaz, v naši krajevni skupnosti Kokrica odnosno Mlaka, ko greste 
ven, ko je takrat malo več minusa, to vsi kurijo ne vem a plastiko, gume ali vse tisto iverko, kaj pade pod roke, 
kaj je ceneje? Jaz prav moram priti ven na teraso pogledat, ali so oni zakurili okoli pol pa zračiti hišo in se tudi 
ljudje pritožujejo. Mene pa zdaj zanima, rekli smo 7, 8.000 EUR, da bi to prišlo normalno. To ni tisti denar, ampak 
da se vloži v izolacije hiš in tak naprej? A imamo kakšno strategijo, kako omejiti tole kurjenje, individualno kurišča, 
da bi zmanjšali? A jim postaviti, da morajo postaviti filtre dimnike v tej smeri, ali pa, če izpustimo določen procent 
ljudi ne bo se odzval na nobeno našo prošnjo ali pa, ne bom rekel, zahtevo, ker ne moreš zahtevati, dokler mu 
ne rečeš, okej, moraš postaviti filter, filter te pa stane, ne vem zdaj ne vem točno, koliko stane, ampak par 
1.000 EUR, potem boš rekel, ok, zdaj pa boš ti šel na toplotno črpalko, ne drug vir, a ne in res podpiram tole in 
mislim samo, zdaj to, a je slučajno kakšen zdaj v tej strategiji, a je tudi v tej smeri, da gremo da se zmanjša to 
individualno kurišča ali pa kaj onesnaževanja. Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala za mnenje. 
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TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Ja Hvala za vprašanje. Zdaj tukaj je na 130 straneh so akcijski ukrepi po tonaži n po evrih nimamo. Torej, ta 
dokument ni zgodba za strategijo. Strategijo seveda sprejmete vi skupaj z občinsko upravo. Tukaj je nakazano, v 
kateri smeri lahko delujemo. Tisto, kar je zelo konkretno omenjeno, je seveda ta daljinska toplota, ki bi jo lahko 
uporabljali iz Lavo recimo oba veva tudi, iz kje. To je en del, drugi del je pa seveda tudi daljinsko ogrevanje 
oziroma skupno daljinsko ogrevanje pri teh večstanovanjskih stavbah, kar pomeni, da lahko skozi OPN zapelješ 
zadeve tako, da pač tam zahtevaš, da se določene stvari povezujejo, pri čemer je to, kar je dober, imamo tudi 
ponudnike, ponudnika enega vsaj ali 2 oziroma 3, ki so zainteresirani za te zadeve. Problem je seveda, da siliti je 
brez veze. Tukaj tudi na nacionalnem nivoju vidimo, da je kar nekaj odpora, vemo pa vsi, jaz imam osebno kar 
dobro izolirane zadeve, ampak je moj račun zdaj še enkrat dražji kot je bil in največkrat ljudje odreagirajo takrat, 
ko te po žepu udar in ti je samo škoda, da ni že prej odreagiral. Tukaj je samo ključna do določene, če smo spet 
pri jagodah, določene ukrepe lahko izkoristimo, ko so sofinancirani, ker sofinanciranje kanalizacije žal najbrž ne 
bo več, sofinanciranih kolesarskih poti bo tudi vedno manj. Zdaj se pač financirajo te zgodbe. Kaj bo pojutrišnjem, 
bomo videli. Ampak v osnovi je dobro imeti tam mrežo nastavljeno, če greš ribe lovit, da jih ujameš. Kar zadeva 
strategij, bodo siguren kolegi potem tudi po uradih svoje povedal, ker ne govorimo samo o strategiji ogrevanja, 
ampak je tukaj tudi prometna in ostale strategije pri tem. Morate pa vede, da mi v tej zgodbi en del seveda tudi 
letališča Brnik oziroma Fraporta oziroma izpustov tam pokasiramo zato, ker pač letijo nad nami in je to en del, 
kjer v bistvu subvencioniramo, če tako gledamo, določene ostale. Imamo pa ta plus recimo konkretno prek 
hidroelektrarne Mavčiče, kjer je pa te energije tam več pridobljene kot jo pa Mestna občina Kranj porabi, nam 
je pa nekak ta del, kjer je tudi potem nevtralizacija tega učinka, ampak vprašanje je na mestu in te to se zelo 
sprašujemo, zato ker ni samo dovolj nacionalna strategija, ampak tudi potem lokalna ali pa regijska, regij žal pač 
zdaj nimamo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Zoran. 
 
ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 
Ja, hvala še enkrat. To sem prej pozabil povedat, glede na to, sem se zdaj spomnil, ko je rekel, da bo občane 
udarilo po žepu. Pa glede na vso energetsko draginjo, naša stranka je vložila v državni zbor predlog zakona o 
spremembah in dopolnitvah zakona o davku na dodano vrednost, ki predvideva znižanje davka na vse energente, 
DDV-ja torej iz 22 na 9,5 odstotnega, podpisi se začnejo zbirati v torek. Tako da vse vabim k podpisu, da nekaj 
dobrega naredite za občane. Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Zoran. Lepo. Bojan.  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Jaz bom pa govoril iz svojih izkušnjah o zablodah o zeleno energiji. Pred 25 leti sem imel peč na 
kurilno olje pa sem pred desetimi leti dobil strokovnjaka, ki so vsi šli na pelete? Pojdi to dat notri. Pride gledat 
možakar, prav, jaz ti to odsvetujem, tako komot, kot se zdaj ogrevaš, se ne boš nikoli več. Hvala bogu, dal sem 
mu za en pir, da mi je odkrit povedal pa da nisem šel to bedarijo. Pol so me naštimal, da sem šel v toplotno 
črpalko, dobro peč ven vrgel pa šel v toplotno črpalko. Danes je kurilno olje bistveno cenejše kot pa elektrika. In 
sem spet naredil napako. Potem so me naštimal, da sem šel električen avto, danes je tankat na avtocesti elektriko 
točit dražji kot pa, če imaš avto na bencin ali pa dizel, če imaš povprečno porabo od 5 do 6 litrov. Še ena zabloda. 
Tale zelena legenda, agenda, kako ji rečete. Tistemu človeku v Jamniku čisto nič ne nuca. Un se bo še vedno lepo 
na svojo gmajno kuril pa lepo živel. Bi pa predlagal, ja, največ, kar lahko naredimo, da tistega našega 
veleposestnika ali pa veletrgovca v Kranj, Elektro, stimuliramo, da da občanom Kranja poceni elektriko. Smo pa 
država, ki imamo najdražjo elektriko v Evropi. Tu neki naredimo. Če bomo mi imeli poceni elektriko, bomo tudi 
se poceni ogrevali s toplotnim črpalkam, z električnim avtomobilom vse. Da bom pa še enkrat nasedel, pa šel na 
sončno elektrarno, pa še na akumulator, ki mi bo po petih letih crknil, mene na led ne bodo več speljali. Sem za, 
da se obnašamo ekološko, sem zato, da se gre, samo povejmo pa tudi, kje so zablode pa kje je zdrava kmečka 
pamet. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Bojan. Lahko sam povem: imam električen avto pa sončno elektrarno. Meni sistem super funkcionira, 
ker grem, če grem enkrat na mesec tankati izven hiše, potem je to zelo velik in v globalu, če s šteješ, ja, elektrika 
je dražja na bencinskih ali pa zunanjih punktih, ampak to greš tako redko kdaj, če grem kakšno daleč razdaljo, 
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400, 500 km, se moram ustavit. To je pa vse. Imam sončno elektrarno, lepo tankamo, obadva tankava in je 
zadeva rešena, a ne. Tako da, ni toliko slabo. No, so pa zadeve, ki, jaz mislim vseeno, recimo potem bomo imeli 
točko, kje je Hočevar tukaj, ampak mi, če bomo šli to v to zadrugo, a ne, mi si bomo zagotovili zelo poceni 
elektriko za naslednjih 17 let, tega ne smemo pozabiti in to je vse investicija, saj vam bom potem predstavil, 
ampak to so stvari, ki imajo računico.  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Hvala. Irena? 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Ne bi hotela ene hude razprave o tej temi, ker tudi jaz sem prepričana, da je treba te zelene 
vsebine podpirat, ampak vsako posebej z nekim premislekom. Mi, Slovenci, smo namreč tako hudo bogati z 
lesom, da vsako leto imamo 8,7 milijonov kubikov prirasta lesa, posekamo pa majčken več kot 4 milijone kubičnih 
metrov. In zato jaz mislim, da moramo resnično ločit mestno, urbano okolje in podeželje in resnično prosim, da 
ne bi vaščanov silili v toplotne črpalke, da bodo potem plačevali električno energijo iz termoelektrarn. To pomeni, 
govorim res o tem, da tudi prevelika količina toplotnih črpalk, mi jo imamo doma, v štirih letih se je poplačala. 
Takrat smo bili čist proticiklični, ki jo še drugi niso imeli, tako da jaz ne morem reči, da to ni bila dobra naložba, 
je bila čudovita investicija, ampak to je pač osebna odločitev. Zelo veliko smo odsotni, težko si pripraviš lesno 
kurjavo, kurilno olje bilo dražje. Dajmo malo svobode puščati ljudem, da pravzaprav jih ne silimo. Samo to bi 
hotela pri vsej tej zeleni agendi, sploh pri kurjavi. Saj ne rečem, električne centrale vse te stvari, javni objekti, ki 
se bodo postavljali. Vse to podpiram. Ampak dajmo malo s premislekom, da ne bi čisto vseh v vsako stvar, neka 
svoboda mora obstajati. No, hvala. 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Če lahko. Zdaj jaz nisem ali pa mi kot upravnik nismo rekli, da bo neka prisila ali karkoli. Mogoče zdaj so določene 
stvari ker jih sliši na državnem nivoju. Slovenija ima problem mislim, les je naše bogastvo, Slovenija problem 
450000 starimi potratnimi pečmi, ki so za les in ti ukrepi so tudi za nadomeščanje z novimi pečmi, ki bodo 
nepotratni in ne bodo imeli CO 2 odtisa. Saj pri nas, če bi šli vsi teoretično, če vsakemu kupiš toplotno črpalko, 
saj pri nas infrastruktura ne zdrži. In to je tisti ključni in tisti ukrepi, ki ste jih videl, so predvsem to, kar je tudi 
župan rekel, imaš sončno elektrarno za svoj avto, ker želimo pa avte imeti čim bolj na tem. Saj ni elektrika, saj 
vodik je naslednja tehnologija, s katero se zelo zelo spogledujemo. V Kranju se že dogaja tudi zdajle projekt v 
vojašnici in drug del je, ker je Kranj aktivno pristopil k tem, da bomo eni prvih, ki bi na vodikovo tehnologijo 
prestopil, ker Nemčija stavi na vodik. Govorimo o zeleni, v zeleni energiji, takšni ali drugačni. Japonci so že danes 
na vodikovih celicah, ki skrbijo tako za elektriko v hiši kot tudi za ogrevanje. Tehnologija, ki prihaja, ki v štartu ni 
poceni in če obstaja evropski denar, lahko rečemo ne, dragi Madrid, dragi Frankfurt, imejte vi denar, Kranj ga 
noče.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, hvala. Nina?  
 
NINA ŠMID (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Mene pa zanima, ker imamo en kup parkirišč za električne avtomobile, zanima me, zakaj ni 
povezave do zemljevida, ker bi bila označena vsa polnilna mesta za električna vozila na teritoriju Mestne občine 
Kranj. Kjerkoli na spletu pogledam, tega zemljevida ni, kamorkoli klikneš ali pa je tako skrit, da se ga pač ne da 
prebrat. Prosim za odgovor.  
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Hvala za vprašanje. To je ta del, bom rekel platforme, kjer povezujemo vse deležnike, različnih stvari. Tisto kar 
so recimo ID in tudi električna vozila že, zdaj ne bi tukaj, ker ste najvišji organ Mestne občine Kranj. Mi se trudimo 
z določenimi tudi deležniki, določenih podatkov ne dobimo, ampak jih pridobivamo. Bom pokazal tudi konkretno 
potem v naslednji točki, če lahko dovolite, se pravi, tudi znotraj same platforme so že mesta, kjer vemo, koliko 
mest je praznih, so tudi električna mesta. Problem pri teh je zadevah je samo potem še, koliko je prostih ali pa 
kolk ni. Malo imamo še tega freeriderstva, kot se reče, ko nekdo električni avto parkira pa ga ne odtakne in zdaj, 
kako to nadzorovat. Povratno ti rabiš od distributerja, ali teče tok, nas ne zanima osebno, ampak ali teče tok na 
tem parkirišču do avta. Ker če ne, potem se nekdo šverca in do tri ure ima brezplačno, ker ni v redu in na ta 
način, ko to zgodbo skleneš, potem lahko tudi direktno sankcioniraš. Ampak v osnovi je to tehnološko lahko 
narediti in bo narejeno, določeni podatki so že noter, določeni še ne. Ampak na petih parkiriščih že omogočamo 
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število nezasedenih mest, na ostalih je še malo izziva, ne bomo detajlov, rešujemo, tako da bo tudi to to rešeno. 
Je pa to ključno, se strinjam. Ker predvsem bo tudi to, da boš ti lahko naprej rezerviral si to mesto, da te čaka, 
boš tudi lahko potem s svojo kartico polnil in je zadeva sklenjena. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, še kdo? Andreja.  
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Težko je biti proti napredku, ker si potem takoj reakcionar. Ampak vemo, da marsikateri koraki v smeri napredka 
so se v zgodovini izkazali za zelo napačne. Nekateri ste zelo recimo osebne zgodbe delili z nami. Jaz strinjam z 
vsemi razmisleki, od Vlaste, Irene, Zorana in tako naprej, ne hitet, ne delat korakov prazno. Pa bom še zelo 
osebna. Pred 25 ali mogoče več leti je šel Kranj na plin, plin, plin, plin, ruski plin, poceni, poceni, ljudje so seveda 
šli na plin danes, a ne, je plin že, bom rekla nezaželen in očitno bo kmalu tudi prepovedan. Geopolitična situacija 
v svetu se tako spreminja, da mi zdajle ne moremo reči, kaj bo čez dve leti, kaj šele čez 5, 10 let. In, verjemite 
mi, ta agenda EU Fit for 55 pa zeleni prehod, to je zdaj že passe in jaz sem prepričana, da nova komisija, ki bo 
prišla bo drugače razmišljala. Meni verjemite. Rusija ne razmišlja o, bom rekla, zeleni agendi, Kitajska ne razmišlja 
o tem, Indija o tem ne razmišlja, Brazilija o tem ne razmišlja. Lejte, jaz v to ne verjamem. Če mogoče verjamete 
floskulam o tem, potem ste precej naivni, no, bom rekla. Zadeve so pa krute. Še enkrat poudarjam, nisem proti 
napredku, nisem proti zeleni agendi, težko je biti proti, bom rekla, temu, da se zrak, da je zrak čist, da so reke 
čiste, da so naša, da rečem polja manj onesnažena, težko je biti proti temu. Ampak, na glavo obračati stvari je 
pa težko pa ljudi šopat s tem, da ne bodo smeli več na les, na svoj les iz svojega gozda kuriti, boste dobili 
revolucijo proti sebi, to vam povem. Ne misliti, da temu ne bo tako. Preveč dolgo smo na svetu, da smo že 
marsikaj izkusil. Bom še za konec zelo osebna. Moj oče je pred 25 in več leti reku: ko bo Rus zaprl pipco, bo konec 
in točno to se je zgodil. Takrat so pa vsi zmajevali z glavo pa rekli, lej, to se ne more nikoli zgodit. To se je zgodil. 
Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Andreja. Mitar, prosim.  
 
MITAR VUJINOVIĆ (mestni svetnik) 
Se opravičujem, nisem mislil več, da bom govoril, ampak samo, da ne bi bilo nesporazuma. Nisem proti kurjenja 
drv In takih stvari, da mi ne bi narobe razumela, ampak morajo se postaviti pravila, koliko stara drva. Poglejmo 
v Nemčiji 3 leta minimalno. Dimnikar, ko pride, pogleda, vzame vzorce, točen ve, a ste kurili drva stara pol leta, 
leto ali pa tri. To se da narediti, posebej danes, ni problem, sploh s tako elektroniko. To se dela. Drugo, in to se 
da, to se pravi, treba izobraziti ljudi, kako pravilno kuriti, jemati vzorce, da kurijo mislim suha drva, in to je rešen 
problem. O tem smo samo govorili, ne pa, da jaz moram, jaz sem enkrat misliti človeku pomagat tam druga, 
tretja hiša od moje, mislil sem, da mu gori hiša, ta prvo, ko sem še on na dvorišče, sem videl, da je zakuril, sem 
skozi okno, sem mislil, da mu hiša gori, podstrešje, o tem govorim. Nisem proti kurjenju drv, ampak res pravilno.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, še kdo? Potem gremo samo na seznanitveni sklep z ukrepi z akcijskega načrta podnebne pogodbe 
mestne občine Kranj v sklopu misije EU. Vašo prisotnost prosim. 26. Še kdo? Hvala lepa, prosim, če glasujete, da 
ste se seznanili. Hvala lepa. 21 za, nihče proti. Soglasno sprejeto. Hvala. Točka 5, predstavitev projekta sistem 
mestne kartice CeKR. Tomaž, prosim. 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Hvala lepa za besedo, župan, še enkrat. Saj, v bistvu tole je nadaljevanje prejšnje zgodbe, tudi hvala za zaupanje, 
za popotnico, ker bo ta rezultat, ki ste ga pravkar pač tudi naredil, komuniciral zdajle z naslednjih sestankih z 
Evropsko komisijo. Ta del smo pogledali, to je v bistvu je že del te kartice, zakaj to v bistvu kažemo pri kartici. 
Zato ker sami s sistemom mestne kartice, ki absolutno ne sme biti sama sebi namen, ampak je v bistvu zgodba, 
kako skozi napredno orodje za 21. stoletje naslavljati te izzive, ki jih imamo, pa ne govorimo sam pametnejša in 
zelena, nizkoogljična Evropa, ampak vse karkoli naši občanke in občani od nas kot mestne uprave pričakujejo 
oziroma od mesta Kranj kot takega. Ljudje, ne samo mlajši, tudi starejši, so zelo napredni v tehnologijah, zato 
ker je pač to danes, ko je na telefonu, je svet v malem in vsak od nas je tudi novinar. Vsakič, ko objaviš, na drugi 
strani imaš tukaj denarnico, imaš tukaj svojo identiteto, tudi e denarnica ali pa e osebna izkaznica in ostale stvari 
in tukaj mesto Kranj, ja, spet avantgarda. Upal smo si, župan je imel vizijo, zbral okrog sebe ekipo ki je dejansko 
naredila eno veliko delo in skozi to zgodbo teh treh dokumentov, ki gredo zdaj tudi v podpis, smo prišli do te 
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zgodbe, nekako teh pet olimpijskih krogov, kot se reče, malo tudi z našim CeKR, pa bom spustil en video, da 
boste v dveh minutah dobil občutek, kako smo si zadevo zamislili in kako zadeva že deluje, ker je ravno danes 
tak v pomemben dan za Mestno občino Kranj, ko smo dejansko CeKR kot tak splovil, kot se reče oziroma ga dali 
na svitlo. Župan in predsednik uprave NLB, skupaj še z direktorico VISA Slovenije, smo jo pol dveh popoldne v 
bistvu uradno izdali, prve transakcije so se zgodile. Ožja ekipa sodelavk in sodelavcev in direktorjev zunanjih 
zavodov jih tudi že testira v zadnjih 14 dnevih, govorimo o 60 uporabnikih, kjer smo zadevo stestirali in boste 
videli, da na tem identifikacijskem in plačilnem delu deluje, ključni del je pa potem še ta tretji del, kjer je lahko 
možna zgodba povezav različnih produktov v vezavo različnih produktov za turiste in na drugi strani bonitetni 
sistemi, kjer bi s korenčkom lahko usmerjali navade ljudi v pozitivno smer, in na ta način pripomogli k čim 
boljšemu ogljičnemu odtisu. Lahko pa, če koga zdaj ogljični vtis moti, ne pa lahko reče, kako je biti bolj srečen, 
na nek svoj način, kakorkoli že. Tako da, preden gremo v detajle gre kartica, ker sta bili vprašanji obeh svetnic v 
prejšnjem delu. Ne bom komentiral sicer v samega ozadja tega, ampak kartica obstaja, živi, jo imamo tukaj. Tudi 
svetnice in svetnik in svetnice ,jo boste lahko prejel takoj, ko uskladimo še en zadnji del paketa splošnih pogojev, 
tako da boste v kratkem pozvani tudi k prepoznavi, za prepoznavo boste rabili osebni dokument, torej potni list 
ali osebno izkaznico, vaš email naslov, načeloma domači. Vašo telefonsko številko in pa davčno številko. Na ta 
način boste pridobili to potem, bom rekel, varnostnem načinu najbolj zaščiteno kartico, pa preden pridemo do 
dilem o velikem bratu, kdo koga nadzoruje in tako naprej, verjemite, dandanašnji spet Evropska unija, le ne 
Evropska unija. GDPR ima svojo zgodbo, tukaj se ve z revizijskimi sledmi, kdo koga lahko sledi in ne. Je pa dejstvo, 
da tudi evropski komisiji so podlegle razne velike multinacionalke in so se morale prilagoditi tudi na tem 
področju. Tako da evo, za začetek, preden, da se me ne boste naposlušali preveč, en kratek video na to temo. 
Torej, Mestna kartica Mestne občine Kranj. To ni kartica NLB-ja, to ni kartica Visa, ampak je kartica mestne občine 
Kranj, ki jo v tem petletnem mandatu poganjata NLB in Visa, ker sta pač zmagala na razpisu, mi smo zadevo 
objavili pred tremi leti, smo se pogajali v več krogih konkurenčnega dialoga. Na koncu v bistvu smo prišli do 
enega taka unikatnega produkta, ki je edinstven ne samo v Evropi ampak lahko rečemo tudi na svetovni ravni 
oziroma, kot je povedal svetnik Stevanović, praktični teoretiki, ampak praktični zarotniki rečemo temu pa naj ne 
gre zdaj v zapisnik, ampak ja, čista jeba, ne morem drugače reči. En kup problemov, ki se pokažejo, ampak smo 
prišli do te točke, da je produkt tukaj. Govorimo o eni stvari, ki je zelo pomembna se pravi vsak iz CeKR lahko 
vzame tisto, kar želi. KR je CeKR, zakaj ime CeKR, plačam s CeKR, To sem jaz, S CeKR delam, Predplačniška kartica 
Visa, ki deluje kjerkoli po svetu, začela se je pa, to bo mogoče lahko tudi župan kasneje komentiral, ker je bila 
njegova ideja takrat, ko je bil na olimpijskih igrah v Pjongčangu, ne in danes je šest let, odkar smo Slovenci nabil 
Američane v hokeju, se pravi, včasih si upat ni tak problem in to lahko naredimo tudi na tem področju. Nanjo 
naložiš toliko kot hočeš. Dokler ne naložiš prvega denarja, je to samo identifikacijski element, govorimo lahko v 
knjižnici in ostalih zadevah. Ko dam gor 10 evrov, potem je zadeva avtomatično tudi predplačniška in lahko 
uporabljate denar kjerkoli po svetu. Namenjena je Kranjčankam in Kranjčanom. To bo tudi v predlogu sklepa, da 
jo dejansko, če potrdite ta sklep, v bistvu zagotovimo seveda iz proračuna, ampak za Kranjčane in Kranjčane, 
Kranjčanke brezplačno. Medtem, ko je izziv za ostale obiskovalce in pa tudi, bom rekel, ostalimi turisti, je pa 
zgodba, da to plačajo oziroma tudi če te občine, ostale občine pristopijo k zgodbi, potem v bistvu govorimo lahko 
počasi že zelo hitro tudi o regijski kartici. Veste pa, da se ta del zelo hitro lahko povezuje skupaj s platformo, bom 
pokazal eno in drugo zadevo potem tudi v živo, ampak možnost identificiranja, odpiranja vrat na MOK, mi se že 
registriramo tudi z delovnim časom lahko. Marsikdo tudi lahko reče še ena kartica, čist legitimen, bom rekel, 
komentar. Tudi danes, ko smo na seji sveta Gorenjske regije predstavil kartico, na koncu, po tem, ko je bil 
minister Jevšek tukaj, so bili načeloma župani kar pozitivno presenečeni, so pohvalili, seveda pa je nekaj 
skeptikov, ki rečejo še ena izmed kartic, a ne. Ambicija te kartice ni ena izmed kartic. Ta je, kadarkoli posežeš v 
žep, poseži po CeKR, ker boš imel nekaj od tega. Ne na prisilo, ampak na spodbude, in to je ta, tako imenovano, 
v angleščini se reče Topofwallet. Od kod ime? Ja po Kranju in Kranjski, deželi, kakorkoli centralni, celostni, 
kakorkoli električni Kranj, ekran CE Kranj oziroma celostni Kranj, ki je kot tak seveda zaščiten in želimo, da je tudi 
za celo Gorenjsko CeKR, kaj imaš v cekru. Ni pa tako, kot so nam starši rekel tisti ceker, mogoče zato če je nimaš, 
ampak tako se na Gorenjskem tudi reče, potem pa seveda moramo biti malo znanstveni a ne? Cekar po SSKJ je 
ta pletena ožja košara, tukaj so ti naši soustvarjalci fajn našli en tak ta prav ceker v istih barvah ali pa zelo 
podobnih barvah. No, razlaga Mestne občine Kranj pa je CeKR predplačniška identifikacijska kartica Mestne 
občine Kranj. Zdaj, ko smo to pred leti si zamislili, je bila zgodba dejansko v tem, da glede na to, kaj smo naredili 
na evropskem nivoju s pametno Mlako, ker nas je Evropska komisija pred letom in pol prepoznala kot ena izmed 
petih najboljših praks ustvarjanja digitalnih platform za mesta, kjer smo poleg Rotterdama, Helsinkov, Talina in 
pa Guimearessa iz Portugalske uvrščenih v teh 5 mest, kjer je 100 stransko poročilo JRC centra Evropske komisije 
in pa Gartnerja, smo si drznili seveda je tudi v to zgodbo, in je to v bistvu zdaj razlaga, kako ta CeKR kartica zgleda. 
Ključne geografske in arhitekturne značilnosti in pa, kamorkoli potujete, jo lahko vedno delček tega vzamete s 
seboj. Tukaj je ta del še, če lahko pokažem, se prav ta zarezica, to je prva Visina kartica v Evropi in ena redkih na 
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svetu, ki ima zarezico za slepe in slabovidne, se prav kartica, ki je, ker smo invalidom prijazna občina, namenjana 
tudi slepim in slabovidnim, da bodo rako rokovali z njo. Identifikacijski element in NFC povezava. Večina teh 
zadev gre kot tako potem preko NFC-ja na telefon in se lahko uporablja na v bistvu spletno ali pa na daljavo, kar 
pomeni, da že danes je naša CeKR kartico možno naložiti v Google pay, ker marsikakšna banka v Sloveniji tega 
ne omogoča, in pa zdaj podatek neposredno od danes, s strani predsednika uprave NLB, 27. februarja bo 
omogočena tudi naložitev jo v Apple pay. Se pravi 27. 2., re NLB tudi v to zgodbo, tako da bo takrat možno tudi 
to kartico naložiti v Applepay. Seveda, Storžič kot simbol Gorenjske, medtem ko recimo gimnazija pa nebotičnik 
pa cerkev Svetega Lenarta, to je cerkev sicer iz druge strani Save pa Majdičev mlin in Zlato polje so naše 
značilnosti, okoliške občine oziroma tiste občine, ki bodo šle zraven v CeKR bodo lahko imele svoje embleme na 
prvi strani. Tisto, kar je ključni del na drugi strani, so pa QR kode in ostale stvari. Zdaj, zakaj CeKR. Vemo, da z 
digitalno strategijo, ki smo jo sprejel pred dvema letom, pred tremi leti in jo bo letos treba novelirat, ta bo 2024. 
Do 2030 v skladu tudi z to misijo EU do 2030, smo želeli imeti moderen način pristopa, kjer je lahko plačilno 
sredstvo omogočeno, predvsem pa tisti ključni del, kako to pametno, skupno in pametno povezanost izkoristiti 
v smer, da aktivno upravljamo mesta, ja na podlagi podatkov, anonimiziranih, ker prihodnost je v tem. Marsikdo 
do sedaj, ko smo imeli tudi te različne fokusne skupine, so rekli, ja, ampak to je to že videno na Kitajskem, kjer 
država upravlja svoje prebivalce skozi. Naša zgodba ima drugačna, ker pri nas država ne razmišlja na ta način, da 
bi z vrha imel eno kartico za celo Slovenijo in se pač mesta ali občine moramo same znajti in smo pač povzeli to 
zgodbo, da lahko mi na ta del povežemo skupaj vsa podatkovna jezera v platformo in pa predvsem omogočimo 
našim Kranjčankam in Kranjčanom identifikacijo preprosto skupaj s plačilnim delom in pa bonitetami. Okrog 
detajlov teh podatkovnih del in tega ne bi šel. Je pa to, kaj bo CeKR omogočil. Plačevanje parkirišč en del že 
omogoča danes. Avtobusi se ravno zdaj v teh dneh z inštalirajo s temi POS Terminali. Tukaj imate nabor vseh 
stvari javnega dela, pri čemer ga lahko seveda tudi kombiniramo z zasebnim delom. Tisto, kar je pa ključno, in to 
je treba povedat, ker tukaj pa smo Gorenjci pa varčni, da vse transakcije s CeKR bodo za naše ustanove, se prav 
za naše zavode brezplačne, kar zadeva samih feejev oziroma samih teh transakcijskih stroškov. Znotraj tega 
našega projekta, govorimo o petletnem projektu, ki je bil vredne 1,2 milijona evrov plus davek za 5 let, sam za 
občutek ne. Ljubljana ima za 21 let 23 milijonsko pogodbo, od 2008 do 2029 za urbano, ki je samo javni sektor, 
samo javni del, imamo mi tukaj not zajete te kartice, in pa seveda brezplačna uporaba za naše občanke in občane. 
Pri čemer bodo tudi ti POS terminali zagotovljeni skozi projekt, kar pomeni, da zavodom ne bo treba plačevati 
teh mesečnih, recimo 35 EUR na POS terminal. Ta bo zajet v ta projekt, plus vse transakcije bodo bruto za neto, 
kar pomeni, da moja 18 EUR vredna članarina, obnovitve v knjižnici, ki jo ima, mislim, da 05.03., ne, bo dejansko 
knjižnica dobila 18 EUR iz tega. Če jaz danes plačam to z mojim Master cardom, ki ga imam osebnega, dobi 
knjižnica recimo pol evra manj in tukaj na teh transakcijah nanese, plus, če ni gotovinsko, ko neseš gotovino na 
banko, ti banka vedno odšteje za štetje, uravnavanje tega denarja in tako naprej, in teh stroškov je kar nekaj in 
tukaj so tudi neposredni prihranki. Tako da, zakaj je CeKR edinstven in je edinstven? To je tudi potrdila VISA, je 
zato, ker je to dejansko sodelovanje med javnim in zasebnim sektorjem. Omogočamo te bonitetne programe v 
okviru danih možnosti, seveda in v okviru pooblastil, ki jih javni sektor ima, ker jih nimamo ravno neomejeno, 
ampak dejstvo je, da določene stvari se, je možno pakirat skupaj. Princip poštene cen. Čisto en sam primer, 
toliko, da boste vedeli, za kaj gre. Danes imate v Mestni občini Kranj. Prvič, če greste na avtobus, ne morete 
plačat s kartico, morate imeti keš, se pravi kovance, in dobiš za en evro eno dnevno karto. Naslednji dan spet en 
evro. Mesečna karta je 10 EUR, ki je ne moreš kupiti na avtobusu, ampak moraš iti na poslovalnico in dobiti 
10 EUR za mesečno karto pa 5 EUR še, kot na smučarskih kartah, una bonifikacijo, ki neseš nazaj, na način, če 
prineseš, pri čemer velja od prvega do zadnjega v mesecu, kar recimo, da tudi to bi se lahko v prihodnje 
spremenilo, ampak ključno je, da ti na začetku meseca ne veš, kolikokrat boš bolan, kolikokrat boš delal od doma 
in če ti ne kupiš mesečne karte štartu ali pa če si jo kupil, jo mogoče niti ne boš porabil. Tukaj je zgodba. Prvi dan 
greste, date en EUR, ko pristopite tako kot je bilo v filmu, drugi del spet , deseti dan, ti vzame en evro, enajsti 
dan se v ozadju takoj elektronsko vaša dnevna, desetkrat dnevnih kart spremeni v enomesečno. In od 11. do 30. 
ali pa 31. dne v tem mesecu do 29., je karta brezplačno, ker se obnaša kot mesečna. V naslednjem mesecu spet 
1 EUR, 2 EUR, 3 in prvih 10 mesecev po 10 EUR, potem je pa letna karta 100 EUR, kar pomeni, da novembra, 
decembra ne plačate nič več dodatno, ker je v ozadju že zgodba zgenerirana, da je to vaša letna karta. In pa 
kartica oblikovana po meri slepih in slabovidnih, tako da v bistvu je na vseh nas, kot rečemo zavihamo rokave. 
Vedno je zgodba, vem, lahko gremo v jame, lahko gremo pa v prihodnost. Zdaj, Kranj, saj veste, v Kranju je Okorn 
posnel film tu pa tam Kranjsterdam, malo smo posebni, ampak tudi to se izstreli v zvezde in tukaj ste lahko 
ponosni, da ste skupaj dosegli to, predvsem nam, da ste odobril tista sredstva, da smo šli v to zgodbo. Skupaj 
smo testirali zgodbo, da imamo prvi in drugi element že delujoč, se pravi plačilni identifikacijski del, tretji del je 
pa tisti, ki, kjer nas še, bom reku, malo čaka domača naloga, pa da pokažem samo še tisto, kar je danes že 
delujoče, zato da imamo tudi v bistvu direktno predstavo, je v bistvu zgodba, samo majčkeno, imate dejansko, 
če govorimo najprej pametni Kranj oziroma platforma, ki je delujoča in je nismo kaj veliko oglaševal, tukaj je tudi 
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gospa Šmid, mogoče en odgovor na vaše vprašanje, jo lahko že prosto dobite v Google pay in v Appple pay, si jo 
naložite na vaše telefone ali pa na računalnike in imate tukaj recimo primer parkirišč, kjer imate vi direktno tudi 
povezavo do parkirišč pa če gremo zdajle recimo pogledat na Brione, kjer vidite, da je 7 prostih mest, 7 od 70, 
ostalo je zasedeno, kjer imate potem tudi informacijo, Upam, da se vidi, navodila za pot, tudi kakšna je urna 
postavka in tukaj manjka še ta del, bom reku, električnih vozil, je že pripravljena, ker nimamo na vseh teh 
parkirnih mestih še zagotovljenih podatkov oziroma vsaj ne v realnem času, smo ta del deloma še prikril. Tisti 
ključni del, ki ga imate v tem mojem pametnem Kranju, imate recimo moje odpadke, kjer vi lahko že danes date 
na odjemno mesto tukaj na Komunali številka odjemnega mesta vtipkate, vi dobivate push notifikacijo oziroma 
obvestilo preko SMS in dan prej, da je danes ne vem v vašem kraju rumena karta kanta in tukaj nam manjka zdaj 
še ta pametni Kranj oziroma sama direktna povezava na CeKR. CeKR deluje takole kot je CeKR.Kranj.si bo direktno 
noter tudi v sami aplikaciji. Imamo 3 vrste kartic, neimenska, imenska in polnjene brez prijave. Večina nas bo 
imela imensko, ker bomo prepoznani, neimenska je na prvi strani nimate imena, polnjenje brez prijave pomeni 
pa čista anonimna kartica, recimo turista ali kogarkoli, se ne želi identificirat, ima določene ugodnosti CeKR, ne 
pa vseh takih kot jih ima imenska. 150 EUR enkratno polnjenja, poraba kjerkoli po svetu. To je v skladu z AML 
zgodbo AntiMoneyLaundry oziroma v skladu z zakonom proti preprečevanju pranja denarja in terorizma in ko 
greste na imensko, bo tukaj preko rekono, dvofaktorska avtentikcija je v bistvu močna povezave in to je recimo 
moja kartica. Samo toliko, da vidite, en del je v slovenščini ali angleščini, tudi za tujce poskrbljeno, jutri pa lahko 
tudi nemščina in vse ostalo ne. Če gremo nazaj na slovenščino, to je moja MOK ID kartica, kjer grem jaz lahko 
seveda tudi na moj PAN 16mestno številko. Te naročnine, so tako imenovani abonmaji. Na naročnine lahko damo 
letno parkirnino, ki jo imamo za mestno, za mestna parkirišča. Imamo lahko letno članarino v knjižnici. Vse te 
moje članarine jaz tukaj vidim, ko bodo, vključene in bom lahko z njimi tudi upravljal, katere se avtomatično 
podaljšuje, katere n. Ko grem jaz tukaj tudi na to zgodbo, imam možnost zakleniti kartico, če jo želim, lahko 
odkljukam, da bo možno dvigovati na bankomatu ali ne ali pa zdaj, če gremo drug teden smučat, lahko tudi 
plačevanje v tujini omogočim. Tukaj imate volan v svojih rokah. Tega ne ponuja nobena kartica v Sloveniji. In ko 
greste nazaj na transakcije, to so zdaj pa transakcije zadnje. Zdaj aktivnosti, govorimo v skladu z naročnino, 
transakcije so pa te: danes ko smo testirali tale parkomat na Brionih. Je že tudi nalepljen c CeKR in deluje direktno 
v zalednem sistemu, recimo Pekarna Orehek, Kruhkerija, Komunala Kranj, Upravna enota Kranj, ko sva šla s 
sinom iskat novo osebno izkaznico, brez problema plačaš na upravni enoti, online plačila, potem polnitev kartic 
je možno preko kreditne kartice ali UPN-ja, se prav preko samih transakcij skozi vaš transakcijski račun, tudi s 
Flikom bo omogočena, ne še zdaj. Potem tudi sam Easypark, potem pa govorimo seveda lahko tudi neposredno 
Osrednja knjižnica Kranj. Tam pač sem vzel tri knjige po 1 EUR, ki imate tiste, ki jih odpisujete, transakcija je šla 
skozi brez problema. Potem tudi zgodba na Zavodu za turizem in kulturo in tako naprej in tako naprej. Tudi 
sprobali smo jo v tujini, zadeva deluje, ker je pač VISA sistem zadaj. In mi smo, ko smo šli v razpis, je bila zahteva. 
Kdorkoli si prijavi, mora imet dovoljenje Banke Slovenije? Zakaj to? Zato, ker na to so se lahko prijavile samo 
banke oziroma od slovenskih ostalih ponudnikov samo še mBills, biti mora svetovno prepoznan, da lahko kjerkoli 
po svetu koristiš. Banka v ozadju pa zato, da sredstva, ki jih jaz naložim svojih 50 ali pa 1.000 EUR, more nekdo 
za to garantirat, da to nekje ne izgine, ampak če gre kaj narobe, banka garantira s tem. V Ljubljani primer je 
nosilec Urbane LPP. Mi LPP ali pa KPP nimamo ne in tam LPP garantira za tisto, bom reku, dobroimetje. S tem 
da, če ste tujci v Ljubljani, če v treh letih ne porabite 50 EUR, ki so vam ostale, vam zapade in gre to Mestni občini 
Ljubljana, v našem primeru tujcu pustimo, da svoj, ta 50 EUR preplačila, zapravi doma, v Zgornji Kungoti ali pa v 
New Yorku ali pa Kuala Lumpirju. Ni pomembno, ne, ampak gre za to, da je celostno, smo fer do naših občank, 
občanov in do turistov. Tehnološko ni lahka zadeva, ampak nam je uspelo. Pa po drugi strani je tudi letos zgodba, 
ki nas tudi Evropa gledat, stvari, ki jih mi delamo v tej smeri potem se bodo deloma lahko kopirale tudi v ostalih 
mestih, tako da evo, toliko za ogrevanje, bilo je še pa nekaj vprašanj okrog tega, tam smo tudi odgovoril glede 
teh svetovalcev in ostalih zadev. Ne mešat postopkov, seveda izbora izvajalcev za sam, bom reku, izbor izvajalcev 
za kartice in potem seveda svetovanje med samim delom. Ker vemo tudi mi da vsega znanja nismo pojedli, 
bančni del je zelo kompliciran, ampak ta del imamo ta prave sogovornike in tukaj mislimo, da nam je zdaj ta del 
uspel. Je pa to še daleč od tistega, da bi rekel, zdaj pa torej že deluje, ker bo treba pa ta del bonitet in ostalih 
stvari pa še seveda skupaj zgraditi. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Tomaž. Vprašanja, mnenja. Maj?  
 
MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 
Hvala lepa, lep pozdrav vsem skupaj. Pohvalno, kartica se mi dopade. Tudi moram reči, da glede na to, da 
določene stvari v mestni občini držimo, da bo tole za občane mestne občine bi rekel zastonj je tudi zelo pohvalno. 
Samo eno stvar bi vprašal, ker mi ni tukaj jasno piše: Mestna občina ima pogodbeno obveznost za izvajalca 



19 
 

storitve, in sicer po naslednjih stroških: strošek vračanja oziroma vodenje računa za mestno kartico na mesec za 
do 10 000 aktivnih evrov 20 pa pol 10 evrov pa en evro, to bo bremenilo imetnika kartice, predvidevam? 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Če lahko govorim neposredno. Ne. Mi imamo, to je pač cenik, n cenik oziroma ponudba, ki ga je dala pač NLB s 
svojimi ključnimi sedmimi partnerji. To je v bistvu tarifa za enega in če bi imeli samo eno kartico, pride seveda 
začetna tarifa je 10 EUR in potem vsak mesec je do 10 000 uporabnikov je 1,2 EUR plus DDV, če je nad 15 000 
uporabnikov je samo še 1 EUR plus DDV. Mi sami vemo, predplačniške kartice, ki jih imamo, nam naša banka na 
transakcijske račune zdaj ali enkrat letno odšteje 20 do 30 EUR, ali pa mesečno pavšal nek. To pomeni, da mi 
omogočamo Kranjčankam in Kranjčanom ta del in to plača Mestna občina Kranj iz svojega proračuna na podlagi 
sklepa, ki ga boste danes upam potrdil. Je pa to zajeto v pametnem mestu na NRP za sistem mestne kartice in s 
tem recimo, če imamo 10 000 uporabnikov, ideja pa je recimo pri knjižnici v enem letu, Mestna knjižnica Kranj 
ima skupaj približno, kot vemo, 19 000 uporabnikov v vseh občinah, iz Mestne občine Kranj približno 12 000 in 
če bi šli recimo s tempom, ko obnoviš članarino, v bistvu zamenjaš kartico in se znebiš ostalih kartic, na ta način 
pomeni, da bi mi lahko teoretično in praktično prišli v enem letu na 12 000 številko. Ne smemo pa s siljenjem, 
ampak na ta način to pomeni za Kranjčanke in Kranjčane, če bi jih bilo 15 000, Mestna občina Kranj iz, bom rekel, 
svojega proračuna, da 15 EUR v povprečju za vsakega, začetna tarifa je pa 10 EUR za ta manipulativni strošek in 
to tako, da je v bistvu to, če gledamo na nivoju, ne vem, povprečnine, vsaka posameznika, nekje 3 do 4 odstotke, 
ki jih ne damo ravno v asfalt in ostale stvari, ampak v to orodje, ki je pač potem zanimivo. Ker druga varianta je, 
da Kranjčanu zaračunaš 15 EUR ali pa 20 na leto, pa je vprašanje, če ga bomo prepričal, da je vzemite to, ker je 
potem pa res samo še ena kartica, kaj za to dobim oziroma kako pristopati k temu, da imamo vse na enem mestu, 
ker imamo pa mi že danes 4,5,6 kartic, ki nekaj stanejo in v osnovi je ideja, da seveda te kartice nimamo več 
dvojno, trojno, četverno, plus sistemi se med sabo ne pogovarjajo, kar je izgubljena zgodba, kar zadeva 
upravljanje podatkov.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Gordana. 
 
GORDANA GROBELNIK (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Mene zanima samo, koliko je mesečni limit polnjenja? 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Trenutno zdaj tako kot, je v bistvu na dan 1.000 EUR lahko naložite in pa skupna vrednost 10 000. Ni mesečnega, 
ampak 10 000, ko pridete na 10 000 v enem letu načeloma je dovolj, zdaj to je načeloma dovolj za te stvari, za 
katere je kartica namenjena. Se pa pogovarjamo, ker vemo, da različne banke nudijo različni nivo, vemo za vsaj 
dve banki, ki imata Viso na 20 do 24.000 EUR letno. Zakaj to ni tukaj? Sploh zato, ker je predplačniška, kar 
pomeni, da banka niti ne tvega, če je več. In bilo zanimivo, zakaj bi nekdo omejeval, ker poznamo ljudi, ki preko 
Revoluta in n26, tisti, ki poznate Revolut in N26, zato, da ga imate pač v Google Payu, imamo uporabnike, ki 
porabijo kar nekaj 1000, pa tudi 20 tisoč evrov recimo na to in ta del še pregovarjamo, ampak za začetek 
verjamemo, da je 10.000 EUR. Je pa tok denarja, kot ga imate gor, v bistvu s tem imate v bistvu povezan riziko, 
čeprav spet riziko je na banki, tudi in zato imamo Banko Slovenije v ozadju in banko oziroma NLB banko. Nismo 
šli skozi naš fiduciarni račun, ročni račun ali pa skozi našo recimo teoretično Komunalo ali pa Zavod za turizem 
in kulturo, ki bi teoretično to lahko delala sam je riziko prevelik. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Igor. 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Zdaj, da je to brezplačno se niti ne bi najbolj strinjal, saj plačamo skoz proračun vsi skupaj, ne 
vsak posebej. Ampak, če sem prav pa pustimo zdaj ob strani je to prav ali ne, se prav, to je meni podobno tako 
kot pri elektriki smo. Bodimo veseli, vlada subvencionira cene elektrike, v resnici je pa zelo draga elektrika v 
Sloveniji pa iz našega skupnega žepa gre, bo pa ena cesta manj pa en zdravstven dom manj, a ne. Tako je tudi 
tukaj podoben princip. Bomo s proračuna plačali. Tisti, ki hočejo imet, bodo dobili. Tisti, ki pa ne rabijo pa nočejo 
pa ravno tako plačali iz skupne vreče. Ampak eno drugo vprašanje, če sem prav razumel, se pravi, če pričakujem 
ene 15 000 uporabnikov nekje, to je nek cilj, sem tako med vrsticam prebral ali pa realen. Se prav, to pomeni, da 
bo občino to koštal do150.000 EUR fiks potem pa 15.000 EUR še vsak mesec, se pravi približno 180.000 EUR na 
leto, samo tisti evro ali koliko je po kartici. Zdaj, če bi pa vsi polnoletni v Kranju to imel, bi pa to, je pa okrog 
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40.000 takih občanov Kranja, bi pa lahko teoretično prišli do 400 000 fiks stroška, pa še pol pol milijona vsako 
leto, a ne? A so to, a imam pravilno, ko govorimo o številkah, a imam prav in ali so to edini stroški? Pa poleg tega 
me še zanima, če sem prav razumel ta projekt, do zdaj je koštal 1,2 milijona ali vse skupaj, kar še sledi, bo vse na 
koncu pod črto 1,2 milijona, hvala?  
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Hvala za vprašanje. Torej, ta projekt do sedaj ni stal skoraj nič, ker je osnova tarifiranja ta, ki je, izdanih, imamo 
60 kartic, ki so v testni fazi, za katere NLB še ni izdal računa. Ker govorimo pa toliko kot je kartic, toliko bo račun. 
Če je bila teoretično izdana samo ena kartica, imamo mi tega fiksnega stroška in variabilnega v enem letu, samo 
teh 27 EUR, in to je to. Se pravi, šele, ko pridemo do faze 3 in tiste stvari, ki jih odkljukamo, potem je NLB s 
partnerji v bistvu ima pravno osnovo za izdajo računa, ki ga bomo mi potrdili. Je pa večje število kartic, toliko bo 
računa zdaj. Če govorimo 1,2 milijona plus DDV v petih letih, je to zato, ker smo morali imeti skupni imenovalec, 
računano na 10 000 karticah za 5 let, če je od prvega dne prvega leta do zadnjega dne petega leta polno, se prav, 
zdaj v bistvu eno leto ni še bilo. Ta del prihranka je, je pa možnost, da teoretično dobimo, ja, ne vem, 40 000 
uporabnikov. Če nam to uspe bilo super, potem je ta zadeva zanimiva, zdaj ali prebogata ali ne, pustimo. Gre pa 
za to, da vse te kartice, karkoli je bilo po teh mestih, se nekako nikoli niso prijele, zato so bile vedno same sebi 
namen in je to izziv. Tukaj je naša vizija je, da v bistvu pod to zgodbo potem dobimo tudi naše Kranjčanke in 
Kranjčanke, kje so aktivni, v katerih klubih in s tem primerno je lahko tudi financiranje ostalih zadev. Ena stvar, 
govorimo samo neposredno o teh 350 000 evrih letnega v bistvu stroška za Mestno občino Kranj, ki ga imamo 
za prihranke v svojem NRP, ampak samo v primeru, če bi se to zgodil in pa lastnih sredstev. Druga stvar. Ne 
pozabite, še enkrat, če se spomnite 752 milijonov evrov je v tej perspektivi za to. Mi smo zdajle se tudi prijavili 
na recimo evropska sredstva s pol milijona za pametno mesto, kjer imamo določene stvari narejene, bodo lahko 
neposredno tudi sofinancirana, ne. Tako, da v tem pogledu je to strošek, ki seveda obstaja, ampak še enkrat, 
sem rekel, na občana je to ene 3 do 4 odstotke, recimo tistega, kar je. Govorimo pa o napredni tehnologiji za 
prihodnost, kjer bodo občani to, če bo za njih dodana vrednost oziroma če pridemo do številke 10 000 ali pa 
teoretično 40 000 zagrabili in to sam pomeni, da ste v bistvu jim dali pravo stvar v roke. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Igor? 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Dodal bom oziroma podvprašanje. Se prav, o teh stroških, kar sem jaz govoril, je v resnici to, kar ti govoriš 1,2 
milijona, kar ste nekak predvidel oziroma limitirali, se pravi 240 plus DDV ali pa lažje rečeno 20 000 plus DDV na 
mesec, bo pač to občino koštal, toliko zabetoniramo proračun, pa mogoče, da bo kdaj s kje tudi subvencionirano, 
kar pa ni nujno. 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Teoretično, če bi se čez noč pojavil še enkrat več uporabnikov, bi morali iti v prerazporeditev sredstev. To je 
dejstvo oziroma najti še nek drug vir, ampak trenutno je danes to z lastnih sredstev, in pa v predpostavki, da 
pridemo do 10 000 uporabnikov. Imamo pa tarifo, tako kot je, tako da je pravilna ugotovitev. Je pa danes 
izstavljenih računov še zmeraj nič. Se pravi, ko se začne zgodba v marcu z tudi s splošno javnostjo, potem bomo 
videli, kakšen bo naval oziroma koliko bo hiter in potem s številom izdanih kartic bodo potem prihajali tudi temu 
primerni, primerno računi na občino. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Tomaž.  
 
TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 
Hvala z besedo. Jaz bi pa sam vprašal tukaj noter ta enkraten strošek izdaje kartice podan, a to velja samo za 
tiste, ki bodo sklenili to dolgoročno kartico kot občani ali tak strošek moramo plačati tudi za tujce, ko bodo vzeli 
kartico pač za ta teden, ki bodo mogoče tukaj? 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Ja, korektno vprašanje. To je tista začetna tarifa kot se reče izdaja kartice, manipulativni del. Kartice so 
prednatisnjene že pol leta naprej zaradi izziva čipov, ki jih ni dovolj. To je Card Austrija dela. Potem dobite vi na 
vaš domači naslov tako kot v bančnem delu v enem tednu kartico fizično. Uno, se pravi virtualno, jo pa takoj 
lahko naložite, se pravi hipno, to bo lahko turist delil, kar zdaj turista, to za njega tudi velja 10 EUR, ampak to ni 
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v tem sklepu, turist mora plačat svojo, sam je pa res, da vprašanje, zakaj bi jaz dajal 10 EUR, kaj imam od tega, 
če imam svoje kartice? Ja, te predplačniške kartice so pa lahko, da imaš v seveda protivrednosti 10 EUR, to kar 
poznate tudi iz tujine, že določene ugodnosti in večino teh prednaloženih se jih porab 20, 10 do 20 %, 
maksimalno, več pa ne. Ampak, če bo tujec začutil to, potem bo uporabljal, ker skupno količino teh nakupov s 
to kartico, tudi če je recimo anonimna, bo lahko v bistvu prav zadeve. Tujec bo, in to je tudi naša želja, naredil ta 
tako imenovani KVC oziroma identifikacijo, da bomo mi vedel, da je Nizozemec in s to zgodbo mi posredno ne z 
imenom in priimkov, da je to Hans iz Nizozemske, ampak bomo vedeli, da je Nizozemec danes hodil po Kranju, 
je šel na cerkev Svetega Kancijana, je pojedel pico tam notri, bomo na ta način veliko, koliko je recimo tujcev po 
državah v starem mestnem jedru, in temu primerno potem sprejemat na podlagi podatkov ukrepe za povečanje 
ali pa izboljšanje turizma v Kranju, kako staro mestno oživljat in tako naprej in tako naprej. Seveda pa ne moremo 
mi posegati v zgodbo, kdo, kaj, kako. Ista zgodba tudi mi, ki se že danes identificiramo s to kartico na mestni 
občini Kranj, jaz zjutraj, ko pridem, zdajle ko grem, Mestna občina Kranj ima ta podatek, NLB in Visa nimata 
podatka, kdaj sem jaz prišel v službo in ne. To morate razumet. Gre za identifikacijski del, medtem ko plačilni del 
v skladu z zakonom o bankah in plačilnih prometih se vrši pri NLB. Mi smo vsebinsko in sem rekel, to je kartica 
mestne občine Kranj, ki jo poganja ali omogočata NLB in Visa Power By. Mi s tem tehnično, ker verjamem, da bo 
vprašanje, ali smo tudi komitent NLB-ja. Tehnično je odgovor da, zaradi zakona o bankah in zaradi v bistvu Banke 
Slovenije, ampak v osnovi teh 5 let. Ko mi čez 5 let oziroma že prej ponovimo razpis, ker ga bomo mogli, ker nam 
se izteče in na razpisu ne zmaga NLB, pride konkurenčna, druga banka potem se vse kartice fizično zamenjajo, 
dobi se druge PAN številke, ampak bo to še zmeraj CeKR, ki jo bo poganjala druga banka in smo tehnično potem 
tam tudi komitent, ampak zgolj tehnično, tam nimate svojih tekočih računov, nimate ostalih stvari in je to ta del, 
ki je pač ključen. Mi smo to exit strategijo seveda tudi tako kot pri sami platformi moral doreči, zato da ne bi se 
potem našel v kotu, ko ne moreš izstopiti iz nekega sistema in je potem naslednja zgodba zelo draga. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Tomaž, Vlasta?  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Jaz bi pa prosila, da bi v prihodnje pri takih točkah bilo gradivo malo bolj temeljito pripravljeno 
in bi odpadlo to pojasnjevanje, kajti na eni bogi strani imamo pač nekaj teh naštevanj, podatke o stroških vodenja 
pa dva sklepa, pri čemer pogrešam finančne posledice uveljavitve te kartice za proračun, kar je bilo zdaj 
pojasnjeno, a ne ustno, in pa začetek uveljavitve oziroma datum začetka uporabe te kartice, ki bo na voljo našim 
občanom. Tako da zdajle, ko ste to obsežno razlagal o tej kartici, mimogrede, jaz jo pozdravljam, mi je všeč, tudi 
sama likovna zasnova in tako naprej, se mi zdi, da bi pri boljši pripravi gradiva vse to odpadlo oziroma ne bi bilo 
treba toliko dodatnega pojasnjevanja. Imam pa samo en dobronameren popravek pri silhueti Kranja ste omenili 
cerkev svetega Lenarta. Mislim, da ste verjeten cerkev na Pungartu, to je sveti rok.  
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Ne, ne, ne. Sveti Kancijan sta in Sveti Lenart, ta je na Jami.  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Aha, vi ste izven Kranja segli? 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Ja pa ni to izven Kranja, to je mestna občina Kranj. Govorimo o pametnih skupnostih in nismo si želel to, da bi, 
da bi podeželje reklo, spet nekaj za staro mestno jedro. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Razumem, jaz sem pa mislila, da je silhueta starega Kranja, zato sem mi bilo manj čuden, od kod Lenart. Hvala. 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Boste šli s kartico na en lep sprehod tja.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Igor?  
 
 
 



22 
 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Hvala. Bom probal bit kratek. Tomaž, ko si govoru,, da bomo vedeli, da je Hans pojedel pico, a ne? Pa kasneje, si 
seveda pol povedal, da je razmejitev med plačilnim delom in pa onim drugim, ampak vseeno to gre za eno bazo 
podatkov in z občutljivimi podatki, ki so lahko na eni strani koristni in drugi pa omogočijo tudi zlorabo, kot vedno 
vsaka baza. Kdo bdi na tem, kdo skrbi za to, kako je to zaščiteno in za kakšen namen bo ta analitika? 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Dobro vprašanje. Če se lahko sam še na gospo Vlasto prej. Poglejte, mi imamo pogodbo 31.03. bi morala biti 
kartica zunaj. Glede na to, da so bila vprašanja, umestna ali neumestna že v novembru in decembru in aktivnost 
teh vprašanj, ki se nam dogajajo tudi na državnem nivoju, to morate vedeti, mi smo skasirali neugodna tudi 
novinarska vprašanja, zato ker določene kartice v Sloveniji so s tem ogrožene. Mi smo dobili tudi informacije 
javnega značaja, torej smo mogli prej dat vso dokumentacijo vseh 200 dokumentov, ki jo zdaj razni, cenzurirani 
ali necenzurirani pač gledajo, pogledajo in verjamemo, da bo tudi tukaj. To pomeni, da smo dregnil v pravo stvar. 
Se pravi, mi smo imeli tako ali tako to z aprilom vam pokazati, ampak vseeno, ker so bila ta vprašanja, je župan 
odločil na prejšnji seji, jaz sem želel že zadnjič odgovoriti pa je rekel, ne, bomo dali v bistvu naslednjo točko na 
naslednji seji, in to je danes, da vam pokažemo. Mi smo sicer planiral že tudi malo prej samo predstavitev kartice, 
kar to se je zgodilo danes, imamo pa še vedno dovolj časa do konca, torej v skladu s pogodbo, do konca marca. 
Zdaj, ko je vprašanje za občanke in občane, mi smo želeli to, da ne bi zdaj šli v to zgodbo s počitnicami, narediti 
v marcu. Ne bo 1. marec, predvidoma recimo, da jo bo prinesla ta naša pomlad, ne, zdaj pa je to sredina marca, 
ali bo 21. marec, bomo videl, ampak gre za to, ko smo čisto popolno pripravljeni, je prvi vtis ključen, ne more biti 
dober drugi prvi vtis. Zdaj pa še na naslednje vprašanje, ki je bilo konkretno za bazo. Mi ne bomo vedel, da je 
Hans pojedel pico, zdaj karikirano govorim. Bomo pa vedeli, da se nek Nizozemec je danes prehajal po Kranju ali 
pa 20 Nizozemcev ali pa tok Kranjčanov, tok neKranjčanov skozi svoje nakupe in ta del. Ta del je skupaj usklajen 
z seveda informacijsko pooblaščenko in pa ker je treba DPA, DPE imeti narejene, tukaj podpišemo, še enkrat, 
govorimo o drugi največji banki v Sloveniji, kjer morajo tudi oni svoje stvari imeti poštimane. Oni imajo plačilne 
podatke, po zakonu morajo imeti vse, mi pa lahko dobimo samo ven, če bomo želeli, ni pa nujno, podatke, kaj 
se dogaja. Tako kot bo tudi župan lahko dobijo skozi te bom rekel IOT, število ne vem prekrškov v Kranju ali pa 
po tej varianti lahko tudi število zamujenih avtobusov pa, za koliko. Ja, določen del nadzora je in tudi tako kot 
smo prej podnebno nevtralnost pa un dokument, če mi ne vemo kok 1000 ton imamo nekega CO odvajanj, tudi 
ne vemo kako priti do nevtralnosti. Zdaj bomo te stvari merili, na ta način to omogoča marsikaj. Mi vedno lahko 
dobimo samo anonimizirane podatke. Recimo, knjižničarski del ima knjižnica, tudi tega banka nima nikoli 
dostopa in to recimo, katera knjiga se je v preteklem mesecu najbolj brala, ve danes knjižnica, župan bo jutri 
vedel skozi to zgodbo, če bodo te podatki lahko letel, ne bo pa vedel, kdo je bral to knjigo, če čisto karikirano 
povemo. Lejte, na podlagi podatkov usmerjanje mesta, se delajo tudi podjetja, je to danes dejstvo in zdaj je samo 
zgodba, ali to uporabljat ali pa upravljat mesto na pamet, to je pa druga opcija, ki jo že danes delamo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Tomaž?  
 
TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Jaz bi pa sam še vprašal, če je tukaj tudi definirana časovna komponenta te pogodbene 
obveznosti. To pomeni, da imamo do izvajalca storitve pač obveznost 3 ali 5 let, pa če vmes karkoli prekinemo, 
ali moramo zaradi tega plačati kakšne penale ali ne? 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Seveda, penali so predvideni obe smeri. V kolikor banka s svojimi klienti oziroma s svojimi partnerji ne zagotovi 
teh stvari, ki smo jih v projektni nalogi želeli, imamo mi pravno osnovo do njih in obratno, če se mi naših ne 
držimo. Je pa kartica, ki je, recimo moja je izdana z januarjem, velja 5 let, je do januarja 2029. Zdaj, namen je, če 
je ne uporabljam, načeloma ta strošek banka vedno možnost izstopiti, zdaj pa lahko pa mi rečemo, da jo jaz ne 
bi uporabljal, v tem primeru, če jo jaz prekličem potem nimajo oni pravne osnove nam izračunati teh mesečnih 
stroškov. Še nekaj, sam tok, mesečni smo rekli za to, da obremenimo proračun enakomerno po mesecih, ker v 
osnovi bi imela banka večji interes, da na začetku januarja takoj obriše celo tarifo ne, ampak imamo pa lahko 
tudi izziv z likvidnostjo in ostalim. Mislim, jo ne bomo, ker saj to ni tako, da greš na tržnico nekaj kupiti. Mi smo 
se pogajali dve leti, poglejte, še nekaj, čisto na palec. Mi danes za predplačniško Mastercard ali to, plačuješ 20 
do 30 evrov mesečno, pardon, letno, če vi preračunate ta 1,5 milijona z davkom na 10 tisoč uporabnikov, vas 
pride na uporabnika na leto 30 evrov, to je toliko kot ta storitev, ki jo zaračuna Visa ali MasterCard. Brez ostalih 
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stroškov razgradnje in tako naprej. Ta cena tudi v primerjavi z Urbano in ostalimi, je dobra, bo pa zanimivo videti, 
kaj bo čez štiri ali pet let.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Jure? 
 
JURE BOHINEC (mestni svetnik) 
Lep pozdrav, Hvala za besedo. Imam 2 vprašanji, en je knjižnični. Se pravi, za Kranjčane vemo, bomo pač menjali 
kartice. Kaj pa ostale občine ali bodo uporabniki obdržali stare kartice pa bo vse delal, ker mi smo pač vezan na 
četrto pot, kako bo to urejeno pa če je urejeno z občinami, da ne bo to spet spor? Potem drugo vprašanje je pa 
tudi praktično, izgubljena, odtujena kartica, kje bomo urejali, na občini, na banki ali bo to kakšne posledice 
prinesel? Hvala. 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Hvala za vprašanje. Kar zadeva izziva mestne knjižnice pa nekaj podobnih zavodov je še, seveda je bilo to do 
danes predočeno ostalim županom, se pravi ideja, ker Kranj ne more plačevati za ostale da tudi ostale občine 
pristopijo k temu. Tudi mi imamo možnost v bistvu z odprtim postopkom, občine lahko pristopijo v dveh do treh 
mesecih, ne rabijo dve leti, tako kot mi. Na našo v bistvu projektno nalogo, ki jo je župan rekel, da jo z veseljem 
deli tudi z ostalimi, če je to treba in je ideja, da tudi oni pridejo notri. Mi s to kartico ne posegamo v zaledne 
sisteme ali pa v ERPje nobenega zavoda. Je to še eno dodatno, prisiliti ne moreš nobenega, da gre s ta stare dol, 
je pa zaželeno, da imaš samo eno, ne pa pet kartic. Bodo za ostale občane, Nekranjčane, bomo imeli še ostale 
kartice, Izum konkretno, v Cobiss sistemu knjižničnem, ima omogočeno deset različnih identifikacijskih sredstev 
na uporabnika, imamo zdaj samo enega. Ta bo drugi, lahko je tudi moja osebna izkaznica in tako naprej, tudi mi 
se registracijo delovnega časa lahko s šestimi različnimi, tako da je to lahko urejeno. in je seveda pa ideja, da 
pridejo tudi ostale občine zraven in to lahko pride v mestno, pardon, v regijsko kartico, ker s tem ti lahko nekoga, 
ki je dopoldne v Kranju, z dosti elegantno zgodbo turističnih produktov napelješ nekoga, da gre popoldne na 
Jezersko, če je že na Bledu vse zasedeno, da ni slabe volje. Ko imaš več uporabnikov, potem je večja možnost 
uporabe kartice. Izguba je pa v bistvu ravno zato smo tudi želeli iti na profesionalno zgodbo, ker če smo obsojeni 
sami sebi, potem za vikend ni nič, popoldne ni nič. Podpora je 24/7, imamo klicni center NLB, ki je zadaj naveden, 
to je isti center, ki ga ima NLB za svoje uporabnike, izguba kartice, preklic kartice se lahko hipno, če se vam zgodi 
v tujini, kjerkoli, jo hipno prekličete, dobite plastiko v naslednjih sedmih dnevih, medtem ko virtualno, novo 
kartico dobite takoj, tudi če ste v tujini, knjižnici, kjerkoli, dobite virtualno takoj, v roku 10 minut, dobite številko 
in poslujete najprej normalno kot je treba. No, to pa, 10 začetne tarife, malo mora boleti, ker nočemo imeti 
Kranjčank in Kranjčanov, ki za nalašč izgubljajo kartice in obremenjujejo proračun za 10 evrov. No, je pa to, ko je 
predplačniška, jo paziš. Una ni tok kritična, ta je predplačniška, predvsem je nekaj v knjižnici, ne bomo se na eno 
knjižničarsko kartico vsi v družini švercal pa potem vi ne veste, kdo bere. Zdaj bo imel vsak svoj, tudi otroci bodo 
imeli svojo uporabniško in na ta način je tudi potem sprejemanje odločitev boljše. Uporaba tudi v šolah za 
identifikacijo na malici, plačilo malice, odpirajo garderobnih omaric in vsega tega omogoča skozi to varianto.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, še Andreja, prosim.  
 
ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Moj čisto kratek komentar. Krasni novi svet, krasni novi svet. Danes smo zvedeli, saj to je smešno, da je bil gospod 
Lanišek v pekarni, pa da je parkiral pred nekim sanatorijem pa da je bil na kulturni dan na smučanju v Mojstrani 
in tako naprej in s to kartico seveda bodo podatki take in drugačne vrste vsem na voljo. Župan bo recimo 
pogledal, a sem šla jaz plavat na bazen in tako naprej. Ne bo, a ne. Ampak Nizozemca, ki je šel na pico, to bodo 
detektirali, mene, ko sem šla na plavanje, pa ne. Malo za hec, malo zares. Premislite o tem. Zdaj pa zares. Mi 
smo na svetu Zavoda za šport imeli eno vprašanje, na katerega pa ni bilo jasnega odgovora. Glejte, zdaj greš na 
plavanje, kupiš karto in ta denar gre v budžet Zavoda za šport. Kam bo zdaj ta tok denarja, kje se bo, v katerem 
žaklju, kje to zbiralo in kako se bo to odvajalo in kdo bo s tem upravljal in še zanima me, kar je povsem možno in 
kar se dogaja, vdor v sistem od kogarkoli. Torej tom, kar je gospod Velov opozarjal, mene resno skrbi, nadzor 
nad osebnimi podatki, vi recimo ne smete izvedeti, ko je nekdo naredil nesrečo, boste pa zdaj vse vedel, kje se 
bom jaz gibala, kaj bom jedla kaj me zanima. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
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No, mislim, da lahko še jaz še enkrat ponovim, nihče ne bo imel vpogleda v podatke, osebne, take ali drugačne, 
ampak bodo samo generirani podatki, kam bo kdo šel? To mene ne zanima. Mene sam zanima koliko časa se bo 
ena oseba z enim avtobusom peljala, ko se bo v avtobus dala, se bo žigosala, pa ko bo šla ven, da bomo vedeli, 
kakšno razdaljo narediti. Imen ne bo. To smo bili mi pri pooblaščenki in brez skrbi so nas pregledali in ugotovil, 
da v bistvu delamo vse. Kar se tiče pa bazena, seveda denar bo šel, tudi če jaz pridem na bazen pa plačan s kartico 
na POS terminalu bo isto POS terminal, in bo isto šel denar v zavod, saj to je dejstvo. Zdaj pa, kar je pa ključnega, 
zdaj bi to rad povedal pa sem pustil, da gre razprava. Mi bomo s tem omogočili Kranjčanom, da imajo boljši 
dostop pa boljše storitve. Bom povedal primer na bazenu. Mi subvencioniramo delovanje bazena. V ta bazen se 
hodijo kopati iz Šenčurja, iz Ljubljane, iz Celovca, iz ne vem kje. Mi subvencioniramo vsako karto, ko pride nekdo 
noter, ker ne vemo ali je Kranjčan ali ni Kranjčan. S to karto bomo točno vedeli, ker bo vezana na to, kje stanujete, 
kje imate stalno prebivališče in bomo mi lahko rekel, mi bomo postavili ceno 10 ali pa 20 EUR za 2 URI kopanja, 
ampak za Kranjčane bodo veljalo dva EUR in bomo mi subvencionirali vstopnino, tako kot normalno 
subvencioniramo že skoz bazen, ampak bomo v to skupno žakelj subvencij, bomo rekli, toliko gre pa za vstopnico 
za naše občane. Kaj bomo naredili? Verjetno, da bo manj ljudi, ker se bodo začeli kopati v Radovljici in to kar 
meni skoz govori, da je bazen skoz poln, da ne morejo plavat. Dejansko bomo omogočali boljši dostop oziroma 
manj ljudi na bazenu, ampak bo to namenjeno Kranjčanom. Še 1 zadeva. Mi ogromno pokrivamo športnih 
programov, a ne in potem imamo polno društev, ki imajo člane iz Jesenic, iz Radovljice, iz Šenčurja in mi to 
subvencioniramo zato, ker je eden od kriterijev število članov društev. Tukaj bomo točno vedeli, kdo je Kranjčan 
in bomo samo to subvencionirali. Kar zakaj bo tisti človek zdaj jemal v bistvu prostor Kranjčanu iz ene druge 
občine pa naš Kranjčan bo mogel zraven priti. Skratka, lahko se bomo igrali, to je samo ena od idej, da vam 
pokažem, kaj bomo mi lahko omogočali za naše občane s to kartico, ker jih bomo prepoznali, kdor bo pač dal 
imel, kot smo mi dali, pa svoje podatke, ampak še enkrat to, kar je pokazal Tomaž, zato ker on to hotel pokazat, 
vi ne veste, pa kaj sem jaz šel in tudi noben ne bo videl, da sem jaz tem avto parkiral. To je pa dejstvo. To je pa 
taka zaščita. Zdaj kar se pa tiče vdorov, dober ta kartica ,če boste. To je zelo fino za nakupovanje na spletu, ker 
se vam bo generirala čisto nova številka kartice in ko boste vi to kupili se bo ta številka zablokirala in vam nobena 
mogel nič dol vzeti, se bo za naslednji spletni nakup spet nova številka kartice generirala in boste spet nekaj 
drugega lahko kupili, bo pa vezana na uno privatno kar številko kartice. Teh zadev je ogromno tako, kot je Tomaž 
rekel, postopoma bomo šli v to, da se ne zaletimo, ker ne želimo, da kjerkoli nam zadeva spodrsne, ampak še 
enkrat, naša ideja je, da Kranjčanom omogočimo seveda ugodnosti, ki Kranjčanom pripadajo v mestni občini 
Kranj. Zdaj pa nimamo tega in v bistvu vsi bazirajo na teh ugodnosti, ker jih ne moremo ločiti. Bojan, prosim.  
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Lahko še malo, prosim na kratko, ko ste ravno fajn Huxleya citiral s Krasnim novim svetom, ki je pred slabih 100 
let živel pa ni imel možnosti. Jaz bom res mogoče rekel to, ta Prešernov del pa žal ne bo imel to možnost, ki jo 
imate vi, dobit tako kartico, ker je "ko brez miru okrog divjam, prjatli vprašajo me, kam", jaz sem to danes vam 
pokazal, ker kot nejeverni Tomaž ne verjamem dokler ne vidim. In sem vam pokazal, ker bi sigurno skasiral 
vprašanje, zakaj to še ne dela. Dela. Tisti sanatorij, veste, kje je tisti sanatorij, parkirišče pred RTV v Ljubljani in 
smo fajn s kranjsko kartico v Ljubljani plačali, oni pri nas ne morejo plačati. Zato bodite nekako kar ponosni na 
to kartico, ker ta naš CeKR marsikaj zna kar marsikdo drug ne znan. Je pa druga stvar, še enkrat, če se bi kdaj 
igrali s podatki, verjemite mi, so kazni prvič na NLB tako visoke, lahko zaprejo hišo in na naši strani. Je pa tako, 
kot je danes na Facebook in Google in karkoli, vedo drugi več o nas, kot mi sami o nas in je treba pravilno 
uporabljati. Če bo kdo prepričan, da ga sledimo, kaj kupuje, pač ne bo kupoval s to kartico, bo vzel anonimno, 
pa še zmeraj imel določene ugodnosti, manj kot sicer in je zgodba samo tam, ali predlagajo te nevarnosti proti 
ugodnostih, ki jih imaš. Tukaj nas čaka ta del, kot smo rekli, zavihati rokave.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Bojan?  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Bom malo povzel pa me popravite, če sem prav slišal? Ali pa čeprav razumem. Kartica za začetek računate, da bi 
to vzel 15 000 občanov, v petih letih bi to stal circa 1,5 milijona, Kranj ima pa 60 000 prebivalcev, tukaj mi nekaj 
manjka in jaz bi se lotil kartice malo drugače. Jaz bi dal kartico vsem polnoletnim občanom, pa gor bi naložil 50 
ali pa 100 EUR in bi res Kranjčani po vseh zavodih to potrošil, tako kot nam je država dala bone vse in bi res neki 
dobrega naredil za naše občane. Eni bi šli v gledališče, eni bi se s kolesom električnim vozil, eni bi šli sem, tja in 
bi to res teklo. Pa tistih 1,5 milijona bi upravičeno uporabil za vse naše Kranjčane in Kranjčanke. Sem pa hotel 
včeraj, jutri iti na tole poslovilno tekmo. Dončića, a žal CeKR se kar ne prime, ker un pa hoče Mastercard, ne pa 
Viso. Dragič, hvala.  
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TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Če samo komentar, kar zadeva teh terminalov po naših vseh zavodih, ki so v bistvu v tem projektu, jemljejo vse, 
Mastercarde, Vise, American Express karkoli, tako da tukaj ni bojazni, ..., zadeva je prek AML tako narejena, da 
dejansko vse možne so, to smo rekli, nobene omejitve ne sme biti, ker takoj ko se omejuješ, je zadeva takoj 
neuporabna.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Maj?  
 
MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 
Ja, Hvala za besedo še enkrat.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Saj jo bo vsak dobil, tukaj ali v knjižnici... 
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Če bo mestni svet sprejel, boste videli, tam une naročnine, tako teoretično, če bi to izvolili, da rečete 50 evrov 
vsakemu, je to pod naročninami notri in dobiš kot bon, ni treba nič papirja izdajati, dobiš tehnično takoj!  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Maj, Maj ima besedo?  
 
MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 
Ja, hvala za besedo. Še zmeri se mi kartica zelo dopade. No, kljub vsem pomislekom okoli podatkov itd., je zadeva 
taka ne. Vsi imamo mobilne telefone tako ko je z mobilnimi telefoni dajemo več, in to neznancem, za katere 
nimamo pojma, več na mizo, kot bi želeli, tako tako da. Normalno se nam zdi, da plačamo ceno zato da imamo 
neke ugodnosti mobilnega telefona. Zasebnost, tle zdaj kartica, ja, seveda se bodo zbirali statistični podatki, ki 
jih lahko uporabimo, ne anonimizacija je pa zaenkrat zagotovljena, v tej državi zaenkrat tudi še obstajajo 
mehanizmi, s katerimi lahko preveriš, ali si bil zlorabljen ali ne. Zloraba vedno obstaja, možnost, zgodi se 
kibernetski napad in tako naprej, ampak tako pač je, tudi ceste, ko smo, lahko se nam zgodi nesreča. Jaz jemljem 
cel projekt tako kot je rekel Bojan, če naložimo dobropis gor, super, bi bilo še lepše. Ampak to da mi ponujamo 
občanom zastonj zgodbo "v narekovajih", zdaj plačali bomo iz javnih sredstev a ne, ampak ne vem dajmo 
pogledat to, da pač dajemo neko infrastrukturo občanom tako kot plačujemo ceste, plačujemo zdaj tukaj pač 
neko digitalno zgodbo, ki tako kot je bila zdaj pripravljena, se mi res zdi, da ima nek potencial za možen uspeh in 
neko olajšanje življenja v bistvu vsem občanom, ki bodo to želeli.  
 
TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj in pametno skupnost) 
Hvala. To je dober slišati, plus, nikoli nismo rekel zastonj, nikoli nismo rekli še manj za manj, ampak tudi v sklepu 
je dikcija brezplačno. Seveda, mestna občina plača, ampak za občane brezplačno. Je pa do, dejansko ste dobro 
povedali, to je infrastruktura, tako kot ceste in ostalo, to je del infrastrukture, ki jo lahko pa potem izkoristimo 
ali pa ne izkoristimo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Irena? 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Ja, jaz bi se pa oglasila, ko me je zelo navdušil tudi tale filmček in sem na kolegiju že sama predlagala, da bi bilo 
za nekatere ljudi potrebno bolj podrobno pojasnilo, kako se kartica uporablja. Veste, jaz poznam še ljudi, ki še 
niso šli na bančni avtomat, zato ker gredo vedno v banko in tam dvignejo denar, ne se smejat, obstajajo ljudje ki 
ne hodijo na bančni avtomat. To pomeni, oni potrebujejo filmček, kako se parkirna, kako se ta kartica pri 
parkiranju uporabi. To pomeni, zelo simpatično, na Facebooku pa so taki ljudje veste, ker to je pa zelo malo 
znanja treba. To pomeni da izkoristimo to, da tako idejo tudi malo, kako naj rečem promoviramo z temi 
preprostimi možnosti uporabe tiste, tiste uporabe, ki jo množično uporabljamo. Parkiranje je pač zdaj neka j 
takega, kar pravzaprav vsak Kranjčan sem in tja plača parkirnino. Tako da jaz bi sam spodbudila, da na tak 
simpatičen način pa preko Kranjskih novic, ki jih dobijo vsa gospodinjstva. Konkretno. Tukaj je zelo hitro on šel, 
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to je za nas bilo, ker mi se bomo že znašli, ampak neka oseba k pa nima toliko poguma, pa bo rekla, ah, to ni 
zame, sam toliko. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Irena, še kdo? V redu, pa gremo naprej. In sicer to je točka 5. Torej predstavitev projekta. Sistema mestne 
kartice, imamo dva sklepa. Pa bi kar prosil vašo prisotnost, 26. Še kdo? V redu, Hvala lepa ,prosim. Če glasujete 
v obeh sklepih skupaj. Hvala lepa. 24 za, nihče proti. Soglasno sprejeto. Super. Gremo zdaj na kanjon Kokre, 
druga obravnava odlok o naravnem spomeniku. Nika, prosim. 
 
NIKA ROVŠEK (vodja Skupne službe varovanja okolja) 
Dober večer. Ta predlagan odlok bo nadomestil naravovarstvene vsebine odloka o razglasitvi starega mestnega 
jedra Kranja za kulturni in zgodovinski spomenik, ki ga imamo že iz leta 1983. V predlogu odloka je določeno 
območje zavarovanja in k temu sodita tudi prilogi 1 in 2, tako da je to na parcelo natančno določeno. Varstveni 
cilji in režimi sledijo zavarovanju geomorfologije, geologije, hidroloških in ekoloških prvin in navedbe v odloku 
dopustnih dejavnosti in ureditve, in ureditev so napisane na način, da sledijo 64. členu zakona o ohranjanju 
narave. Nekateri določeni posegi so prepovedani, nato pa so z naslednjim členom kot izjeme dopustne ureditve, 
ki so bile preverjene kot neškodljive v postopku priprave občinskega podrobnega, podrobnega prostorskega 
načrta kanjon Kokra in povzetek teh ureditev je grafično prikazan v prilogi 3. Tukaj bi podala še odgovore na 
pripombe Statutarno pravne komisije glede termina "ustanovitelj". Ta je določen v s 55. členom zakona o 
ohranjanju narave, ker to je krovni zakon, na podlagi katerega sprejemamo ta odlok in potem naprej glede 
uporabe termina občinska redarska služba, v 14. členu odloka. Ta navedba pa sledi priporočilom pristojnega 
ministrstva za naravne vire in prostor, da se v odlok navede širši nabor možnosti nadzora, čeprav v vsakem 
trenutku vse službe nadzora niso organizirane. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala Nika. Odpiram razpravo. Ni razprave. V redu. Potem gremo pa kar na odločanje. In sicer sprejme se predlog 
odloka o naravnem spomeniku kanjona reke Kokra. Gremo vašo prisotnost. Hvala lepa, prosim, če lahko 
glasujete. 24 za, nihče proti, soglasno sprejeto. V redu, hvala lepa. Gremo na točko 7. Marko Čehovin bo 
predstavil. Tukaj še enkrat bi rad samo opomnil, da bomo, če en bo kakšnih vsebinskih predlogov, dali po hitrem 
postopku oziroma po skrajšanem postopku ta osnutek sprejeli v odlok. Hvala.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Pozdravljeni, se opravičujem za tole zamudo, smo pričakovali poročevalca Slavka Saviča, bi sam povabil da pride 
noter. Jaz bom zelo kratek uvod naredil. Gre za reden postopek odloka o kategorizaciji. Zadnja spremembe so 
bile sprejete leta 2022 in kar neki je bilo vmes ugotovljenih neskladnosti, predlaganih sprememb s strani občanov 
in zato se predlaga tudi v elaboratu navedene spremembe. No, Slavko če še za dopolnitev kratko. 
 
SLAVKO SAVIČ (vodja Oddelka za promet) 
Hvala za besedo. Vodja urada je povedal na kratko v zvezi z kategorizacijo, namen. Na to nas je opozorila, da so 
določene neskladja tudi DRSI, neskladja so v treh evidencah. Se pravi, tisto ko ima GURS, tisto, ki ima DRSI pa 
tisto, kar je v odloku. Vmes vemo, da potekajo novogradnje, da tudi spreminjajo dolžine sosednje občine, gozdne 
ceste in stanje v naravi se v tem smislu spremeni. Še eno zahtevo smo imeli za vpis dejanske rabe v na Gursu in 
tudi zaradi tega smo mogli določene vsi, ki so bile pred 20 leti določene satelitsko, danes niso več tok natančne, 
smo jih mogli prestavit, da potekajo dejansko po sredini vozišč in v ta namen je bil narejen najprej predlog, ki ga 
je zunanja strokovna inštitucija pogledala, opremila tako da da je v taki obliki poslan na DRSI, da so oni lahko to 
satelitsko vse izmerili začetno in končno stanje. Dobili smo 29. 12. soglasje oziroma pozitivno mnenje od DRSI-
ja, tako da so vse dolžine usklajene. Pripomb drugih ni bilo. Ker gre za tehnični akt, ki ga sprejme mestni svet, 
predlagamo, v kolikor ne bo pripomb na osnutek, da se sprejme kot predlog. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Evo, gremo v razpravo. Ni razprave. V redu. Potem glasujemo tako kot sem že prej napovedal, gremo 
ločeno na glasovanje. Najprej da se sprejme osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o 
kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj. Vaša prisotnost, prosim. 23. Hvala lepa. Prosim, če lahko 
glasujete. Hvala. Soglasno. 23 za. Gremo naprej. Sklep številka 2 in 3 dajem skupaj na glasovanje. Odlok o 
spremembah in dopolnitvah se sprejme po skrajšanem postopku in pa seveda končni, da se sprejme predlog 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj. Vašo 
prisotnost, prosim. 23. Hvala lepa, prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. 24 za, nihče proti. Soglasno sprejeto. 
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Super. Gremo zdaj na točko 8. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o pravilih cestnega prometa v 
Mestni občini Kranj. Gre za osnutek. Prosim, kdorkoli že bo, Slavko, Marko. 
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Ja, jaz bom zelo kratek uvod dal in izpostavil, da gre za pomemben odlok. Usklajevalo se ga je kar nekaj časa z 
krajevno skupnosti in tudi z občani oziroma prebivalci starega mestnega jedra. Bistvena sprememba, na kateri 
smo vztrajali, pa je, da bo sedaj na eno dovolilnico so vezana samo ena registrska številka vozila, do zdaj jih je 
bilo pet, kar je tudi omogočalo precejšnje zlorabe. In zdaj bo nadzor velik, če boste to sprejel, tudi veliko lažji in 
bo tudi omogočeno, da se bodo postopoma začela izdajati zgolj elektronske dovolilnice. Predajam besedo Slavku 
Saviču.  
 
SLAVKO SAVIČ (vodja Oddelka za promet) 
Samo malenkost bi dopolnil, bistvene spremembe in dopolnitve tega odloka. Do zdaj nismo imeli, določene 
nejasnosti se odpravljajo ali pa bom rekel se dopolnjujejo s tem, da, to kar smo v zadnjih dveh letih v izvajanje 
tega odloka ugotovil. Nismo imeli določbe v primeru nadomestnega vozila, zdaj to imamo, tako da bo možno 
uporabljati tudi nadomestno vozilo, s tem da se bo pač ustrezno označilo oziroma vpisal v evidenco, tako da bo 
nadzorni organ vedel, da ima nekdo nadomestno vozilo, brez, da ni ista kot registrska številka, na dovolilnici bo 
pa potem v vsakemu primeru potem drugačna. Omogočamo tudi, da bodo car sharing oziroma vozila, da jim ne 
bo potrebno nujno imeti dovolilnico, ker nek, bom rekel AvantGO, ne vem, ima v svoji floti 600 vozil in je 
nemogoče, da jim za vsak avto damo dovolilnico tako, da bo zadoščal, če je označen s svojim logotipom in barvo 
vozila. 24. člen smo spremenili zato, ker vmes se je spremenil zakon o pravilih cestnega prometa, notri je dodatno 
skiro, ki ga do zdaj ni bilo in zadnja pomembnejša zadeva je v zvezi z nadomestnim vozilom oziroma souporabo 
vozila, ki imajo souporabo, bodo lahko vstopala tudi v staro mestno jedro, ker lastniki vozil bodo, nekdo, ki 
stanuje v mestu pa ne želi imeti dveh vozil pa bo uporabljal vozilo za souporabo, bo lahko vstopil v mesto in 
zadnja zadeva je, k gremo tudi nasproti občanom, ki imajo prevoznico, bodo lahko do 15 minut z označitvijo časa 
ustavili pred svojim stalnim prebivališčem. Hvala.  
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Hvala Slavko. Razpravo, prosim. Če ni nobene razprave, bi prešli na glasovanje. Prosim za vašo prisotnost. 
Ok, 23. Glasujemo. 21 za, soglasno sprejeto, hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, gremo naprej. Točka 9. Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta sončne elektrarne na 
površinah in objektih Mestne občine Kranj. Tukaj imamo gospoda Hočevarja s pomočjo a ne, Marko, povej. 
 
MARKO HOČEVAR (vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti) 
Hvala za besedo. Pred seboj imate odlok, katerega posledica bo izgradnja sončnih elektrarn, in sicer namen je 
izvesti v Kranju energetsko skupnost. To pomeni, določeno število sončnih elektrarn, pa glede bom rekel na 
današnjo že prejšnje točke bi mogoče povedal, da si tukaj mi obetamo malo nižjo ceno električne energije v 
naslednjih letih. Mogoče še moram tole omeniti takoj na začetku, da danes ste na mizo čistopis na način sledi 
spremembam, ki zajema pripombe, ki smo jih v celoti povzeli od statutarno pravne komisije. Zdaj gradivo, ki ste 
ga prejeli, je odpravilo eno napako, ki se je pa slučajno prikradla pri današnjem čistopisu sledi spremembam, in 
sicer je noter ena druga občina zapisana, ki smo jo sicer pri pripravi gradiva, ki ste ga dobili na mizo, odpravili, 
ampak pomotoma v časovni stiski danes je se ta škrat prikradel. Z menoj sta tudi, sta tudi zunanja pripravljavca, 
ki bosta pomagala pri morebitnih vprašanjih, pojasnilu iz pravnega in ekonomskega področja. Zdaj mogoče bi jaz 
tukaj nehal pa bi prosil vprašanja. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Ker začnemo, ok v redu. Imamo kakšno vprašanje, kakšno mnenje? Ne. V redu. Potem gremo pa, 
glede na to, da je zadeva dvostopenjska. Jaz sem že na začetku povedal, da gremo ločeno najprej da se sprejme 
prvo branje in potem, da gremo tudi, da se sprejme celoten odlok. Zdaj imam pa jaz sam malo težav, ker jaz na 
tole ne znam pritiskati, da bi vi glasovali. Milena je mogla iti odtočiti pa jo bomo poklicali, tako da malo pavze. 
Ampak zdaj vidite, kako smo nebogljeni brez Milene. Torej, zdaj gremo na glasovanje, da se ugotavlja obstoj 
javnega interesa, ki ga potrjuje test javno-zasebnega partnerstva in da se sprejme osnutek odloka o javnem 
zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta sončne elektrarne na površinah in objektih Mestne občine Kranj. Vašo 
prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če glasujete. Hvala lepa za glasovanje, 24 za, nihče proti in gremo zdaj še 
drugi sklop glasovanj, to se pravi, da je odlok se sprejme po skrajšanem postopku in seveda, da se sprejme odlok 
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o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo tega projekta. Vaša prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če lahko 
glasujete. Hvala. 23 za, nihče proti. Super. Torej gremo na točko 10. Odlok o spremembah odloka o javno-
zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom 
energetske sanacije javnih objektov v lasti Mestne občine Kranj. Gre za osnutek in ponoven predlog za skrajšan 
postopek. Glede na to, da se nam bližajo razpisi in moramo to imeti pripravljeno. Gre pa v bistvu z eno besedo 
za tretji sklop energetske sanacije objektov v lasti Mestne občine Kranj. Marko, spet bom tebe prosu, Hočevarjev.  
 
MARKO HOČEVAR (vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti) 
V bistvu sam odlok vsebinsko nič ne spreminjamo, spreminjamo samo tiste člene, kjer dodajamo noter številko 
te tabele, kjer imamo noter navedenih 19 objektov, se prav to je vse, kar spreminjamo. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Kakšno vprašanje, mnenje, razprava ne? Igor, prosim, oprosti.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Se opravičujem, župan, nisem vedel, kdaj med točkami pa me nisi videl. V glavnem eno stvar, jaz bi predlagal 
vam, da še enkrat razmislite, a je res treba imeti toliko manj sej na leto pa s takim dolgim in zahtevnim dnevnim 
redom. Mi smo samo pri eni točki resno in vsebinsko razpravljali in zdaj med nami tukaj krožijo tudi SMS-i, da, 
da smo že malo utrujeni in da je dolga in ali bomo zdržali, ali bomo počakal, da bomo sklepčni zavoljo spoštovanja 
do ljudi, ki so tukaj prišli predstavit svojo točko. Tako, da dajte razmisliti vse. Mislim, da danes je na dnevnem 
redu nekaj točk, ki niso bili tako nujne in ne vidim razloga, zakaj ne bi v marcu imel sejo, zato ker bi si več časa 
vzeli za vsebinske stvari, ne bi bilo vse takole na silo.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Igor, bomo upoštevali mnenje, v redu. Gremo zdaj za glasovanje točke 10. Najprej glasujemo o tem, 
da se sprejme osnutek odloka, tako kot piše in kar sem prebral. Vašo prisotnost. Prosim. Hvala lepa. Prosim, če 
lahko glasujete. Hvala lepa. 20 za, nihče proti. Ugotavljam, da je osnutek sprejet, zdaj gremo pa še naprej, da 
glasujete o dveh točkah, in sicer, da se odlok sprejme po skrajšanem postopku in da se sprejme odlok o teh 
spremembah, odlok o javnem zasebnem partnerstvu. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. 24. Prosim, če lahko 
glasujete. 23 za, nihče proti. Soglasno sprejeto. Tudi to super. Gremo zdaj na točko 11, tukajle imamo gospoda 
Berčona, da ne bomo zgubljali časa. Gremo na potrditev elaborata, storitev in cene oblikovanju 24-urne 
dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj. Matjaž, prosim. 
 
MATJAŽ BERČON (direktor Komunale Kranj) 
Dober dan še z moje strani. Jaz bom probal bit kratek, jedrnat. Gre za sicer formalno točko potrditve spremembe 
cen 24-urne dežurne službe, ki pa finančno ni zahtevna in tudi, bom rekel, ni tista klasična komunalna točka, ki 
prizadene vsa gospodinjstva in tako dalje. 24-urna dežurna služba je ena izmed treh aktivnosti, ki jih mi izvajamo 
skladno z zakonom o pogrebni in pokopališki dejavnosti, in sicer so to tako imenovana 24 urna dežurna služba, 
ki obsega vsak prevoz od kraja smrti do hladilnih prostorov izvajalca javne službe ali zdravstvenega zavoda zaradi 
obdukcije pokojnika do odvzema organov oziroma drugih postopkov na pokojniku in nato do hladilnih prostorov 
izvajalca javne službe, ko tega pokojnika prevzame izvajalec pogrebnih storitev. Preprosto to pomeni, to je 
obvezna gospodarska javna služba, da kdorkoli umre na območju Mestne občine Kranj, smo ga mi dolžni oziroma 
imamo po sklepu mestnega sveta Kranj, dolžnost takega pokojnika prevzet. V lanskem letu je bilo pokojnikov na 
območju mestne občine Kranj 450, od tega je nekje, med leti se giblje številka 180 do 200 takšnih, ki niso občani 
Kranja, torej na račun bodisi domov starostnikov ali pa bolnišnice Golnik. V takem primeru jih mi samo 
prevzamemo, odpeljemo do naših hladilnih prostorov in jih potem prevzamejo te lokalne pogrebne službe, nekje 
rečemo 250 ali pa dobrih 250 je pa občanov Kranja, kar pomeni toliko potencialno je potem svojcev oziroma 
družin, ki jih potem taka, bom rekel storitev oziroma sprememba tudi tangira. Pri tem pa je bilo 82 umrlih 
napotenih na obdukcijo. To pomeni, v tem primeru je plačnik tega, te storitve država oziroma bodisi sodišče 
oziroma tisti, ki napoti na obdukcijo. Pri tem naj tudi povem, da v teh 82 napotenih na obdukcijo je bilo kar 42 
interventnih primerov. To pomeni nenaravnih smrti, bodisi zaradi prometnih nesreč, samomorov in podobno, 
toliko, da imate majčkeno občutka, koliko tega je dejansko na območju Mestne občine Kranj. Seveda, tukaj gre 
včasih tudi za zelo tragične in bom rekel kar naporne situacije, pri nas sta stalno, torej 365 dni, 24 ur v dnevu 
prisotna dva človeka, ki izvajata to dežurno službo. Zadnji primer na primer, ki je bil v soboto v Žabnici, so morali 
potem še štirje pridet, da so v bistvu lahko intervenirali na tistem nesrečnem dogodku, ki se je zgodil na železnici, 
tako da grem preprosto ta kalkulacija, ki jo imamo v tej, bom rekel, 24 urni službi, dejansko v glavnem pokriva 
to dežurstvo, da zagotavljamo to delovno silo. No, prej sem omenil, da seveda poleg tega izvajamo še dve 
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dejavnosti po zakonu. To je konkretno upravljanje z mestnim pokopališčem v Kranju in pa v Bitnjah, vendar se 
ta dejavnost pokrije iz cene najema grobov in pa potem kot tretjo izvajamo tudi pogrebne storitve, tako kot 
marsikatero drugo podjetje. To pa je popolnoma tržna dejavnost, ker v zakonu seveda tudi piše, da potem mesto 
pokopa in pa način in kdo te pokoplje pa seveda izbere naročnik pogreba in je na nek način prosto na trgu. Tisto, 
o čemer danes odločate je, da se ta, bom rekel, kalkulativna cena, ki je do sedaj znašala 218,35 EUR brez DDV 
poveča na 242,90 EUR, torej za 25 EUR oziroma 11 odstotkov, kot rečeno, teh primerov, ko dejansko to plačajo 
občani Kranja ali pa, bom rekel, družine v Kranju, kakorkoli rečemo, naročniki pogreba je približno 200 primerov 
na leto, je pa pač uredba takšna, da mi moramo, v kolikor ekonomska cena ne dosega stroškovne, moramo pač 
s tem predlogom oziroma dobiti soglasje mestnega sveta, da to ceno napram končnim plačnikom tudi povečamo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Super, hvala lepa, Matjaž. Razprava, Sandra. 
 
SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Dober večer. Jaz moram reči, da se strinjam z Igorjem. Preveč točk imamo danes in bi mogoče 
res lahko zavoljo vseh nas, ki nas čaka še veliko dela, tudi jutri in pa tudi ostalih, ki so upokojenci, da drugič pač 
naredite več sej z manj točkami. Zdaj pa, kar se tiče te točke, gibanje Svoboda tega ne bo podprla. 01.05.2024 
se je cena dvignila in menimo, da je ta cena v redu. Mogoče ni, ampak vseeno se nam zdi prav, da takrat ko je 
treba v najslabših trenutkih družini na nek način tudi pri teh stvareh pomagati, je prav, da občina tukaj ne dviguje 
cene, tako da to je to. Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, še kdo? Bojan.  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Ja, jaz bom tako rekel. Danes smo tako vehementno pri zeleni agendi circa občino stane v toliko letih 2 milijona, 
ali koliko smo rekli. Pri kartici smo rekli milijon in pol pa tako vehementno ste vsi to podprli, brez problema. Ko 
je pa treba podpreti tiste ljudi, ki tamle na cesti vsak dan pobirajo ponesrečence, samomore, iskati pokojnike, je 
pa podražitev za to, da bodo ti ljudje imeli dostojno plačo, pa težko glasovati. Jaz to ne zastopim. Za CeKR pa ni 
problem pa za to ni problem milijon dati, tukaj pa par evrov, ko se podraži, je pa problem. Jaz tega ne razumem, 
sam bom to podprl, ker se mi smilijo ti ljudje, ki morajo delati to nehvaležno delo. Jaz osebno bi bil rajši smetar, 
kot pa pogrebnik, ti ljudje pa to morajo opravljati, ni fletno delo pa nič in da so rentabilni, da pridejo z ekonomsko 
ceno skozi, je pač to treba podpreti. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Bojan. Ja, tukaj gre za ekonomsko ceno in v bistvu še en podatek, ki je zelo zanimiv. Ti podatki se 
nanašajo na 200 občanov Kranja in na 200 občanov, ki niso Kranjčani. To se pravi mi subvencioniramo ponovno, 
neKranjčane, zato da da pač zagotavljamo, ja CeKR bo cenejši. Ne zastopim. Zdaj korektno je tukaj izračunana 
ekonomska cena, na koncu bo to pokrivala Mestna občina Kranj. Tudi tega se pa morate zavedati, ker pač oni za 
nas to izvajajo službo in dejansko bomo mi mogli to pokriti, a ne.  
V redu, Matjaž. Imaš ti še za povedati kaj? Ne. Še kdo kaj? Gremo na glasovanje. Točka 11. To se pravi potrditev 
elaborata, vašo prisotnost, prosim, elaborata, storitev in cene. Hvala lepa. 22. Kdo je za? Hvala lepa. 15 za 6  
proti. Najlepša hvala. Matjaž, hvala lepa. Lep večer ti želim. Matjaž, počakaj še malo, kar izvolite. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Ni v zvezi s to točko, ker je že pač zaključena, ampak mislim da smo čisto vsi svetniki dobil včeraj ali pa prejšnji 
dan ene maile od ene gospe, ki protestira zoper neodzivnost vaše organizacije oziroma firme glede ozelenitve 
pokopališča. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Pa vsak dan skoraj prihaja tam, to nekdo načrtno delal. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Ja, zdaj so nas res bombardirali, raznorazni mejli so leteli. Prosim, dajte ji odgovoriti.  
 
MATJAŽ BERČON (direktor Komunale Kranj) 



30 
 

Jaz sem imel daljšo prezentacijo, tudi s poudarkom na širši predstavitvi naše pogrebne dejavnosti, ampak sem 
upošteval vaše intervencije po skrajšanju časa. Investicijsko vzdrževanje mestnega pokopališča in pokopališča 
Bitnje zagotavlja Mestna občina Kranj, za to namenja 80.000 EUR in so škarje in platno v rokah tukaj. Mi tisto 
listje, ki odpade, zgolj pograbimo in tiste iglice, ki odpadejo zgolj pograbimo in grmovje, ki sega preko potk 
porežemo, to je tekoče vzdrževanje in to pokrivamo iz najemnin grobov. Vse kar je novih zasaditev, odstranitev 
starih, vse kar je investicijskih posegov, se izvaja iz te postavke. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Smo ji pa odgovarjal, samo toliko, danes vidim. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Aha, Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Okej, gremo na točko 12. Pravilnik o prenehanju veljavnosti pravilnika. Dajmo na hitro. To je sam 
ena redakcijska napaka. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Ja, Pozdravljeni. Kot je bilo že omenjeno, predlagamo ponovno v sprejem pravilnik o prenehanju veljavnosti 
pravilnika o pogojih in merilih za dodelitev službenih in kadrovskih stanovanj mestne občine Kranj v najem. O 
tem ste že glasovali na decembrski seji. Ker smo pa ugotovili redakcijsko napako, ne redakcijsko, ki jo nismo 
mogli odpraviti kot redakcijsko napako, pa predlagamo ponovno v sprejem. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, hvala lepa. Mnenje? Ne. Gremo na glasovanje, vašo prisotnost prosim. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. 
Hvala lepa. 19 za, nihče proti. Soglasno sprejeto. Gremo na točko 13. Sklep o načinu priprave in določitve višine 
sredstev participativnega proračuna v Mestni občini Kranj za leti 25 in 26. Katja, prosim.  
 
KATJA ŠTRUC (vodja Kabineta župana) 
Lepo Pozdravljeni tudi z moje strani. Uprava predlaga sklep o načinu priprave in določitvi višine sredstev 
participativnega proračuna MOK za leto 25 in 26. Gre za to, da postane dvoletni, ker zdaj smo imeli enoletni 
participativni proračun in za vsako od območij v krajevnih skupnostih, torej, ki se delijo, se za leto 25 pa 26 
namen sredstev v višini ene šestindvajsetine zneska, to je 48.076 EUR, pri čemer se je projekt za posamezno 
območje lahko izvede v letu 2025 ali pa 2026 v višini zagotovljenih sredstev v proračunu. Gre za to, da se sredstva 
ne znižujejo, ampak na podlagi pač izkušenj, ki so bile do zdaj, je ta pristop, uprava ocenjuje kot boljši. Lažje bo 
izpeljati večje projekte, ki so bili tudi do zdaj recimo zavrnjeni zaradi kakšnih višjih zneskov ali pa zaradi 
birokratskih ovir. Skratka, vidimo, da dvoletni participativni proračun omogoča realizacijo temu, čemur je 
namenjen, imamo pa sicer občinski proračun je enoleten in zaradi tega predlagamo ta sklep. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Mnenje, razprava? Ni nikogar, lahko ja, Manj skrbi za ta del. 
 
MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj) 
Lep dan vsem še z moje strani. Mogoče samo, zakaj mogoče razlogi pa prednosti, zakaj prehajamo na dvoletni 
proračun, participativni proračun? Predvsem iz izkušenj zadnjih, izvedb zadnjih dveh enoletnih participativnih 
proračunov, kjer se tudi kot komisija soočamo, da projekti, ki so sicer dobri, so vredni pač investicija vredna več, 
kot je predvidenih sredstev, torej s tem omogočamo več sredstev za investicije, ki so torej dražje od 24 000, torej 
48 000 na projekt. Potem se je tudi izkazalo, da nekateri projekti so bili tudi zavrnjeni z vidika tega, da 
predvidevajo seveda daljšo časovnico izvedbe, torej nekateri projekti potrebujejo pridobivanje različne 
dokumentacije in tako, kar pa realno v enem letu ni zmožno izvest. Zato je to ena od prednosti, potem pa tudi 
še ena prednost, ki je pomembna, je pa tudi to, da se potem lahko na tem enem območju izvede več projektov, 
seveda do te višine, ki je določena za posamezna območja. To se pravi, seveda po vrsti glede na to, koliko glasov 
so prejeli. Recimo primer Bitnja, kjer je, kjer so gasilci zelo uspešni pri tem, da je njihov tisti projekt, ki so ga oni 
predlagali, izveden oziroma izbran, izglasovan in potem izveden, medtem ko potem drugi projekti ne gredo v 
izvedbo zaradi, ker so sredstva tudi porabljena in tukaj je potem možnost seveda več projektov, ki so bili dani na 
glasovanje, da se tudi izvedejo. To so nekako res na podlagi izkušenj, pa tudi, ko smo gledali občine, se večina 
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tistih, tudi nekatere so že imele enoletni proračun, so se odločile, da gredo v dvoletni participativni proračuni in 
ker večina občin izvaja dvoletni participativni proračun, tudi iz vseh teh razlogov, ki sem jih naštela. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Bojan?  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Hvala za besedo, še enkrat bom ponovil tisto, kar sem že pred par leti, ko smo tale participativni proračun uvedli, 
da je to delo zaradi dela. Koliko enih sestankov, koliko enih ur komisij, če to preštejemo, za drobiž. Jaz sem zmeraj 
za participativni proračun, če ga povečamo, kot sem že rekel, da damo notri 10 milijonov evrov pa na ljudje 
razdelijo, tako se gremo pa za drobiž in en kup enih sestankov, delo zaradi dela, na koncu vse ostane občini, 
karkoli naredimo.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Jaz moram priznat, Bojan, da se ne strinjam. Jaz sem bil zadnjič tudi na temle sosvetu, a ne in to predsedniki 
krajevnih skupnosti zelo podpirajo in pravijo, da majhne stvari to, kar tistim občanom velik pomen, ki jih mi ne 
vidimo. Tudi jaz se strinjam, 24 jurjev ali pa zdaj 48, ampak to so take majhne stvari in če pogledamo posamezne 
krajevne skupnosti, sploh izven Kranja, to kar skoz zagovarjamo, da zagovarjajo, da na njih pozabimo, so res 
zadovoljni. Ko pridem jaz tja na obisk z enimi 10 m ceste, ki je asfaltirane ali pa 1 otroški igrišče, njim toliko 
pomeni, kot da bi jim ne vem kaj kupili. Resnično, ti dajem po eni stran prav, ampak jaz pa enkrat v tej zgodbi 
noter, dihaš z njimi pa ko vidiš, koliko jim to pomeni, jim pa res veliko pomeni, No, res majhne cifre so, ampak 
tem ljudem, v bistvu te krajevnih skupnosti, ki niso tukaj blizu centra, res ogromno pomembno. Žal, to je moje 
mnenje. Jure, prosim. Saj zdaj smo to naredili, potem pa vas ne rabimo pa ne nas oziroma nas ja, da izvedemo, 
vas ne bomo več rabili. Malo heca, pardon. Jure, prosim.  
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
Hvala. Ja, jaz bi sam, sem mislil neke druge stvari povedati, ampak bi vseeno tudi demantiral Bojana. Moram 
reči, da predsedniki krajevnih skupnosti, tako kot je rekel tudi Matjaž, so zelo zadovoljni. Bolj bo problem, da jaz 
mislim še nekaj let bomo to lahko izvajali, potem pa zmanjkalo tega, ker potem bo pa res ali večji projekt ali ni 
več nekih občinskih prostorov, tako da pustimo času čas, zadeva je dobro zapeljana. Tudi mi smo bili eni tistih, 
ki smo dali to pobudo. Je pa tako, mislim da res, ravno te majhne stvari za marsikatero krajevno skupnost velik 
več pomenijo kakor je pa vidno ali pa kakor mi mislimo. Predvsem dobra stvar tega je, da je vsak nekaj deležen, 
lahko pride pač nekdo na oblasti in nekatere krajevne skupnosti pridejo že v prvem letu do nekega konflikta, 
potem te dajo pa na kraj in tako je, saj to nimamo tukaj kaj za skrivat. Takoj je pa pač nekak transparentnost, si 
všeč oblasti ali ne, imaš, neka sredstva dobiš, ki so predvsem namenjena našim sokrajanom na konec koncev ali 
pa našemu kraju pa okolju. Imam pa eno drugo bolj tako specifično vprašanje. Mene pa zanima, se prav, kaj bo 
recimo potem leta 2026, če bo denar ostal, a ne, ker zdaj smo mi za 2 leti to skupaj povezali. Pa še vprašanje je, 
se prav predvsem to, kako se bodo potem sredstva porabljala iz 2025, v 2026, ali bo to treba razdeliti projekt, ali 
bo to lahko vse skupaj, se pravi govorim, ne, in če bo to 100.000 EUR ali pa 80.000 EUR vreden projekt, a ga bo 
treba na leta deliti, samo toliko, hvala.  
 
MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj) 
Bom kar jaz odgovorila. Zdaj recimo, če govorimo o projektu, ki bo recimo 40.000 EUR ali pa 48.000 EUR, 
48.000 EUR, tukaj je omejitev...., to je za projekt, ki se lahko izvede v letih 2025 in 2026, lahko pa, da se bo izvedel 
del v letu 2025, a ne, in del v 2026. Zato, ker dober vemo, da povsod je treba že projekt imeti. Karkoli se lotevaš, 
a ne, ali je to pločnik ali je to cesta, ali je to recimo športen park, je potreben projekt ne in to je tudi del stroška 
a ne, zato je tudi pozitivno, da so višja sredstva, da dejansko pride do izvedbe teh projektov, da nimamo na koncu 
samo dokumentacije, potem pa projekta nimamo a ne in zaradi tega. Je pa, seveda bo pa tukaj naloga komisije, 
ne, da bo bodo projekti, ki bo pregledovala in jih uvrščala na glasovanje in potem hkrati, ko bo glasovanje 
zaključeno, da bo načrtovala izvedbo teh projektov glede na specifiko projektov, kaj vse bo realizacija teh 
projektov zahtevala, ali bodo, to se prav, nekateri bodo šli v leto 2025 v izvedbo, drugi pa v letu 2026 ali deloma 
že, pač kombinirano. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Irena , prosim.  
 
MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj) 
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2025, recimo, da mi porabimo namesto 625 000, a ne, kot je na leto planiranih, jih porabimo recimo 
400.000 EUR, od tod, se prav od sta ostanek 225 000, se pravice prenesejo v leto 2026. Ne gre za izgubo sredstev, 
to mislimo. 2027 je pa potem seveda naloga sprejem sklepa nov o novem participativnem proračunu, tako kot 
mi zdaj sprejemamo in potem zopet glasovanja, nov projekt. Tako, to pa ja.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Irena, prosim. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Ja, še eno tako tehnično vprašanje. To pomeni a ne, zdaj govorimo o znesku 48 000. Kaj, če bi bilo znesek recimo 
55 000, a bi lahko iz 8. člena krajevna skupnost premaknila? Je to možno ali ne? 
 
MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj) 
Ne moreš kombinirat za enot, ker to je drobljenje naročila. če pa gre recimo za to, da..., Če pa gre recimo za to 
da ti za pločnik rabiš dokumentacijo, recimo, pa je ta del, da bi mogoče lahko zmanjšal za ta del a ne pa se lahko 
dokumentacija skombinira z 8. členom recimo.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
V redu, še kdo? 
 
MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj) 
Samo mogoče še informacija, Bo pa glasovanje in ves postopek izveden letos, a ne, to se pravi, predlogi projektov 
to se pravi april, maj in potem glasovanje septembra, tako da bomo že imeli letos pri pripravi proračuna tudi, kaj 
bomo izvajali. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Gremo na glasovanje. Vašo prisotnost najprej, prosim. 
Glasujemo o sklepu o načinu priprave in določitev višine sredstev participativnega proračuna za leto 25/26. 
Prosim, če lahko glasujete. Sem rekel, da Mirko posluša, ker mi je že SMS poslal. Hvala lepa. 20 za, nihče proti. 
Gremo zdaj na zadnjo vsebinsko točko številka 14, soglasje k ceni storitve pomoči družini na domu. Tanja.  
 
TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Evo, še za finiš. Ker se tiče storitev pomoč družini na domu, ste že vajeni, da vsako leto točko obravnavamo. Za 
nas to storitev že štiriindvajseto leto izvaja Dom upokojencev Kranj in pač skladno z zakonom o socialnem varstvu 
je treba, pa pravilnikom, je treba ceno vsako leto potrdit. Zdaj za nas je cena oziroma za uporabnika je bila cena 
že praktično od začetka ista, to je 4,2 evra ob delovnikih, samo enkrat je bila 1 manjša uskladitev, da se je 
zaokrožali 4,17 na 4,2, medtem ko zakon določa, da mora občina v bistvu izvajati oziroma dati najmanj 50 % 
subvencije k tej ceni, mi smo pa bili blizu 80. K ceni si je potrebno pridobiti soglasje mestnega sveta. Zato pač 
pred vami to gradivo. Prej sem vam razdelila samo za, da boste malo lažje si predstavljali v bistvu še na listih 
primerjavo cene, ki je veljala do sedaj in tista. Ki jo predlagamo zdaj. Gre pa za primerjavo med mestnimi 
občinami pa kakšna je povprečna cena. Zdaj, tle s statistiko vas ne bom predolg obremenjevala. Približno 26 
oskrbovalk izvaja pomoč na domu, tako, da je okrog 2730 ur na mesec te pomoči tudi izvedejo in mi za ta namen 
dobrih 700.000 EUR sredstev namenjamo. Smo se spopadli s pomanjkanjem kadra, ampak smo nekak to uspel 
zdaj zajezit. Zdaj nov predlog, ki je pred vami, je, da se ekonomska cena, ki se je zvišala, logično zaradi vseh 
napredovanj in draginje, vsesplošna, tudi indeksa rasti življenjskih stroškov, tudi temu primerno povišala 
povprečno za 2 EUR, dobra 2,09 evra in zdaj po dejansko po 20 letih predlagamo, da se zviša tudi cena za 
uporabnika. Do zdaj je bila vsa leta cena ob delovnikih 4,2 evra, zdaj pa predlagamo, da je ta cena 6,67 evra, ob 
nedeljah 8,85 evra iz 5,83 dosedanje cene in pa za praznike pa dela proste dneve 9,43 evra. Povprečna 
ekonomska cena znaša 27,84 evra. Sama cena je sestavljena pač iz celotnega stroška, da se ta pomoč družini na 
domu izvaja, medtem ko subvencijo delno prispeva država v enem majhnem deležu, del prispevajo uporabniki, 
del pa seveda Mestna občina Kranj. Razloge sem vmes že malenkost omenila. Skratka, oskrbovalkam so se 
dvignili plačni razredi oziroma v vmesnem času so seveda tudi napredovanja. Efektivne ure so odvisne od števila 
uporabnikov, zvišale so se premije, stroški prehrane, tudi upokojitve so bile, tako da vse to pač na ekonomsko 
ceno vpliva. Zdaj za uporabnika sem že omenila, da bi bila cena 6,67. Tukaj bi navedla oziroma vendarle omenila, 
da tudi ta cena, ki je zdaj predlagana, je med mestnimi občinami še vedno podpovprečna. Če si boste pogledali 
tudi to, kar sem vam razdelila liste okrog, posamezne mestne občine imajo tudi precej višjo ceno kot je naša. Mi 
se bi s tem dvigom nekako v sredino postavili oziroma še malenkost pod sredino, tako pri ceni za delovnik kot 
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tudi za nedelje in praznike. Na tem slideu je še prikazana subvencija. Doslej smo plačevali, kot sem uvodoma 
omenila, je pogoj 50 %, mi smo imeli subvencijo 78,6 do zdaj. Po novem, če bo ta predlog, ki je danes pred vami 
sprejet, bo subvencija 69,7 %. Še razlogi, zakaj smo se za to odločil. Zdaj, cena za uporabnike je bila dejansko 
zelo nizka in temu primerno je bil pač tudi odnos do tega dela. Namreč, marsikdaj uporabniki recimo, če so imeli, 
ne vem, samo pol ure storitve, sploh niso odpovedoval, ker je pač šlo za 2 EUR in se jim očitno ni dal niti telefona 
dvigniti, tako da tega rednega odpovedovanja ni bilo, tudi odnos do oskrbovalk morda ni bil na mestu. Seveda, 
ne pri vseh uporabnikih, ampak tudi to se je dogajalo. Tako da z naše strani tudi glede na te škarje, ki jih pa Mirko 
vam pogosto omenja pri sprejemanju proračuna, da se s strani države v povprečnini ne skrivajo ta sredstva za 
tolikšno subvencijo, kar pomeni, da zajedajo pač ta nadstandardna, če se lahko tako izrazim, sredstva proračun 
Mestne občine Kranj, da ima to kar precejšnje posledice. Če se za povišanje cene za uporabnika danes odločimo, 
bo 81.000 EUR približno, če lahko se tako izrazim, prihranka v proračunu, sicer bo občina, v kolikor bi bila cena 
nespremenjena, mogla toliko dodat k obstoječim sredstvom, ki so že planirana. Toliko. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Predno gremo na razpravo, bi jaz sam tako rad povedal. Definitivno je to nepriljubljen ukrep, ampak 
jaz mislim, da moramo tem gospem, ki to delajo, dati neko ceno a ne. Za nekoga štiri evre veliko predstavlja, za 
kar večino, večino, bom rekel od teh, ki to storitev jemljejo, pa je to v bistvu majhen strošek. Bom povedal, zakaj, 
a ne. Moja ideja je bila, da damo vam predlog, da gremo na 50 procentno subvencioniranje samo. To se pravi, 
da bi 50 % posameznik plačal za to storitev. Zakaj? Zato, ker ima vsak možnost, da prijavi svoj status na CSD-ju 
in CSD plača oziroma nam naroči, da plačamo celotno razliko. To se pravi, v primeru, da je življenjski standard 
tistega toliko nizek, potem mi plačamo vse. Tukaj pa pokrivamo čisto vse; tiste, ki imajo prihodke 5 in naprej, 
recimo 1000 ali karkoli, in tiste, ki imajo onih 800 EUR. Ampak, kaj se je zgodilo zdaj v praksi? Da nihče od na CSD 
ni šel, zato ker imamo tako nizko ceno. To je zdaj bistveno, da veste, v bistvu občutek, kaj to sploh pomeni. Vsi, 
dejansko bi na koncu lahko prišlo, da bi mi isto vrečo imel, ampak, da bi res tisti preko CSD-ja dobili to storitev 
zastonj, zdaj pa tudi oni dajo 4 evre, da tako rečem ali pa 5 ali pa kakorkoli. Vidite, da smo daleč najnižji, razen 
Ljubljane, ki ima seveda vedno poseben status in kot glavno mesto dovolj sredstev, da to financira, ampak 
poglejte 10, 11 EUR ima Velenje, mi pa 4,2 evra, a ne. In še enkrat, a ne, to kar je Tanja povedala, ne, ko pripelje 
nekdo kosilo, to stane 2 EUR, tudi odpovedati se jim ne da te zadeve, zato ker je to tok nizko, da dejansko ne 
cenijo dela teh oskrbovalk, ki prihajajo na dom. In še ena zadeva, ko smo gledali, povprečna položnica je 80 EUR, 
a ne, od vseh tistih, najnižji je štiri evre, najvišji 250 EUR, samo toliko, da boste približno sliko imeli, dejansko se 
mi zdi, da moramo dat tem oskrbovalkam neko veljavo in da vsi vemo v bistvu, zakaj to plačujemo, ne, da reče, 
saj una bo prišla za 4 evre, to je pa danes manj kot eno pivo, ko gremo po navadi v tale Klubbar pa spijemo, tako 
da je nepriljubljen ukrep, ampak jaz mislim, da 17 let nazaj moramo akumulirat zdaj tukajle noter in dati tem 
oskrbovalkam neko veljavo, predvsem pa tudi zmanjšati, zmanjšati pritisk na Mestno občino Kranj. Evo, toliko z 
moje strani. Gremo, koga imamo? Bojan, prosim.  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Hvala župan. Se delno strinjam s tvojo razlago. Situacija je pa, če gledamo globalno pa tudi malo drugačna. Dom 
upokojencev ima danes prazne sobe, ker nima kadrov. In marsikakšen bi dal starostnika rajši v dom, ker ga 
cenejše pride, kot če pa ima večurno pomoč na domu, kot je pa mesečna oskrbnina doma upokojencev. Eni imajo 
pokojnine, eni jih pa nimajo. In tudi, če mi danes tole povečano, me zanima, koliko se bo to poznalo pri plačah 
teh, ki nudijo to pomoč na domu. Ker finančno so pa podhranjene tako one v domu upokojencev, kot te, ki nudijo 
pomoč na domu In ja, če se bo plača res povečala, to ne bo šlo vse v plače, gre tudi v druge stroške in danes smo 
toliko že denarja zapravili za pomembne ali pa manj pomembne stvari, realizacijo proračuna imamo vsako leto 
slabo in ali mogoče v razmislek, ne bi probali poiskati ta sredstva v proračunu. 81 jurjev, umreš prej ko smo ceno 
pogrebnine višali, umreš enkrat, to pomoč pa ljudje rabijo tudi lahko par let. Preden gredo na tisto ceno, ki smo 
jo prej dvignili. Samo toliko moj razmislek.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Bojan. Še enkrat. Ti ljudje imajo možnost, da tudi 4 evre ne dajo danes, če bi šli na CSD, ampak se jim ne 
splača iti. Razumeš? Zato dajmo veljavo tem ljudem, sigurno, tako kot je Tanja rekla, bomo probali nove dobiti 
na to temo, a ne, ampak a veste, tudi 80 jurjev ne bo konec mestne občine, ampak konec koncev se moramo pa 
dati nekomu, ki tako delo upravlja, neko veljavo, še enkrat, za 4 evre ali pa za 2 EUR, da nekomu kosilo pripelje, 
tudi klical ne bo. To imamo problem. Nada, prosim, ti si bila na tem segmentu.  
 
NADA BOGATAJ KRŽAN (mestna svetnica) 
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Hvala za besedo. Jaz bi sam to rekla. 16 let, siguren, vsak let smo predlagal za kakšen desetinko povečanje cene 
za uporabnika, ampak vedno se je takole, se je takole pol končal in tako je ostala ta cena, cena taka, ki jo danes 
plačujemo in res, ljudje točen vejo, da lahko, ker tudi, ko sklenejo pogodbo, jim tudi delavci tamle se doma 
upokojencev, ki izvajajo ta program, povejo, da če nima sredstev, da se lahko obrne na center za socialno delo 
in to je stvar vsake pogodbe, ki jo sklene z uporabnikom. Oni to vejo, zato ne govorit, da ne vejo, vejo. In malo 
se včasih, saj pravim, demagoško pol obnašamo. Vse razloge smo povedal, zakaj ampak čisto vsak, vsak let, ko 
se je določala cena, se je nekako pol nekak popustil pa smo neko socialo se šli, ampak jaz res mislim, daj naj tisti, 
ki nimajo, naj izkoristijo vse možnosti, ki jih imajo. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Še Tanja bo dodala nekaj. 
 
TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Jaz, se opravičujem. Prejle sem še pomemben podatek vseeno pozabila dodat. Namreč o uporabniki pomoči na 
domu načeloma skoraj vsi dobijo dodatek za pomoč in postrežbo v višini 150 EUR na mesec. Tako da bi ga lahko 
tudi v ta namen pač namenili za to, ker so sredstva prav temu namenjena, to se pravi več ali manj res ne gre za 
take uporabnike, ki si tega ne bi mogli privoščiti oziroma, ki si dejansko prek CSD-ja lahko uredijo subvencijo, 
višjo, tisti, ki zmorejo plačati, pa jo pač plačajo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Sandra, prosim. 
 
SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 
Jaz bom kratka. Jaz moram reči, da mi je manjkala obrazložitev, ki si jo ti zdaj povedal, ker na sami komisiji smo 
mi dobili samo številke, in to je to. To da si povedal, da pač nekateri sicer ne vejo vsi, da pomoč na domu, kako 
to sploh zgleda, kaj to sploh je in kako, zakaj je pri nas tako nizka cena. Tako da zdaj je malo slika bolj jasna. 
Seveda nikoli nisem za dvig cen, tudi za uporabnike. Tudi nisem nikoli za tako visok dvig cen, razumem pa 
moment in vem, da enkrat bomo mogli presekati. Če ne bomo to zdaj naredili, bomo pa verjetno mogli narediti 
čez pol leta ali pa naslednje leto. Enako je tudi pri pogrebni službi. Seveda, jaz sem hotela sam prej povedat, da, 
ko je Bojan komentiral, ja, smo dali velik denarja, tudi za CeKR in vse ostale stvari, ampak to so stvari, ki bodo 
res koristile ljudem in mislim, da je prav da se tudi v tej smeri nekaj naredi. Zato smo tudi glasovali za. Kar se pa 
tiče pogrebne službe, je pa tako. Moje osebno mnenje je, da vodenje Komunale ni primerno in je zato temu tako 
in zato so tudi plače take kot so in zato so tudi ljudje nezadovoljni s tako službo in tako naprej. Zato imamo mi 
skoraj vsako leto vsaj enkrat dvig cen komunalnih storitev in pa tudi in pa tudi pogrebne službe. Zato smo bili 
tudi mi istega mnenja in smo bili proti. Kar se pa tiče tega zdaj, hvala Matjaž, da si razložil vse to, kar si povedal. 
Podprli bomo ceno. Jaz bi res vseeno za naprej dala predlog, da če že dvigujemo cene, dajte postopoma, ker tole 
zdaj 40 % je visoka cena. Za nekatere bo to udarec, ker pomoč, dodatek za pomoč in postrežbo marsikdo porabi 
za položnice, zato je potrebno tudi tako razlagati te stvari, da malo bolj obširno razložite, zato, čisto tako.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, hvala. Še kdo? Gremo o tem glasovat še to zadnjo točko. Vašo prisotnost, prosim. 21. Prosim, če 
lahko glasujete. Hvala lepa. 21 za, nihče proti, soglasno sprejeto. Zdaj gremo na vprašanja. Jaz bi sam, preden 
grem, kar prijavljajte se, mogoče danes težko, ampak po navadi smo vedno do sedmih, danes je malo težje. 
Morate pa vedeti, da imamo tudi ekipo v upravi, ki res dela čez vse delavnike in nam mogoče malo olajšate tudi 
predvsem ekipi, da tako ne na pogosto ne pripravljajo dokumentov, ampak bomo to upoštevali, tako da bomo 
sigurno do konca leta imeli zaželeno število sej. Naslednja seja je 10.04,če bo kdo šel. Še ta podatek, zadnje čase 
so mediji pisali o skupnih službah, 10.04., 10 april, po velikonočnih praznikih, saj to smo že povedali decembra. 
Mi imamo zdaj, še enkrat, samo Sašo je..., vodja s pooblastili, zdaj so se zadeve, moram priznati zelo uredile dol, 
dobili smo nove redarje in s 01.03., dobili smo soglasje vseh občin, ki so v tej zgodbi, razen Cerkelj, bomo 
imenovali s polnim mandatom našega Zadnika, ki zadošča vsem pogojem, tako da sploh ne bo treba iti v razpis 
in za mene je ta zgodba končana. Zdaj bi pa, če ima kdo kakšno vprašanje, bom potem dal. Začnemo z Vlasto, 
prosim.  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. No, saj fajn, da si začel s Sašom. To se prav. Razpis ni potreben. In, kje bo on zdaj pristal kot 
bivši upravni, torej vodja teh inšpekcijskih služb? 
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Nazaj bo šel v službo.  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Na delovno mesto ustrezno njegovi izobrazbi?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ja, tako, seveda... 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Ker tudi tega pisanja in teh mejlov in vsega, tega smo že siti, tudi svetniki, ker nas dobesedno nadlegujejo s temi 
vprašanji. Namreč, jaz bi najprej izrazila nezadovoljstvo tako kot nekaj svetnikov že prej, da tole ni v redu, da 
preskakujemo seje oziroma mesece, ker pač namen, sej ni samo sprejemanje odlokov, ampak je tudi takale 
debata, da se sliši glas ljudstva. Namreč, na našo stranko se obračajo ljudje, ki so nezadovoljni bodisi z odzivom 
uprave bodisi z odsotnostjo župana, kdaj imate uradne ure, ne vedo. Skratka, želijo večjo dosegljivost in 
komunikativnost. Jaz sem tudi sama osebno reševala e zaplet, s pomočjo tvojega podžupana, mi je pomagal 
potem, da smo prišli skupaj s tisto gospo, ki je več mesecev želela neke podatke in odgovore. Tako da se mi zdi, 
da, da je fajn, da se dela, da smo dosegljivi da smo na voljo občanom, ne samo takrat je kampanja, ampak tudi 
potem. To je ena zadeva, to je samo medklic, drugače me pa zanimata dve stvari, in sicer kako napreduje obnova 
mostu čez Savo in kdaj bo odprt in drugo, ali se res v Kranju predvideva migracijski center? Pa še kaj je z 
nadvozom čez cesto pri pokopališču oziroma tam čez k hodimo peš proti Hrastju, občani Planine? A je to sploh 
še aktualno oziroma, koliko je daleč projekt, te tri stvari.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
V redu. Hvala lepa. Najprej kar povem zaradi Sašota. Sašo je dol začel delati red in potem lahko povem, tudi jaz 
sem dobil grožnje s smrtjo, slike mrtvih oseb in tako naprej. Zadeva je res eskalirala, ker so bile stvari neurejene. 
Tudi prejšnji šef je šel ravno zaradi tega, ker je bila zadeva neobvladljiva. No, in tukaj je Sašo res naredil 
pomembno nalogo. Mene so tudi prejšnji teden kriminalisti obiskal zaradi vseh teh zadev ki so se dogajale. Zdaj 
je zadeva zelo lepo urejena in tudi če ne bi dobil tega Zadnika, bi Sašo seveda šel, ker je svojo misijo tako rekoč 
opravil s pojavo, kakršno je, z brezkompromisnostjo, je on to zadevo zapeljal v stvari, da imamo zdaj red. 
Verjetno ste slišali, da želijo tri občine iti iz tega skupne občinske uprave. Jaz moram biti zelo vesel, da se bo torej 
zgodil, preprosto zato, ker pač nekaj tole moram povedat a ne, ker je bila Mestna občina Kranj stalno na izgubi 
zaradi aktivnosti, ki jih je delala občina Cerklje. Vam bom zdajle povedal primer. Občina Cerklje ima za pokrivati 
5 % stroškov v tej skupni upravi, mi dve tretjini in mi smo lani zaslužili 100, da rečem s skupno občinsko upravo 
140 tisoč, Cerklje 70 000. To se pravi, polovico našega zneska, delež je pa 66, pa 5 %. Ko je Sašo prišel In ko smo 
dobili te podatke, smo rekli, zdaj pa konec. In če pogledate krivuljo, se septembra na Cerkljah takole dol pade in 
seveda je gospod župan nezadovoljen, je rekel, grem stran, nahecal Preddvor, nahecal Šenčur in grejo stran. Sam 
tok, da povem. Cerklje na Gorenjskem je v petih letih iz prilivov dobila 617, 240000 so dal v naš proračun za 
pokrivanje stroškov, od države so dobil 96.000 EUR povračila in v petih letih zaslužil 470.000 EUR. Toliko kot 
Kranj, evo. Zato se zdaj to dogaja in še enkrat, Sašo je začel delat red povsod in jaz sem vesel, če bodo šli ti trije 
stran, ker bomo imeli te redarje samo za nas, imeli bomo inšpekcije samo za nas in bomo to službo mnogo bolj 
opravljali in dobili več denarja, kot ga zdaj dobimo. Evo, to, samo kar se tega tiče. Potem kar se tiče prisotnosti, 
uradne ure vemo, kdaj so. Jaz sem veliko v Ljubljani, velik tudi tukaj,kko si rekla, da ne vemo kdaj. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Kdaj so uradne ure za občane?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Imamo Župan za občane, vsak se lahko prijavi, Kdor se prijavi, lahko pride. Pridejo ljudje, jaz preden z ekipo in 
imamo 1 na 1. Drugače pa skoz kapajo. Jaz se oproščam, ampak imamo obveznosti, ki trajajo po cel dan, a ne. 
Tudi če kdo pride pod nujno, je dobil. Kar se tiče Mosta na Savi. Zadeva, vemo kaj se je zgodilo. Še vedno je 
prevelika vlaga, da bi lahko od spodaj vse saniral. Jaz računam, še vedno je pa načrt, da se to maja odpre. Mi 
smo naredili razpis za del, ki ni most, ko je ta velb, ampak so ponudbe večje kot je bila naša ocenjena vrednost, 
zato bomo zadevo ponovili. Ne bomo šli še enkrat vas prositi, da povečamo sredstva, bomo se s pogajanji probali 
dobiti pravega izvajalca. Migracijskega centra v Kranju ne bo. To je pač, zdaj pač desna opcija je to, tudi jaz sem 
že dobil taka vprašanja, da tega sigurno ne bo v Kranju. To je tudi Sandra povedala, ampak to so pač 
dezinformacije, ki krožijo. Tako kot zdaj. Berem, da je cesta, da je most preozek, da bi se tam srečala tovornjak 
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pa avtobus zato, ker je vizualno pločnik tok širok, ker je za kolesarje ker je za pešce in zdaj imajo paniko, da most 
ni dovolj širok za avtobus in tale kamion, da se srečata, kar seveda ni res. Prva dezinformacija je pa, da je pretežek 
zato, ker smo tok železja spodaj dal, čeprav ga sploh nismo dali. Ampak pustimo zdaj to zadevo. Nadvoz tuš Ja, 
prijavili smo ga na, a smo ga na CTN, na CTN, čakamo odobritev in dejansko gremo v razpis. Če bo vse po sreči, 
Marko, imamo 80 procentov sofinanciran ta nadvoz. Hvala lepa. Evo, sem bil dober?  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Rok, prosim.  
 
ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 
Ja, hvala za besedo. Dober večer vsem, dve zadevi na brzino. Občani Bitenj so se name obrnili z eno prošnjo, da 
odprem tukaj temo, ko seveda je sneg, kar ni prav pogosto, ampak kadar je, pa je, imajo pomisleke, da samo 
odrivanje snega, se prav pluženje, zelo slabo in kvarno vpliva na pretočnost prometa in na prometno varnost 
zaradi teh ozkih ulic, ki so potem še ožje, tako da so dali pobudo oziroma sprašujejo, če bi se dalo ta sneg 
odvažati. Seveda je to dražje, saj to je vse jasno in tudi se tega ne da narediti čez noč, so razumevajoči, ampak 
vendarle. Druga stvar. Novo odprto parkirišče za avtodome, mislim, da se mu reče vodovodni stolp, če imam 
prav informacijo, je tam mogoče plačevati samo z aplikacijo Easypark. Če to drži, očitno drži, ker je vse tiho, 
sprašujem, ali bi bilo smiselno tako, kot je več ali manj povsod drugje po Kranju, postavit možnost še plačevanje 
z vsemi ostalimi zakonitimi plačilnimi sredstvi v Sloveniji, se prav kartice kreditne in kovanci in bankovci. To dvoje. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Ja, prvo pač si že sam odgovoril, da to stane a ne in potem bi cel Kranj hotel, da odvažamo ta sneg kam bi 
ga dali, je pa druga stvar. Ja, zdaj gremo postopoma v samo ta display zamenjavo to, da bo možno plačevanje s 
kartico, ne pa z gotovino, ker gotovina stane in to res stane, ker morajo dnevno odvažati kakšen vlom še in tako 
naprej, bomo to naredili. Mislimo to. Hvala lepa, Jure, prosim.  
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Jaz imam tudi dve stvari. Ena je, se prav, zdaj, ko nisem več v svetu Zavoda za turizem, bom 
mogoče se kdaj takole oglasil. Prej sem se tam. Pač smo Prešernovo mesto, pa že kar eno leto nekak čakam, da 
se bo tistile vlak dol od spodaj na železnici nekako odstranil. Bil je namen za vajo pa so rekli, še enkrat vaja, zdaj 
pa to že eno leto traja. Poleg tega so se pa tam še nek kup nekih palet znašlo in ne vem. Jaz vem, da to ni naše 
območje ampak ne vem, ali jih lahko mi kot svet damo pobudo, da to pospravijo, a da jim pomagamo ali pa, če 
se ena drevesa tam nasadijo pa da bo to zraslo pa, da se tistega ne gleda. Res je grdo. Pridete, najprej imate eno 
lepo panoramo iz Labor, takrat smo tudi tista drevesa, so posekali, še ta svet ene dva sveta nazaj, zato, da se ta 
panorama Kranjska vidi, potem pa prideš tam dol. To je prva pobuda. Druga pobuda pa je kaj pa velik bolj resna 
pa tudi malo gre tudi za ogroženost ljudi, je pa dostop do telovadnice, se pravi do ta nove dvorane. Jaz sem 
danes tudi z Rečnikom govoril, da ne bi nekaj na pamet govoril tukaj, se prav, z ravnateljem sem, sva imela pač 
nek kratek sestanek po telefonu. Zdaj pa problem je večplasten. Prvi problem je tema, bomo šli po vrsti. Se pravi, 
od najmanjšega problema do največjega. V tej telovadnici imajo otroci in tudi ostali seveda, ampak so tudi zraven 
otroci, ki imajo za vikende noter pač aktivnosti in prehajajo iz zdravstvenega doma, se prav to nekih 200 m po 
temi, ker takrat pač šola je zaprta in dostop je zelo nevaren. Tam so pač nekaj prepreke, pločnik, igrišče moraš 
prečkati in tako naprej. Drug problem je dostop za invalide, ki ne obstaja. Se pravi invalid, če hoče do tja priti, 
mora priti  zdravstvenemu domu do vrat, mora ven skočiti z vozička, voziček mora čez ograjo vreči, potem gre 
pa lahko naprej a ne. Zdaj, če bi hotel domov priti, bi bilo to isto. Malo karikiram, ampak dejansko res to tako 
zgleda, saj dostop tudi otrok z kolesi je tudi tam problem, a ne, se prav kolesa se zdaj pač na tisto ograjo 
naslanjajo in tudi vsi otroci, ki imajo cel dan, a ne, se prav in šolske dejavnosti in po šolske dejavnosti, je problem 
teh koles, kar pomeni spet, treba bi bilo razmišljati o neki manjši kolesarnici. Sam toliko, da lahko otroci v teh, v 
času teh aktivnosti to tam pustijo. Največji problem, ki ga pa vidim, je pa dostop reševalcev. Če se tam noter v 
dvorani nekomu nekaj zgodi, reševalci ne morejo dostopati. Problem je, da bi bila to neka okvara hrbtenice ali 
kakorkoli. Ni šans razen, če potem tisto ograjo ali tam tisto žabico odklenejo ali karkoli, ampak to ni način. Zdaj, 
kaj so rešitve. Rešitve so povezane, ki jih bom jaz tudi podal, so povezane, se pravi, z gradnjo samskega doma, 
ker bo prometa veliko. Ti, ki bodo živeli v samskem domu, seveda bodo parkirali v okolici šole in parkirišč ne bo, 
predvsem jih ne bo za zaposlene. Zadaj za to šolo je kar en velik prostor, tam, kjer je intervencijska pot za to 
dvorano, da se tam uredijo parkirišča, tudi s Rečnikom se strinjamo, tudi on je rekel, da je to že parkrat predlagal 
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pa tukaj bi se lahko naredil en poseben dostop do dvorane, človeški dostop, varen, normalen, razsvetljen, veliko 
lažje za vse, veliko manj nekih dostopov čez različne vrata in bariere pa še uredili bi pač ta nekako, ta del tega, ki 
je zdaj tam, je nek plevel pa neki vrtovi, ampak je to občina nazaj dobila. Hkrati, če sem pa čisto odkrit, sem se 
pa še zdaj spomnil, da gre v nekem sosledju, ker lansko leto so novi načrti prišli za komplet obnovo športnega 
parka, kjer je pa to parkirišče notri zarisano. Ne delamo nekaj na pamet, delamo v skladu z nekimi usmeritvami. 
Res bi prosil, ne mi dati prosim odgovora, da se ne da, ampak če damo rešitev, da naredimo samo en osnutek 
projekta, da vidimo, kaj lahko. Verjemite mi, tudi krajevna skupnost bo šla nasproti, ali s participativnemu ali 
kakorkoli, lahko v nadaljevanju. Te poti so odprte, ampak če naredimo eno zasnovo pa da gremo v to rešitev, bi 
bil zelo vesel. Hvala.  
 
TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Bom jaz kar na tole zadnje odgovorila. Glede na to, da smo tudi mi do enakih zaključkov prišli pa tudi že predlagali 
pred leti pa lansko leto. Letos sicer še ne, ker je komaj en mesec mimo. Ampak dejstvo je, da je v dopoldanskem 
času, ko šola funkcionira, dostop normalno omogočen in da rečem tako reševalcem kot otrokom to ne 
predstavlja nekega izziva tudi v primeru morebitne ampak, bog ne daj, poškodbe. Problem je v popoldanskem 
času, ki je v domeni trenutnega lastnika, to je GGD, ki so dvorano upravlja in kateremu smo naložili oziroma 
večkrat svetoval, da ta dostop uredi. Tudi mi konkretno rešitev predlagali, tudi predlagali, da za popoldansko 
uporabo tam zagotovi dostop direktno v dvorano, skupaj s parkirnimi mesti. Zdaj GGD na tem ni naredil nič in 
apelira, da naj v bistvu sami uredimo, če to želimo. Mi smo pa pač na stališču, da to finančno bi mogel obremeniti 
njih, ker predstavlja ta grožnja, pač, ki si jo zdajle omenil, popoldanske uporabnike, ne dopoldanskih. Dopoldne, 
ko je šola, ta zadeva funkcionira a ne. GGD pa pač ni pripravljen vložiti nič sredstev v to. Bi se pa z veseljem tega 
parkirišča poslužil za svoje uporabnike, popoldanske, katerim pa pač veselo računa, a ne. Tako da tukaj je zdaj, 
da rečem na nas, ali bomo ta to finančno breme prevzeli, zato da bomo njemu še majčkeno olajšali popoldansko 
trženje telovadnice. Se pa strinjam, da gre pa tudi za varnost. 
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
Ok, hvala, saj nekako sem kar pričakoval približno podoben odgovor. Poglejte, jaz imam tu narisano. To je v 
bistvu, kar se tiče zemlje, dostopa do tja, je občinska zemlja. Ta parkirišča bi bila lahko namenjena v 
dopoldanskem času recimo za tudi učitelje ali pa za zaposlene v šoli, ampak sploh ni najprej problem to. Največ 
problem je dostopa in reševanja in mi rabimo samo eno pot, dveh širine tlakovcev, se prav širine dveh tlakovcev, 
pa 20 m poti pa ena vrata tam in to je vse, to je vse, kar mi rešimo problem. Jaz ne vem, kje so tukaj problemi za 
neke finance. Mislim, ker to ni tako, kot da bi rekel zdaj zelo drago. Potem, seveda, da bi se pa v sklopu tega 
reševanja, bi bilo pa fajn, da se samo ena projektna zasnova naredi, da ne bomo spet rekli čez pet let, zdaj smo 
pa kar tle nek pločnik naredili, ki je čisto izven proporca, a ne. Tako mislim. To so minimalna sredstva za to da se 
reši zelo velik stvari. Zdaj pa, če je pa spet GGD kriv, ampak jaz, glejte, mislim, da to itak delamo na občinskem 
pa čez 10 let bo dvorana od občine, tako da dolgoročno bo to itak naše.  
 
TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Te moram še vseeno majčkeno popravit. Zdaj, s te strani seveda je dostop do objekta, ki se v bistvu s te strani 
odpira s panik kljuko, to se pravi vrati, skozi katere je omogočen izhod v primeru požara. Glavni vhod v dvorano 
je z druge strani, kar pomeni, da bi mi mogli preurediti tudi ta del objekta, ki je trenutno pač nov, novo dozidan 
in v lasti GGD-ja, na način, da bi bil omogočen dostop in kontrola popoldanskih uporabnikov. Če bomo mi tam 
samo vrata odprl, ki povezujejo hkrati tudi šolo oziroma omogočajo da rečem nemoten vstop v objekt, ne vem, 
kdo bo kontroliral pa odgovornost za to prevzemal in zato smo mi rekel GGD-ju, da če bi v popoldanskem času 
uporabniki želel dostopat tukaj, jim bodo pač uredili osam dostop iz tega dela parkirišča, je to druga stvar 
oziroma, saj pravim, zato smo si želeli, da participirajo oni, da ne bomo mi posegali v ta del objekta ki pa bo, Ja, 
čez 10 let naš, a ne, do takrat je pa njihova last.  
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
Gre samo, ok, saj ja, hvala, v redu, saj debatiramo. Gre samo za to, da na tej strani so vrata, kjer notri prideš, na 
drugi strani pa šest, štiri metre, na drugi strani je pa že travnik, kjer lahko dostop naredimo. Eno malo preddverje, 
seveda bodo govorili arhitekti ne dovolijo, ampak, poglejte, kot sem rekel, problem je dostopa zaradi zdravja pa 
mladih pa mlajših. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Okej, boš prišel do nas. Hvala. Irena?  
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IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Prvo vprašanje je zelo kratko, tudi odgovor bo verjetno. Kako blizu je gradnja doma upokojencev na Zlatem 
polju? 
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
V bistvu smo čakali razrešitev enih zadev z zemljišči, in sicer nad planiranim domom upokojencev, ker smo rabili 
menjave naredit, da ne, da ne utrujam. Te zadeve smo z Gursom pa sodišči uredil. Novi geodetski posnetek naj 
bi dobil, ne vem, ali smo ga že danes dobili ali ga dobimo jutri. Na ta geodetski posnetek je pa že splaniran dom 
in gre potem na upravno enoto za pridobitev gradbenega dovoljenja. Tako da je občina svojo zavezo do 
ministrstva izpolnila ministrstvo na drugi strani je trenutno v potrjevanju investicije pa DIP-a. Takoj, ko to imajo, 
to pričakujemo pisno ali do konca tedna ali pa v začetku prihodnjega, se pravi, po domače povedano pričakujemo 
gradbeno dovoljenje v letošnjem letu, potem je pa na strani ministrstva da pač izvedejo investicije. Jaz realno 
pričakujem, da v začetku prihodnjega leta bi oni lahko gradili. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, sem rekel, da ne bo kratko.  
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Mislim, da bom realen. Optimistično lahko rečem, bi rekel, da v letošnjem letu, ampak treba se je zavedati, da 
je treba še PZI dokumentacijo ki je tukaj na višjem nivoju kot za neko hišo ali pa šolo, ker gre za pač polbolnišnično 
dejavnost, pa treba je na razpisu izbrati izvajalca, se prav dve stvari, poleg gradbenega dovoljenja, ki je treba 
počakati. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Irena, naprej. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Druga stvar je, a ne. Mi smo zaradi poplav, ki so se lansko leto zgodile v proračun, v vrste izgradnjo 
zadrževalnikov. Zdaj me pa zanima, a je že kakšen pogovor z lastniki zemljišč stekel. Jaz sem čisto neformalno z 
enim govorila v mesecu decembru in je pač rekel, ja to je tako, na občino moram jaz priti, jaz moram še parkirnino 
plačati, potem pa kar jaz povem, oni mene nič ne poslušajo. Jaz v bistvu imam tudi kakšen predlog, kako bi 
mogoče to boljše lahko bilo, ker pač zemljo poznam in svet poznam. Jaz bi rada videla, da ne bi bilo do kakšnih 
sporov s kmeti, da bi prihajal, da bi tako soglasje bilo, da v bistvu bi bila ena pametna rešitev, da ne bodo kmetje 
pol morali s tovornjaki vozit okrog, da bodo slišani pa da bi se čim prej ta pogovor odvil, ker dokler se ne bomo 
zmenili, zadrževalnikov ne bo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Zdajle sem Niko spraševal, glede na to, da imamo termine po počitnicam, se dobim z vsakim tem kmetom 
posebej z ekipo. Jaz bom šel do njih, ne bodo oni sem hodili, tako da bomo najavili se na teh sestankih.  
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Potem bi pa samo še kategorizirala anonimke. Ene anonimke so take, da v bistvu v nebo vpijejo, da niso 
brezvezne. Tale o Saxu ni brezvezna, prosim, Sax, oglaševanje Sax, plakati. Če ti nekdo napiše, da nekdo brez 
vseh pravil postavlja plakatna mesta in dejansko se nič ne zgodi, nič ne plača, v Mariboru so jih odstranili zaradi 
inšpekcije, mestne inšpekcije, ne zaradi koga drugega. Mislim, da bi mogli nekaj narediti, ker jih je skoz več.  
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Zadeva ni neznana občini, ne glede na te anonimke, ki smatram, da je konkurenčno podjetje, ampak nima veze. 
Veliko, se pravi, mi smo pred, mislim, da pred tremi leti vse, kar je bilo v ingerenci mestne občine Kranj, je naša 
inšpekcija počistila. Velik, velika večina plakatov te omenjene družbe pa leži ob državnih cestah ali v pasu 
rezervata ceste in spadajo ali pod kmetijsko inšpekcijo ali pa pač DRSI. Se prav, na državne inšpekcije, na une 
trenutno nimamo vpliva. Glede, ja, dobro delovanje državnih inšpekcij, brez veze, da izgubljamo zdaj čas. Ampak 
glede na te maile, ki so bili poslani, je naša inšpekcija, je naša inšpekcija zopet naredila obhod po vseh lokacijah, 
še enkrat preverila vse lokacije, tiste, pod katerimi, nad katerimi ima ingerenco, bo pač začela postopek. Tiste, 
ki nima, ji bo pa zopet odstopila državnim inšpekcijam. To je prvi del zgodbe. Drugi del zgodbe, kjer si pa obetamo 
precej večji red, je pa sprejem občinskega prostorskega načrta. Ta veste, da se je zamaknil pač v drugo polovico 
letošnjega leta ali pa ne, bog ne daj, v začetek prihodnjega. S sprejetjem OPN-ja pa večje ingerence dobiva tudi 
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naša inšpekcija in bo lahko tudi tiste, nad katerimi je prej imela oziroma trenutno državna inšpekcija, bo lahko 
tudi naša inšpekcija ukrepala. Tako da poznamo, oni pa lahka situacija pa ne vem, jaz osebno skozi težim, da se 
te plakati čim bolj odstranijo. Tudi še to bi dodal, v OPN-ju se lokacije za plakatna mesta znižujejo za 70 %, se 
pravi 30 % jih samo še ostane. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Čim več stran, tem boljše. Mitar?  
 
MITAR VUJINOVIĆ (mestni svetnik) 
Še enkrat hvala za besedo. Imam dve zadevi ali pa dve pobudi. Obe sta iz naselja Mlake pri Kranju ali pa Krajevni 
skupnosti Kokrica. Gre se za prehod za pešce pri kava baru Piccollo in je pobuda bila, pa tudi sam sem bil priča 
večkrat, ker vozim tam vsak dnevno po večkrat, ne samo enkrat, da je zdaj, posebej v zimskem času, ko je slaba 
vidljivost, otroci grejo čez in so zelo nevidni, ampak bi reku, jaz sam ne morem verjeti, da ljudje nočejo ustaviti 
otroku a ne, kjer tam stoji ne vem kok časa na pločniku pa čaka, kdaj se bo promet čisti spraznil, da gre čez cesto. 
Vemo pa, kako se, otroci so nepredvidljivi in kaj se lahko zgodi. Predlog je krajanov pa tudi sam sem priča temu, 
da bi ta prehod bil bolj označen svetlobno. Zdaj imamo te LED lučke ali pa kaj imamo vse tele svetlobne oznake, 
to, ti, ki se ukvarjajo s tem, mislim prometom, bolj vejo. V glavnem je pobuda , da se to ta prehod bolj označi, 
bolj da je viden in tak naprej. To ena stvar. Druga stvar je pa isto, glede z Mlake, potek prednostne ceste, to je 
cesta, ko greste gor na Grič pa pridete čisto do konca gor pa greste, če greste naprej bi šli na Tenetiše, ne, skozi 
gozd in verjeten je to že od prej ostalo takole, imate tukaj en oster ovinek za Grič pa cesta gre prav proti 
Tenetišam in ta cesta, ki gre proti Tenetišam naprej, je makadam in je ta prednostna cesta in zdaj ti so se obrnili 
name, ker so z Griča, da morajo vedno ne vem, iz gozda prileti eden čist tak, nič ne ne gleda in zelo so pozorni in 
so rekli, da je večkrat prišlo do tega, da bi skoraj prišlo do nesreč in pride do prepirov in tak naprej. Če je možno, 
da se tukaj ta potek spremeni, da gre tole v prednostno cesto, ko pridete gor na Grič pa desno zavijete, tale 
gozdna cesta pa da je stranska cesta. To sta dve te pobudi in hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Pobude smo zabeležili. Nataša, prosim. 
 
NATAŠA JENKOLE  (mestna svetnica) 
Imam tri vprašanja s strani občanov, in sicer prvo. Prebivalci Kokrice so zaskrbljeni in zanima jih, kdaj se bo pričelo 
popravilo protipoplavnega nasipa in regulacija struge potoka Rupovščica? Skrbi jih neaktivnost Mestne občine 
Kranj. Na zadnjem zboru občanov v mesecu septembru po poplavah na Kokrici je bilo namreč s strani župana 
obljubljeno, da se bo sanacija vodotoka Rupovščica in poškodovanega protipoplavnega nasipa pričela še pred 
spomladanskim taljenjem snega v gorah in spomladanskim deževjem, dela pa se sploh še niso začela. Prebivalci 
Kokrice s strahom pričakujejo prve deževne dni, saj brez popravljenega protipoplavnega nasipa pričakujejo 
poplavljanje spodnjih etaž hiš in ponovno komaj sanirano škodo. Potem pa naprej. Uporabno dovoljenje mostu 
čez reko Kokro ob gostišču Arvaj na Primskovem. Most čez reko Kokro ob gostišču Arvaj na Primskovem je 
sestavni del najbolj obremenjene ceste v Kranju, Ceste Staneta Žagarja. Prosim Mestno občino Kranj za uradni 
odgovor z dokazilom, da ima most čez Kokro ob gostišču Arvaj uporabno dovoljenje. Odgovor pričakujem v 
najkrajšem možnem času. Potem še Jelenčeva ulica. Jelenčeva ulica je sestavni del infrastrukturnega prometnega 
omrežja v krajevni skupnosti Primskovo. Pred kratkim je Jelenčeva ulica pridobila pločnik, kar naj bi omogočilo 
pešcem varno gibanje na izrazito prometni ulici. Ocenjujem, da sanacija Jelenčeve ulice še ni uspešno zaključena. 
Ob boku pločnika asfaltni premaz cestišča ni pravilno nameščen in hkrati tudi ni ustrezno urejen odtok meteorne 
vode, saj se ob deževju na cestišču nabirajo večje luže, kar je neustrezno za pešce in ostale udeležence v prometu, 
ki so mnogokrat deležni izrazite vodne prhe, ki jih sprožijo mimo vozeča vozila. Zato prosim za uradni odgovor, 
kdaj načrtuje dokončno sanacijo Jelenčeve ulice z odpravo vseh nepravilnosti. Prosim za uradni podatek z opisom 
aktivnosti, kdaj in kako je Mestna občina do sedaj ukrepala do izvajalca del na Jelenčevi ulici z namenom odprave 
nepravilnosti. Prosim za uradni podatek, katero podjetje oziroma odgovorna oseba je izvajala nadzor nad 
izvedbo projekta umestitve pločnika in preplastitve cestišče Jelenčeve ulice? Prav tako prosim za uradni podatek, 
ali so bili vzpostavljeni ustrezni odškodninsko pravni ukrepi zaradi neodgovorne in nekvalitetne izvedbe del in 
nadzora del na objektu Jelenčeve ulice. Prosim za pisne odgovore. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa Nataša. Se strinjam s to zadnjo, ker jaz tudi tam v bližini stanujem in se strinjam in sem že jaz večkrat 
urgiral in zdaj sem pozabil, hvala. bomo urgirali na tem segmentu. Zdaj kar se Kokrice tiče..., vedno grem tam 
zadaj, da me kdo ne pošprica. Kar se tiče Kokrice, nisem, Nataša, jaz nisem v vlogi, da obljubljam s to sanacijo. V 
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vlogi sem sam to, da sem rekel da bomo pritiskali na Direkcijo za vode in zdaj kakor mi je Nika javila, ponedeljek 
26., imamo ponoven sestanek z njimi, ker ta je res kritična zgodba in se sestajajo enkrat na mesec najmanj, tako 
da to delamo. Kaj je bilo pa še ostalo? To bomo dali, to je v redu. Ostalo bomo dali, Gremo naprej, še Bojan.  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Na Laborah imamo 3 ulice: Nartnikova, Žežkova in Ljubljanska. Dve sta označeni, s tablami, 
Nartnikova in Žežkova, Ljubljanska pa ni označena in zdajle pri snegu, pri pluženju, je Komunala menjala 
podizvajalce ali kako in ravne ulice, občinske, Žežkovo pa Nartnikovo so splužili, zraven je privat ulica, so plužili 
privat ulico, Ljubljanska, ki je v lasti mestne občine, pa ne. Občani so klicali Komunalo, občino, da so prišli do 
pravih ljudi, je trajal en dan in pol in je bila ulica splužena šele drug dan popoldan. Lepo prosim, če se tudi na 
Ljubljansko ulico, označena tabla, Ljubljanska ulica, da tisti, ki bo plužil, da bo vedel, katere ulice so v lasti občine, 
katere ulice so pa privat, hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, še kdo? Nič zato, jaz bom samo povedal, da imejte lep večer, Valentinov večer je danes. Se oproščam, da 
smo tok pozni tisti, ki greste na dopust, uživajte dopust. Upamo, da bo kaj snega, čeprav slabo kaže. Zdaj pa, 
vidimo se 10. aprila, potem bo pa vsak mesec sledilo, a je prav. Lep večer, hvala za sodelovanje. Bilo je zelo lepo, 
moram priznati.  
 

Seja je bila zaključena ob 20.08. 
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Milena Bohinc 
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